
(Ne)koristen obisk 
Na povabilo Savinjsko - šaleške gospodarske 
zbornice, Območne obrtne zbornice Mozirje in 
Zgornjesavinjskega podjetniškega centra je v 
začetku tedna Mozirje in Nazarje obiskal min-
isterza ekonomske odnose in razvoj dr. 
Marjan Senjur. Gostitelji so mu 
na delovnem srečanju temelji-
to predstavili dosežke in 
predvsem razvojne težave 
celotnega področja, minister 
pa jim ni ostal "dolžan." Na 
srečanje se je zares temeljito 
pripravil in bil poleg ostalega 
"oborožen" s kupom podatkov. 
Statističnih. Zares obširno je razložil razvojne 
smernice in možne ukrepe slovenske vlade, 
tudi glede povezovanja z Evropsko skupnos-
tjo. Ze slišano. O bodoči regionalni ureditvije 
govoril na podlagi statističnih podatkov, 
pravega odgovora na za vse zanimivo 
vprašanje opokrajinah seveda ni mogel dati, 
vseeno pa je savinjsko - šaleška pokrajina 

nekako obvisela vzraku, neglede na to, da je 
zagotovil več sredstev za regionalni razvoj. 
"Protokolarni" obiskpač, z lepimi napotki, a 
brez pravih in možnih učinkov. Casovna 

stiska ob takšnih prilikah je nekaj 
običajnega, zato tudiprave 

razprave, torej odgovorov na 
ključna vprašanja ni bilo, pa so 
bili gostitelji dobro založeni, z 
vprašanji namreč. A jih je bilo 

nekaj, ki so uspeli razložiti 
hude težave in vladne 

nedorečenosti, ministerpa jim je 
razumevajoče pokimal. Pač ni bilo časa. 

Sajje lepo, da ministri obiskujejo tudi naše 
kraje, je (včasih) celo koristno, kljub najlepšim 
namenom organizatorjev in gostiteljev, pa je 
(tudi) tokrat vse minilo v obojestranskih razla-
gah o težavah, ki so tako ali drugače vsem 
dobro poznane. In to je bilo (spet) vse, če 
odštejemo "koristno izmenjavo informacij." 

UJP 

Milan 
Kučan, 
predsednik 
države, bo 
danes od 
17. do 18. 
ure gost 
Radia 
Velenje. 

Nadomestne županske volitve 

Predčosno glasovanje 
samo še danes 
ŠOŠTANJ, 23. novembra - Tisti, ki bođo v nedeljo, 28. 
novembra, ko bodo v Šoštanju potekale nadomestne 
županske volitve, odsotni, želeli pa bi izraziti svojo voljo, 
lahko to opravijo s predčasnim glasovanjem samo še 
danes, v četrtek, 25. novembra, med 9. in 17. uro. 
Volišče zapredčasno glasovanje je odprto v sejni sobi Sve-
ta občine Soštanj (občinska stavba, 2. nadstropje). Volišče 
za predčasno glasovanje so v Šoštanju odprli že v torek, 23. 
novembra. 
Danes (četrtek) je tudi zadnji dan, da volivci, ki bi želeli v 
nedeljo glasovati na domu, to sporočijo občinski volilni 
komisiji. V tem primeru jih bo na dan glasovanja na domu 
obiskal mobilni volilni odbor. 
Sicer pa bo v nedeljo v občini Šoštanj, med 7. in 19. uro, 
odprtih 12 volišč. • mkp 

V četrtek in petek ne bo 
večje spremembe vreme-

na, le v višjih legah bo 
topleje. 

Robert Goter 

Svetovni prvak iz Laz 
V Lazah v KS Šentilj že dolgo ni bilo tako vese-
lo kot v ponedeljek popoldne. Več kot sto kra-
janov se je zbralo v središču zaselka na spreje-
mu, ki so ga pripravili za svojega odličnega 
mladega harmonikarja Roberta Goterja. Mi-
nulo soboto in nedeljo se je Robert udeležil 
s\ttovnega prvenstva v igranju na diatonično 

harmoniko v mestu Monsano v ltaliji, kjer je 
resnično blestel. 
V kategorija R (nad 18 let) je postal absolutni 
prvak, v skupni duo zasedbe je skupaj s 
Tržačanom Egonom Tavčarjem zasedel prvo 
mesto, na koncu pa so ga razglasili še za absolut-
nega svetovnega prvaka v igranju na "frajtoneri-

co". Tričlansko komisijo je Robi navdušil z 
venčkom Kovačičevih melodij in svojo polko Ni-
koli sam. 
"Niti v sanjah nisem pričakoval takega uspeha, 
res pa je, da sem si ga vseskozi želel. Tudi ni-
sem pričakoval tako prisrčnega sprejema pred-
stavnikov KS in mojih sokrajanov. Hvala vsem, 
hvala pa tudi pokroviteljem Mestni občini Ve-
lenje, podjetjema Esotech Velenje ter Hermi 
Ravter strelovodi Celje in Pekarni Presta Ve-
lenje" je povedal v ponedeljek nadvse nav-
dušen po prihodu v kraj. 
Čestitamo! 

ISSN 0350-5561 

Krajani so se seveda želeli skupaj s svojim najboljšim harmonikarjem na svetu slikati (tesno 
ob njem starša), saj se le malokateri kraj lahko ponaša s tako odličnim harmonikarjem. 
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novice 
Era Koplas na Domofinu 

CELJE - Minulo nedeljo so na prostoru Celjskega sejma 
zaprli že tretji sejem Domofin, specializiran mednarodni 
sejem za zaključna dela v gradbeništvu in renoviranje. Na 
njem se je med več kot 200 razstavljalci predstavila tudi Era 
Koplas iz Velenja. Hčerinsko podjetje sistema Ere v tem tre-
nutku sodeluje z 88 kooperanti iz cele Slovenije, po predvide-
vanjih pa naj bi letos ustvarilo 1,4 milijarde tolarjev prihodka. 
Na sejmu se je predstavilo z zastopniškimi programi poslovnih 
partnerjev iz tujine Senova in Senoplast, z zaključenimi deli 
svojih kooperantov v gradbeništvu in novostjo na slovenskem 
trgu - kopalniškimi celicami, primernimi za opremo hotelov, 
domov za varstvo odraslih in študentskih domov (izdelkom 
kooperanta Damisan iz Radencev). 

Predstavitev je bila, ocenjujejo, uspešna, saj je kljub slabe-
mu vremenu njihov razstavni prostor obiskalo veliko obisko-
valcev. g Tp 

Kar 33 novorojenčkov 
LJUBNO - Med vsemi šestimi občinami v Zgornji Savinjski 

in Zadrečki dolini se najvišjega števila novorojenčkov veselijo 
v občini Ljubno. To seveda pomeni prirastek prebivalstva, 
hkrati pa dodatno potrjuje upravičenost naložbe v posodobi-
tev in širitev tamkajšnje osnovne šole, za kar so sicer izglasova-
li občinski samoprispevek. 

Veseli so dejstva, da število rojenih otrok iz Ieta v leto 
narašča, do prejšnjega tedna so pridobili kar 33 novih kraja-
nov, kar posledično pomeni dva oddelka v osnovni šoli in 
dodatno obvezo, da se prihodnje leto zares lotijo najzahtev-
nejšega dela naložbe v osnovno šolo, torej izgradnje 2000 kva-
dratnih metrov novih šolskih prostorov. 

Ujp 

Zveza 
Svobodnih 
Sindikatov 
Slovenije 
Območna organizacija Velenje 
Prešernova 1, 3320 Velenje, telefon: 063/855-712, telefax: 063/853-499 

SINDIKALNE INF0RMACIJE 
0BM0ČNI 0ĐB0R SINDIKATA TEKSTILNE IN USNJARSK0 
PREDELOVALNE INDUSTRIJE SL0VENIJE 
Delavci TUŠ, ki so upravičeni do odškodnine, se z izračunano 
odškodnino ne strinjajo. Na vodstvo podjetja je bila naslovljena 
prošnja, da se izračuni preverijo, predvsem, če so bili 
upoštevani vsi dodatki, ki se morajo upoštevati po kolektivni 
pogodbi in da se pripravi nov izračun. Če to ne bo urejeno, se 
dalavci za odškodnino ne bodo odločali in bodo vlagali tožbe, 
kar pa je za IUV slabša varianta, o čemer so razpravljali s 
predstavniki sindikata, vodstva podjetja in nadzornega sveta 
na sestanku, 10. septembra 1999. 
DELAVSKE PRAVICE SO TUOI ČL0VEK0VE PRAVICE 
Mednje sodijo tudi: 
• socialna in pravna varnost, 
• zaposlitev in delo, 
• plača za opravljeno delo, ki omogoča normalno preživetje, 
• varnost pri delu in skrb za zdravje, zdravstveno in socialno 

zavarovanje, primerna pokojnina, 
• industrijska demokracija in soodločanje delavcev. 
0b dnevu človekovih pravic, 10. decembru, bo 9 . 1 2 . 1 9 9 9 
TISK0VNA KONFERENCA PREDSEDSTVA ZVEZE SV0B0DNIH 
SINDIKAT0V SL0VENIJE, na kateri bodo odgovorni v državi in 
javnost opozorjeni o stanju in problemih položaja ter pravic 
zaposlenih. 
Ta dan bo konferenca ZSSS v razširjeni sestavi in javni 
protestni shod. 
KANDIDACIJSKI P0ST0PEK ZA V0LITVE FUNKCIONARJEV 
IN 0R6AN0V 0 0 ZS$S 
K0MISIJA ZAIZVEDB0 KADROVSKIH P0ST0PK0V je na seji, 
2 2 . 1 1 . 1 9 9 9 , ugotovila, da je v roku evidentiralo in poslalo 
ustrezno dokumentacijo 17 predlagateljev za sekretarja 0 0 
ZSSS Miro VIDEČNIK. 
Sekretar 0 0 ZSSS opravlja v 0 0 ZSSS tudi sekretarska dela za 
določene organizaije in območne odbore (7). 
Za sekretarja območnih odborov je predlagan Andrej KRANJC 
(9)-
Za NADZ0RNI0DB0R 0 0 ZSSS so predlagani: Edvard 
K0NCILJA (SDE), Teja 0BREZA (SKEI), Zdravko K0K0LJ 
(SKVN), Stanko 0R0SEL (SINLES), Tatjana M0ŠK0N (S DTS) 
in Marija ŠAV0R (S VIR). 
V kandidacijskem postopku, ki traja do 3 0 . 1 1 . 1 9 9 9 , bodo 
organizacije in območni odbori sindikatov dejavnosti odločali o 
podpori evidentiranemu kandidatu za sekretarja 0 0 ZSSS 
Velenje za sodelovanje v nadaljnjih volilnih postopkih. 

Muzej premogov-
ništva Slovenije 

Desettisoči 
obiskovalec 
VELENJE, 19. november - V 
petek je v Muzej premogov-
ništva Slovenije na Starem 
jašku sprejel 10.000-tega obis-
kovalca. Pričakala sta ga 
direktor Premogovnika dr. 
Franc Žerdin in direktor sek-
torja za raziskave in razvoj dr. 
Milan Medved. 

Zdaj se pa še na tiste napovedi iz starih virov ne gre več 
zanesti. Ob začetku jeseni sem prebral, da letos sploh ne bo več 
snega, da nam ga bo vrgel šele februar v novem tisočletju. Pa 
smo ga že dobili. In to pošteno. Toda čeprav je padlo veliko sne-
ga in je povzročil cestarjem in komunalcem veliko preglavic 
(seveda jih ni presenetil!), vsega le niprekril. Niprekril vseh 
naših težav in nesoglasij, ne ovir na poti v tisto pravo Evropo. Ni 
prekril težav delavcev Tuša, ki borijo za svoje višje odškodnine, 
ne problemov priprodaji Hmezada Kmetijstvo v stečaju, prav 
tako tudi ne vrste polen, kijih (v našem ožjem okolju in širše) 
nekateri mečejo drugim pod kolena. Sneg tudi niprekril razprav 
in razburjanj zaradi lova na medveda. Morda se jevzimski idili 
stvar le malo utišala. Tako da sije tudi Medved iz Premogovnika 
upal na razglasitev "okroglega " obiskovalca rudarskega muzeja. 
Vsega tega in še marsičesa drugega sneg niprekril. Ne le to, 
nekateri pravijo, da se zdaj nekatere stvari še bolj vidijo. Vbelini 
snega so bolj opazne, držipa seveda tudi tisto, karsmo slišali na 
naš račun tudi v bližnji zgodovini; da se v snegu še kako dobro 
vidijo sledi. Ceprav bralcev ne podcenjuje, naj vendarle zapišem, 
da gre za stvar v prenesenem pomenu. Za vsak primer - da ne bi 
bilo nesporazuma. 

Nam pa je zadnji čas vendarle tudi razkril nekaj vzpodbudne-
ga. Vegrad Ljubljančanom dokazuje, kako se dela. Ko je dobil 
gradnjo pomembnih stanovanj, so bili nekateri skeptični. Pa so 
šaleški gradbinci vendarle dokazali, da so mojstri tega poklica in 

do ob ugodnem vremenu na vo-
Ijo brezplačni helikopterski poleti 
med Zrečami in Roglo. 

K0PE - Na Kopah je zapadlo 
70 centimetrov snega, zato bodo 
smučarsko sezono odprli 27. in 
28. novembra, ko bo smuka 
brezplačna, na Ivarčkem in Ošve-
nu pa 26. in 27. novembra, ko 
bo cena dnevne vozovnice 500 
tolarjev, na Kopah bo celodnevna 
vozovnica za odrasle od 23. de-
cembra naprej 2500 tolarjev, na 
Ivarčkem pa 2000. 

G 0 R N J I P E T R 0 V C I - Na ob-
močju gojitvenega lovišča v Gor-
njih Petrovi^h, ki je največje v 
Slovenij i in na katerem letno 
vzgojijo preko 70.000 fazanov in 

stanovanja zgradili prej, kot so obljubili. Ne vem, če tudi tu velja, 
da kdor hitro zgradi, dvakrat zgradi, za pridobitev naslednjih 
poslov pa je to vsekakor dobra popotnica. Očitno je, da so naši 
zidarji dobro prebrodili krizo. Ne le oni, iz ust prve Gorenjeve 
ekologinje smo v Ljubljani tudi slišali, da Gorenja, vsaj takega 
kot je, ne bi bilo, če se ne bo pravočasno zavedli pomena 
varovanja okolja. Zanje to že dolgo ni nikakršna muha enod-
nevnica. Ob dejstvu, da večino izdelkov prodajo na tuje in na 
domačem trgu le drobtinice, so seveda morali spoštovati smer-
nice s tega občutljivega področja. In tako niso capljali za 
Evropo, ampak ji marsikdaj tudi kazalipot. Za marsikoga bi 
bilo tudi vzpodbudno, če bi se uresničila napovedi ali vsaj pri-
poročila slovenskih svobodnih sindikatov, naj (vsaj tam, kjer 
lahko) izplačajo še božičnico. Tako ime za trinajsto plačo nikog-
ar več ne moti. Važno je, da kaj kane v žep, pa naj se imenuje, 
kakorse že hoče. Seveda taka napoved še ne pomeni, da bo 
večina delavcev le prišla do takega prazničnega prejemka. Bilo 
pa bi lepo, še posebno zdaj, ko še vedno poslušamo, kakšne 
denarce si nekateripri nas delijo. Take razlike med plačami kot 
so pri nas zdaj, jih še ni bilo. Ko se eni kopajo v denarju, se drugi 
utapljajo v revščini. Pa še kaj dosti si sami ne morejo pomagati. 
Se posebno, ker tudi pridnost še vedno niposebno vrednotena in 
plačana. Tudi zato mnogi ob še eniplači, pa čeprav je to 13. 
plača, ne bi bil nič kaj nesrečni. 

U (k) 

€AS 
. M M Š CAS izdaja Časopisno, založniško in BTV podjetje 
\ ! NAŠ ČAS. d.o.o., Foitova 10, Velenje. 

Izhaja ob četrtkih. 
Cena posameznega izvoda je 180 SIT, mesećna naročnina 675 SIT, 

trimesečna naročnina 1.980 SIT, polletna naročnma 3.850 SIT, letna 

naročnina 7.200 SIT. 

Uredništvo: 
Boris Zakošek (direktor in glavni urednik), Stane Vovk (odgovorni 
urednik), Milena Krstič-Planinc (pomočnica urednika), Janez 
Plesnik, Tatjana Podgoršek, Bojana Špegel (novinarji), 
Mira Zakošek (urednica radija), Janja Košuta-Špegel (tehnični 
urednik), Damir Šmid (oblikovalec). 

Propaganda: Nina Jug (vodja propagande), Sašo Konečnik, Jure 
Beričnik (propagandista): 
Sedež uredništva in uprave: 3320 Velenje, Foitova 10, p. p. 89, 
teleton (063) 8 9 8 1 7 50, telefax (063) 871-720 . 
Žiro račun pri APP Velenje, številka 52800-603-38482. 
E-mail: nas.cas@siol.net 

Oblikovanje in graf. priprava: Naš čas d.o.o. 
Tisk in odprema: MA-TISK d.d., Maribor. 
Nenaroćenih fotografij in rokopisov ne vračamo! 
Po zakonu o DDV je "Naš čas" uvrščen med proizvode informativnega 
značaja za katere se plačuje davek po 8% znižani stopnji. 

DOGODKI 25. novembra 1999 

Gantar obiskal Soštanj 
SOSTANJ, 17. novembra -
Na pogovorih ob obisku repu-
bliškega ministra za okolje in 
prostor dr. Pavla Gantarja so 
predstavniki vodstva občine 
Soštanj osrednjo pozornost 
namenili nekaterim aktivno-
stim s tega področja. Tako so 
ga seznanili s prizadevanji za 
toplifikacijo čim večjega dela 
občine, s težavami pri odprav-

ljanju posledic lanskega obi-
lnega deževja ter dolgoročne-
ga urejanja prostora. Že pred 
dvema letoma s'o, po besedah 
Sonje Novak, iz občine te do-
kumente poslali na ustrezne 
naslove v Ljubljani, vendar do 
danes od tam še niso dobili 
odgovorov. Od 250 pobud 
občanov za posege v prostor 
(kar nekaj jih je menda na pr-

vem kmetijskem območju) jih 
je, po neuradnih informacijah, 
republiško ministrstvo za 
kmetijstvo in gozdarstvo zavr-
nilo 33, najverjetneje, je po-
udarila Novakova, pa bo vlada 
zavrnila tudi njihov predlog 
glede prestavitve meje izkopa 
premoga. Prav za ta prostor so 
pritiski občanov precejšnji. 

UTp 
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10.000. obiskovalec je Tadej 
Ledinek iz mariborskega geo-
detskega društva, doma pa je 
v Morju pri Framu. Ob njem 
so predstavniki premogovni-
ka nagradili tudi 9.999. obis-
kovalko Anito Beranič iz celj-
skega geodetskega društva in 
10.001. obiskovalko to pa je 
Romana Orešič iz maribor-
skega geodetskega društva. 
Muzej so odprli 3. julija, med 
obiskovalci pa prihajajo iz 
vseh krajev Slovenije in tudi iz 
tujine. 

• mkp, foto: vos 

Obisk muzej premogovništva na starem jašku je izpolnil 
pričakovanja. 

O spolnosti In AIDS-u 
VELENJE - Medobčinska zveza prijateljev mladine Velenje bo 
v danes dopoldne ob lO.h v sejni dvorani Mestne občine Vele-
nje pripravila medobčinski otroški parlament. Na njem bodo 
imeli glavno besedo mladi, ki bodo po vzoru državnih politikov 
in dogajanja v parlamentu podajali svoja mnenja, diskutirali in 
na koncu pripravili zaključke, ki jih bodo predstavniki Doline 
posredovali na republiškem parlamentu v Ljubljani. 
Parlament bo potekal pod geslom "Imava se rada", govorili pa 
bodo predvsem o spolnosti in AIDSU. 

Mbš 

Obkrožite 

Matjaz Natek 
kandidat 

V 

za župana občine Soštanj 

ZDMIŽKNA USTA 
socialnih demokratov 
obiinska organizacija 
šoštanj 

v enem 
stavku 

R0GLA - Na Rogli so 
smuč išča pripravl jena, vlečne 
naprave bodo pognal i v petek, 
imajo dve novi vlečnici in veliko 
izbol jšav za večjo varnost na 
smučiščih, tudi letos bo smuka 
naslednjo sredo, četrtek in petek 
brezplačna, 1. decembra pa bo-

jerebic, je zapadlo okrog pol me-
tra snega, ki je grozil, da bo podrl 
mreže in pomori l ves zarod, so 
domačini , gasilci, lovci in drugi 
vso noč odstranjeval i sneg in 
preprečili nesrečo. 

LAŠK0 - V občini Laško ima 
koncesi jo nad upravl janjem z 
vodnimi viri Pivovarna Laško, ki 
je prevzela skrb nad kakovostjo 
pitne vode, saj je ta njena osnov-
na surovina, prav zaradi tega je 
pivovarna želela kupiti gozd, da 
bi zaščitila zajetja pitne vode, na 
upravni enoti pa pravijo, da kon-
cesionar gozda ne more kupiti. 

SLOVENJ GRADEC - V mestni 
občini Slovenj Gradec bodo ob-
novili zazidalni načrt obrtno - in-
dustrijske cone, ki je star že 26 
let in ga niso uresničili, zato ima-
jo podjetja velike težave s širitvijo 
proizvodnih prostorov, predvsem 
družba Prevent, ki bo za projekt 
zagotovila denar. 

s & a t t i ' t s f i z o i f 
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Ko pade sneg, se vidiio sledi 
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UGODNA 
DEVIZNA POSOJILA 

lz novembrske seje sveta MO Velenje 

Bodo krediti spodbuda za 
reševanje stanovanjskih težav? 

© 

Uvoznikom opreme in repromateriala 
nudimo ugodna devizna posojila v 
nemških markah z rokom vračila do 
enega leta. 

Pogoj je, da se plačilni promet opravi 
preko Banke Velenje d.d., Velenje, 
bančna skupijna Nove Ljubljanske 
banke. 

Izhodiščna obrestna mera: 6-mesečni 
EURIBOR +2,28 % za nemško marko, 
s klavzulo o prilagajanju. 

Podrobnejše informacije dobite na 
telefonski št. 8995-220 in 8995-223. 

IO ) bankavelenje 
Banka Velertje d.d., Velenje, 
banina skupina Nove Ljubljanske banke 

Za novembrsko sejo sveta MO 
Velenje mnogi menijo, da je bila 
prelomna. Zato, ker je napove-
dala varčne čase v mestu, manj 
investicij in manj nadstandard-
nih dobrin na vseh področjih že 
v letu 2000. Kako resno bo treba 
vzeti te napovedi, bo proračun-
skim porabnikom povedal pred-
log proračuna za leto 2000, v ka-
terem bo za mnoge manj denar-
ja, kot ga je bilo doslej, o njem 
pa bodo razpravljali že 14. de-
cembra. Sicer pa so svetniki na 
seji govorili še od drugih za MO 
Velenje pomembnih stvareh. 

Kaj so spraševali in 
kaj predlagali? 
Rozika Hribar (DeSUS) je v 
imenu upokojcncev, ki naj bi 
jo zaskrbljeno spraševali o na-
povedani privatizaciji bol-
nišnice Topolšica, vprašala, 
kakšno stališče do tega zavze-
ma MO Velenje. Po njenem 
mnenju imajo upokojenci z 
privatizacijo v zdravstvu slabe 
izkušnje, saj naj bi zasebniki 
najprej poskrbeli za dobiček, 
zdravje pa naj bi ostalo na 
drugem mestu. Kerman Kle-
menc (SDS) je predlagal, da 
se hitrost na Jenkovi, kjer so 
zelo visoke talne ovire, zniža 
na 10 km/h. Sedanjih dovolje-
nih 40 km/h naj po njegovem 
ne bi bilo mogoče. Druga 

možnost pa je znižanje cestnih 
ovir. Vinko Šmajs (DeSUS) je 
v imenu prebivalcev ob Efen-
kovi cesti povedal, da tam ne 

bodo dovolili izgradnje plačni-
kov ob cesti skozi naselje. 
Zelijo le, da cesto preplastijo 
in uredijo odvodnjavanje. 
Herman Arlič je ponovno 
opozoril na mačehovski odnos 
Pošte do prebivalcev okoliških 
krajev. Dnevnike namreč po-
nekod, recimo v Škalah, dobi-
vajo šele ob 16.30 popoldne... 

Nova imena v svetih 
in odborih 
Svetniki so imenovali v Svet 
zavoda Sportno rekreacijski 
zavod Rdeča dvorana Branka 
Smagaja, Jožefa Kavtičnika in 
Franca Plaskana. Za člana ko-
misije za ugotavljanje ne-
združljivosti opravljanja javnih 
funkcij s pridobitno dejavnost-
jo so imenovali Franca Oj-
sterška. V Svet za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu 
Velenje pa Janeza Škerlaka, 
Roberta Videca, Roberta Vo-
duška, Aleksandra Kneževiča, 
Jožeta Miklavca, Vladimirja 
Koruna in Franca Krištofa. 

O komunalnem pri-
spevku prihodnjič 
Komunalni prispevek pred-
stavlja plačilo sorazmernega 
deleža stroškov opremljanja 
stavbnih zemljišč s komunal-
nimi in drugimi objekti sekun-
darnega omrežja. Določen je z 
višino vseh stroškov opremlja-
nja stavbnih zemljišč z javno 
infrastrukturo, plačajo pa jih 

novograditelji. Z odlokom, ki 
ga še niso sprejeli, saj so raz-
pravo prekinili in nadaljevanje 
preložili na naslednjo sejo, 
bodo določili podrobnejša 
merila za odmero in način 
plačevanja komunalnega pri-
spevka v MO Velenje. 
Herman Klemenc iz vrst Soci-
aldemokratov je na predlaga-
no besedilo odloka vložil 
amandma, da pri plačilu ko-
munalnega prispevka iz odlo-
ka črtajo krajevne skupnosti, 
ki nimajo komunalno opre-
mljenih kompleksov za grad-
njo. Višino prispevka naj bi 
določila krajevna skupnost, to 
pa naj bi bil tudi njen izvirni 
prihodek. Prepričan je bil, da 
komunalnega prispevka ne 
plačujejo v sosednjih občinah 
in da zato novograditelji raje 
gradijo drugje. Amandma tudi 
ni bil vložen v takšni obliki, da 
bi ga lahko umestili v odlok. 
Zupan je pojasnil, da komu-
nalno opremljena parcela, ki 
jih v MO Velenje t renutno 
praktično ni, stane od 3 do 5 
milijonov SIT in da komunal-
ni prispevek zagotovo plačuje-
jo prav v vseh slovenskih 
občinah. Tam pa, kjer komu-
nalna infrastruktura ni zgraje-
na, tudi gradnja ni dovoljena. 
Po precej dolgi razpravi so se 
svetniki odločili, da naj jim 
ustrezne službe pripravijo na-
tančne izračune za plačilo pri-

spevka za različne lokacije v 
občini, da bo zadeva bolj jas-
na. Predstavljen primer za 
parcelo v Škalah je namreč 
predvidel kar 1,4 milijona SIT 
prispevka za komunalno ure-
ditev. Vlasta Štajner, ki je od-
lok obrazložila in tudi pripra-
vila izračun, je povedala, da se 
je metodologija izračuna spre-
menila in da sorazmerni delež 
predvlaganj v komunalno in-
fras t rukturo v kraju sedaj 
upoštevajo le po dejanskih 
plačilih, ki jih lahko prosilec 
dokaže s potrdilom o plačilu, 
prcd časom pa je bilo mogoče 
prinesti le potrdilo iz KS... 

Z ugodnimi krediti 
do lastnega doma? 
Svetniki so v nadaljevanju po-
trdili še nekaj osnutkov odlo-
kov; med drugim o oglaševa-
nju v MO Velenje, pa o poko-
pališkem redu. Potrdili pa so 
tudi osnutek Pravilnika o kre-
ditiranju stanovanjske grad-
nje, nakupu stanovanj in sub-
vencioniranje obrestne mere. 
Ta bo v drugi obravnavi dobil 
kar nekaj dopolnitev, gre pa 
za pravilnik, ki ga MO Velenje 
doslej ni imela. 
Ze v letošnjem letu so v Sta-
novanjskem skladu MO Vele-
nje namenili 10 milijonov SIT 
(zbranih iz kupnin za občinska 
stanovanja) za subvencionira-
nje obrestne mere še vedno 
dokaj neugodnih bančnih kre-

ditov za nakup ali adaptacijo 
stanovanj. Šele prvi razpis, ki 
ga bodo lahko objavili po tem, 
ko bo omenjeni pravilnik 
sprejet , pa bo pokazal, ko-
likšne so v občini potrebe po 
tovrstni pomoči tistim, ki živi-
jo v profitnih, neprofitnih ali 
socialnih stanovanjih, pa bi si 
želeli tudi s pomočjo Sklada 
rešiti svoj stanovanjski pro-
blem z nakupom stanovanja 
ali gradnjo. Na ta način se bo-
do seveda izpraznila tudi pre-

potrebna občinska stanovanja 
in zato naj bi bil pritisk prosil-
cev za stanovanja na sklad 
manjši. Prav s tovrstno dejav-
nostjo sklada pa bi radi 
občane tudi spodbudili, da si 
bodo svoj stanovanjski pro-
blem reševali sami. Franc Se-
ver pa je predlagal, da prosil-
cem za kredit iranje obnove 
stanovanj in hiš v starih mest-
nih jedrih dodelijo prednostne 
točke, kar so svetniki podprli. 

• Bojana Špegel 

Mlekarna Arja vas 

So na obzorju vse večji mlečni zoboboli? 
Nedavna združitev Ljubljan-
ske in Gorenjske mlekarne je 
mlečne proizvajalce na Celj-
skem precej presenetila. Zna-
no je namreč, da se je o pripo-
jitvi z Ljubljančani najprej 
dogovarjalo vodstvo mlekarne 
Celeia iz Arji vasi, Gorenjci 
naj bi bili drugi, a so v teh pri-
zadevanjih uspeli kot prvi. 
Kako to in zakaj? 
Direktor Mlekarne Arja vas 
Maijan Jakob je v pogovoru 
povedal, da sta nameri o 
združevanju z Ljubljančani 
izrazili že pred približno dvc-
ma letoma vodstvi Ptujske in 
Mariborske mlekarne, a je 
ostalo pri poskusih za dokaj 
zaprtimi vrati. Najresnejši 
sogovornik glede pripojitve pa 
je bila letos res mlekarna v Arji 
vasi. Aktivnosti so pripeljali že 
kar daleč, vendar so jih v tem 
trenutku ustavili predvsem 
zaradi zanje neustreznega 
menjalnega razmerja delnic 
oziroma lastniških deležev, ki 
gaje predlagala revizijska hiša. 
"Clani nadzornega sveta smo 
menili, da ponudba na vseh 
organih podjetja ne bi dobila 
nikjer zadostne podpore. Ali se 
bomo še pogovarjali z Ljub-
Ijančani o pripojitvi ali ne? Ta 
možnost seveda kljub temu 
obstaja, vendar se je položaj 
sedaj precej spremenil." 

Marjan Jakob:"Da bo pri-
bliževanje Evropi vse prej 

kot enostavno, smo vedeli. 
Že v pripravah to tudi okusi-

mo." 

Po besedah Jakoba že pred 
tcm predlog pripojitve k Ljub-
Ijanskim mlekarnam ni bil edi-
ni v pripravah na prihajajočo 
močno tujo konkurenco. Tudi 
poskus povezovanja mlekarn 
po štajerski strani ni zanemar-
ljiv. Z združitvijo mlekarn 
Ptuj, Maribor, Murska Sobota, 
Ljutomer in mlekarno v Arji 
vasi bi nastal namreč večji 
mlečnozobni velikan, kot je z 
že izvedeno združitvijo prej 
omenjenih, ki od načrtovanih 
450 milijonov litrov za zdaj 

"obvladujeta" približno 210 
milijonov litrov slovenskega 
mlečnega trga. "Na zadnjem 
delovnem srečanju z vodstvom 
Ljubljanskih mlekarn smo se 
dogovorili, da bomo poiskali 
svojega revizoija, ki bo pregle-
dal vso dokumentacijo in v 
nadaljnjih pogajanjih naj bi 
nastopili z njegovimi ugotovit-
vami." 
Bolj kot povezovanje pa jih v 
tem trenutku, poudaija Jakob, 
zaposluje veterinarska afera, ki 
je v procesu približevanja 
Evropi posredno tudi mlekarje 
opozorila na nujnost izvajanja 
ukrepov glede predpisov unije 
v tej dejavnosti. Ker ne želijo 
imeti takšnih težav, kot jih 
imajo v mesno predelovalni 
industriji, bodo ukrepali takoj. 
Tako bodo že od prvega 
decembra dalje v posebnih 
cisternah zbirali mleko, ki bo 
imelo do 100 tisoč mikroorga-
nizmov v kubičnem mililitru 
(takih dobaviteljev imajo 40 
-odstotkov), ga nato predelali 
in sledili nadaljnjim razpletom. 
Za mlekarno manj zanimive 
preostale količine mleka, kjer 
nameravajo prav tako precej 
zaostriti odkupne pogoje in 
ceno, bodo za zdaj še zbirali, 
vendar do določenega roka 
(predvidoma do leta 2003). Do 
takrat se bodo z mlečnimi pro-

izvajalci, ki ne bodo dosegali 
zahtevane kakovosti, temeljito 
pogovorili, sicer si bodo morali 
ti poiskati druge ali takšne 
tržne možnosti, ki jim bodo 
omogočale nadaljnjo prirejo 
mleka. Kajti, če bi odkupovali 
surovino slabše kakovosti, bi 
morali imeti za njeno predela-
vo posebne stroje. Zaradi viso-
kih stroškov si takšnih vlaganj 
najbrž ne bo privoščila nobena 
mlekarna v Sloveniji. 

Poleg kakovosti se bodo 
poskušali konkurenci upreti s 
še kakovostnejšimi proizvodi, 
čeprav že v danem trenutku na 
te zadeve pazijo strahovito. 
"Pri proizvodnji in predelavi 
mleka ne sme prihajati do 
odstopanj že zaradi visokih 
kazni. Te nas lahko pahnejo v 
položaj, ki bo ogrozil obstoj 
mlekarne in nenazadnje tudi 
marsikaterega njenih dobavi-
teljev. Tega ne smemo dovoli-

ti." Ob tem je Jakob opozoril 
še na eno streznitev. Februaija 
prihodnje leto namreč poteče 
odlok, ki določa ceno mleka. 
Od 1. marca dalje bo torej 
sproščena in najverjetneje bo 
višina te stvar dogovora med 
mlekarno in proizvajalci. Cene 
mleka bodo zagotovo padle, s 
tem pa tudi cene mlečnih 
izdelkov. 

mtp 
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Srečanje velikega in malega gospodarstva Savinjsko -šaleške regije 

Tudi povezovanja med obrtniki 
so nujna 
Velenje, 18. in 19. novembra - 2. 
regijsko srečanje malega in veli-
kega gospodarstva obeh Dolin 
(pripravili so ga Razvojno pod-
jetniška centra Šaleške ter Zgor-
nje Savinjske doline, Območni 
obrtni zbornici Velenja in Mozir-
ja ter Območna Savinjsko-
šaleška gospodarska zbornica 
Velenje) je na plenarnem zase-
danju v veliki dvorani hotela Pa-
ka je več kot 100 udeležencem 
postreglo s kar nekaj novimi 
spoznanji. Predstavniki velikih 
sistemov - Gorenja, Premogov-
nika, Ere, Eka (vsi iz Velenja), 
BSH - hišni aparati Nazarje in 
Elkroj Mozirje - so v svojih pred-
stavitvah možnosti sodelovanja z 
malimi podjetji in obrtniki med 
drugim naglasili, da je priložno-
sti kar veliko, vendar so tudi po-
vezovanja med malimi v tržnem 
gospodarstvu nujna. Podjetja si-
cer iščejo manjše dobavitelje -
kooperante, a želijo, da nastopa-
jo pri tem kot sistemski dobavi-
telji. Sodelovanje z večjim števi-
lom posameznikov jim namreč 
povečuje stroške. Prav tako naj 
bi sodelovanje v prihodnje gradi-
II na partnerskih odnosih. 
Njihova izvajanja je v predstavit-
vi projekta Obrtne zbornice Slo-
venije "Skupaj smo na trgu 
močnejši" potrdil tudi predstav-
nik zbornice Slavko Pukl. Pri 
tem bodo morali obrtniki in mali 
podjetniki spremeniti razmišlja-
nje, da so drug drugemu konku-
renca. To bo še bolj pomembno 

ob vstopu Slovenije v Evropsko 
unijo, ki sicer prinaša trg s 370 
milijoni prebivalcev, a ob tem 
omogoča tudi vstop tujih podjet-
nikov in obrtnikov na slovensko 
tržišče. Jože Smole, državni se-
kretar republiškega ministrstva 
za malo gospodarstvo in turizem 
je med drugim opozoril na po-
membnost priprave regionalnih 
strategij, ki morajo izražati inter-
ese lokalnih skupnosti. Ministr-
stvo bo pomagalo le tistim, ki 
bodo v njih jasno začrtale, na ka-
tera področja in kako se želijo 
razvijati. 
Po mnenju predsednika Ob-
močne obrtne zbornice Mozirje 
Franca Bende so težave malih 
podobne tistim v velikih sistemih 
- previsoka cena kapitala, pre-
dolge poti za pridobivanje po-
trebnih dokumentov, plačilna 
nedisciplina, previsoki davki in 
prispevki, delo na črno. Očrnil je 
tudi politiko zaposlovanja, ki po 
njegovem mnenju preveč ščiti 
brezposelne delomrzneže. 
Franc Novak, predsednik 
izvršnega odbora velenjske Ob-
močne obrtne zbornice pa je me-
nil, da je dosedanje sodelovanje 
malih in velikih v Dolini slabo, 
saj ne presega odstotka celotnih 
potreb nabave velikega gospo-
darstva. Spreminjanje tega sta-
nja ponuja dobre in mnogotere 
možnosti za razvoj obrtništva ter 
malega podjetništva. Svoje raz-
mišljanje je sklenil z ugotovitvi-
jo, "da ima lahko veliko gospo-
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Drugo srečanje malega in velikega gospodarstva Šaleške in 
Zgornje Savinjske doline je več kot 100 udeležencem pri-

neslo kar nekaj novih spoznanj. 

darstvo ob pozitivni politiki do 
domačega okolja velik ter od-
ločilen vpliv na razvoj malega 
gospodarstva. Ključ za dopolni-
tev poslovne politike v velikih si-
stemih je, da ti svojo strategijo 
razvoja in nabave usmerijo tudi 
na domače okolje ter izkoristijo 
možnosti, ki jih ponuja tu-
kajšnje malo gospodarstvo." 
Drugo regijsko srečanje v Vele-
nju so sklenili z nekaterimi ugo-
tovitvami in sklepi. Med drugim 
so menili, da je tudi tokratno 
srečanje pokazalo potrebo po 
takšnih oblikah medsebojnega 
sodelovanja, zato ga bodo razvi-
jali tudi v prihodnje. Pri tem ne 
bodo delila gospodarstva na veli-
ko in malo, ampak govorili o go-
spodarstvu kot celoti. Pri tem se 
bodo zavzemali za razvoj infor-

macijske podpore, s katero bodo 
vzpostavili vez med gospodarski-
mi subjekti na lokalni ter regio-
nalni ravni. Tako bodo vedeli, 
kakšno sodelovanje ali delo kdo 
išče in kaj ponuja. 
V nadaljevanju prvega dne 
srečanju so v Rdeči dvorani v 
Velenju prvič odprli poslovno 
razstavo, kjer so se poleg obrt-
nikov in malih podjetij prav ta-
ko prvič predstavile tudi banke, 
ki delujejo na območju obeh 
Dolin. Prvič so se letos vključili 
v zastavljene aktivnosti srečanja 
še župani vseh devetih občin 
Saleške in Zgornje Savinjske 
doline, ki so na regijskem po-
svetu namenili pozornost 
možnostim regionalnega razvo-
ja in sodelovanja. 
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Občini Ljubno in Mozirje 

Podpora lastnikom in 
razvoju RTC Golte 
V petek popoldne so v Celju 
podpisali pogodbo o prodaji 
RTC Golte. V imenu bodočih 
lastnikov iz Južne Tirolske v 
Italiji jo je podpisalo poob-
laščeno Ijubljansko podjetje 
Lespatex, ki je teden dni pred 
tem na drugi javni dražbi na 
celjskem sodišču vplačalo ob-
vezno 10 - odstotno varščino, 
razliko do celotne kupnine 95 
milijonov tolarjev pa mora po-
ravnati v petnajstih dneh po 
podpisu pogodbe. 
Razplet zadnjih dni tudi po 
mnenju stečajnega upravitelja 
Zvonimirja Kristijana Mirta za-
gotavlja, da bo RTC Golte za-
gotovo in dokončno dobil nove-
ga lastnika. Treba je namreč ve-
deti, da vseskozi po drugi dražbi 
pospešeno tečejo vsi nujni po-
stopki glede organiziranosti bo-
dočega podjetja, predvsem pa 
za letošnji zagon centra, kar naj 
bi se zgodilo 15. decembra. 

S tem, ko center na Golteh do-
biva novcga lastnika, ki obljub-
lja pospešen razvoj v naslednjih 
letih, se povečuje tudi odgovor-
nost občin Ljubno in Mozirje, 
saj so površine na njunem po-
dročju. Seveda se nc povečuje 
lc odgovornost za obratovanje 
in razvoj, povečale so se tudi 
razvojnc možnosti obeh občin, 
ki to priliko morata izkoristiti, 
saj morebitni kasnejši izgovori 
ne bodo na mestu. 
V občini Ljubno se po besedah 
županje Anke Rakun zavedajo 
in so na nadaljnje postopke že 
sedaj dokaj dobro pripravljeni: 
"V bistvu smo veseli, da se je 
zadeva končno razrešila. Res je 
prepozno, da bi še letos storili 
kaj več, kot zagotovili obratova-
nje, res pa je tudi, da so načrti 
in želje za naslednja leta veliki 
in obetavni. V naši občini pro-
daje in nove lastnike podpira-
mo, tudi kmetje lastniki zem-

Ijišč, ki so neposredno ali nepo-
sredno vezani na obstoj in raz-
voj tega središča. Dejstvo na-
mreč je, da so svoje načrte in 
želje že prijavili na razpis celo-
stnega razvoja podeželja in ob-
nove vasi, to je CRPOV. Nekaj 
sredstev v ta namen smo tudi že 
prejeli, torej nam ni vseeno kaj 
bo s centrom. Zavedamo se, da 
je to naša velika možnost pri 
nadaljnjem razvoju turizma. 
Vesela sem, da je naša občina že 
sprejela spremembe in dopol-
nitve prostorskih načrtov, kar 
je potrjeno s sklepi vlade in mi-
nistrstev, zaradi tega pri nas ne 
bo težav. Posebej moram doda-
ti, da že vlagamo v cestno 
omrežje, kar velja za 4,5 kilo-
metra ceste, ki vodi pod 
smučišča na naši strani. Spod-
nji ustroj je narejen, asfalt pri-
de na vrsto spomladi. Je pa še 
nekaj, kar je zelo pomembno. 
Novi lastniki se bodo morali do-
govoriti s kmeti lastniki zem-
Ijišč za primerno odškodnino in 
s tem odpraviti dosedanje nedo-
rečenosti. Kmetje poudarjajo, 
da imajo za pameten dogovor 
vedno odprta vrata." 

Nujen dogovor z 
lastniki zemljišč 
Dogovor z lastniki zemljišč po-
stavljajo med prednostne nalo-
ge tudi v občini Mozirje. Sedež 
RTC golte je namrcč v občini 
Mozirje, zato sc njegovega po-
mena še toliko bolj zavedajo. V 
dosedanja prizadevanja so že 

vložili veliko naporov, vedo pa 
tudi, da jih veliko pomoči in 
tvornega sodelovanja še čaka. 
Veliko možnosti vidijo v tem, 
kar je prepričan tudi mozirski 
župan Jože Kramer: "Glede na 
vse dolgoletne težave smo s pro-
dajo RTC Golte tujim lastni-
kom zadovoljni. Pravzaprav 
smo veseli, saj pričakjemo, da 
je firma z Južne Tirolske dobra 
in uspešna, tako gotovo kažejo 
podatki, ki jih imamo. Res je, 
da v letošnji sezoni ne moremo 
pričakovati kaj velikega, časa je 
premalo, pa tudi zima je že tu, 
seveda pa je veliko večje naše 
upanje za prihodnja leta. 
Zlasti glede razvojnih možno-
sti, saj v naši občini načrtujemo 
RTC Golte kot enega glavnih 
nosilcev razvoja turizma in zelo 
pomembnega tudi v vsej dolini. 
Občina bo zagotovo po vseh 
svojih močeh pomagala pri iz-
gradnji infrastrukture, pred-
vsem pa pri izdelavi prostor-
skih dokumentov, ki so za na-
daljnji razvoj seveda nujno po-
trebni, to pa pričakuje in želi 
tudi novi lastnik. Zelo po-
membno je tudi, da se lastnik 
želi sestati z lastniki zemljišč in 
se dogovoriti o medsebojnih 
razmerjih. Vemo namreč, da so 
bili lastniki doslej precej odri-
njeni od vseh dogajanj. Vemo 
tudi, da so prav lastniki zem-
Ijišč in okoliški prebivalci za 
nadaljnji razvoj centra in turiz-
ma izjemno poinembni." 

Mjp 
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Matjaž Natek gostil predsednika 
stranke Boruta Pahorja 

Začete naložbe 
je treba pripel-
jati do konca 
ŠOŠTANJ, 22. novembra - V zadnjem tednu pred 
nadomestnimi županskimi volitvami se kandidati za 
šoštanjskega župana udeležujejo različnih srečanj. Matjaž 
Natek (ZLSD) je občane povabil v dvorano doma kulture, 
kjer je gostil strankinega predsednika Boruta Pahorja. 
"ZLSD ni želela ostati brez kandidata na tokratnih volit-
vah. Pravšnji se nam je zdel Matjaž Natek in na strankini 
konvenciji je dobil vso podporo," je rekla Milojka Plam-
berger. "Zato, ker pozna problematiko in ker lahko po naši 
oceni najbolj pripomore k razvoju občine. Pri tem ni tako 
obremenjen s politiko, da ne bi mogel sodelovati z vsemi, 
ki bi si tega sodelovanja v dobro občine želeli." 
Borutu Pahorju je pri kandidatu všeč to, da je tako vztra-
jen, saj ni enostavno, kot je rekel, po tistem, ko si že izgubil, 
kandidirati znova. "Pri njem cenim to, da zna posamezne 
interese povezati v šopek skupnih." 
Sam kandidat pa je podčrtal. da mu ni vseeno, kaj se s 
Šoštanjem dogaja, zato bo poskusil še enkrat. "Ne bo pa 
enostavno. Občina je zadolžena do konca, a upam, da so še 
možnosti, da Šoštanj razvijemo v prijazno občino. 
Vsekakor pa je treba začete naložbe pripeljati do konca, 
kajti najslabše bi bilo, da se ustavimo na sredi poti ." 
Obnovil je naloge, ki bi se jih lotil, čc bi bil izvoljen: obrtna 
cona TUŠ, nova šola, stanovanja za mlade družine, revital-
izacija šoštanjskega jezera, uresničevanje programov kra-
jevnih skupnosti ... "Mislim tudi, da občina Šoštanj ne 
potrebuje treh podžupanov, da bi bil dovolj samo eden. Z 
denar jem, ki bi zaradi tega "ostal", pa bi lahko rešili 
kakšen problem, v katcri od krajevnih skupnosti." 

• mkp 

Tiskovna konferenca neodvisne 
kandidatke mag. Cvetke Tinauer 

Finančni 
položaj občine 
ne obeta 
veliko 
ŠOŠTANJ, 22. novembra - Neodvisna kandidatka za 
županjo občine Šoštanj mag. Cvetka Tinauer je v ponedel-
jek dopoldne v prostorih svojega podjetja v Šoštanju na 
novinarski konferenci spregovorila o razvoju občine z 
njenega, ta hip, kot je rekla, precej nezavidljivega 
finančnega položaja. Pri tem je precej nejasnosti, zato je 
težko volivcem obljubljati stvari, za katere ni jasno, ali 
sploh imajo realno podlago. 
"Proračun občine znaša približno 900 milijonov tolarjev. 
Letošnjega smo sprejemali precej pozno, šele julija, že 
konec avgusta pa se je pokazal primanjkljaj, kar je ner-
azumljivo. Verjetno so nekatere naložbe v njem prikrite. 
Tako vsaj ocenjujem. Po podatkih, ki so jih pripravili 
podžupani za obravnavo rebalansa, je razvidno, da je 
občina do konca avgusta porabila za kakšnih 95 milijonov 
tolarjev več kot bi smela. Glede na zadnje aktualne dogod-
ke, v mislih imam kriminalistično preiskavo v zvezi z grad-
njo stanovanj, pa je sklepati, da je proračunski primanjkljaj 
še večji. S tega vidika je neodgovorno napovedovati pro-
gram za naprej, saj sploh ne vemo, koliko je občina res 
zadolžena in koliko denarja bo imel novi župan na voljo," 
je rekla mag. Tinauerjeva. 
Po njenih besedah bo novega župana čakala precej težka 
naloga, iskanje dodatnih denarnih virov za normalno živl-
jenje v občini. Pri tem ji bo, če bo sama izvoljena, v ospred-
ju skrb za oživljanje gospodarstva, v zvezi s tem pa 
ustanovitev razvojnega centra za pospešen razvoj malih in 
srednjih podjetij, kakršnega sama uspešno vodi v Zasavju 
in postavitev obrtne cone v prostoru bivše tovarne usnja. 

• mkp 
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Gozdno gospodarstvo Nazarje 

Življenje pod 
"vatikanskim mecem 99 

Gozdno gospodarstvo Nazarje je v za-
dnjih letih doživelo in preživelo veliko 
organizacijskih in še kakšnih sprememb. 
Te so med drugim povzročile nekajkrat-
no zmanjšanje števila zaposlenih, preob-
likovanje podjetja v delniško družbo in 
še marsikaj, z velikimi napori pa so 
težave uspešno premostili in bodo tudi 
letos dobro poslovali. Žal pa s tem težav 
še ni zmanjkalo. Nad gozdnim gospodar-
stvom kot "vatikanski meč" visi še vedno 
nerešeno vprašanje vračila škofijskih 
gozdov in planinskih pašnikov. Od do-
brih 16.000 hektarjev nekdanjih družbe-
nih gozdov je bila doslej zasebnim lastni-
kom vrnjena približno polovica, natanko 
8241 hektarjev je še vedno v postopku 
vračanja, v vse bolj kalne politične vode 
pa se v tem obdobju utaplja problem 
vračanja planinskih pašnikov. Pravi so-
govornik za to vročo in za marsikaj in 
marsikoga usodno zadevo je bil direktor 
GG Nazarje Milan Cajner. 
0 Kaj se torej trenutno dogaja z 

denacionalizacijo cerkvenega 
premoženja? 

"Po pomenljivi izjavi nadškofa 
dr. Franca Rodeta ob koncu lan-
skega leta: "Povejte mi, kdo v 
Sloveniji je že podaril 5.000 hek-
tarjev zemlje? Cerkev bi to stori-
la! 5000 hektarjev gorskih pašni-
kov nameravamo podariti kme-
tom, ki tam pasejo," je dobila de-
nacionalizacija nekdanje cerkve-
ne oziroma škofijske veleposesti 
v Zgornji Savinjski dolini novo 
smer in zagon. 

Nadškofijski ordinariat je namreč 
že 29. januarja letos naslovil na 
Upravno enoto Mozirje dopolnitev zahteve 
za denacionalizacijo premoženja upravičen-
ca Rimskokatoliškega škofijstva Ljubljana. 
V dopolnjenem zahtevku ordinariat zahteva, 
da se upravičencu vrnejo v last in posest vse 
zahtevane nepremičnine še pred ugotovitvijo 
povečane vrednosti teh nepremičnin v času 
od podržavljenja do današnjega dne. O mo-
rebitni višini povečane vrednosti bi, po pred-
logu nadškofije, upravni organ odločal na-
knadno z dopolnilno odločbo." 
# Vprašanje povečane vrednosti gozdov torej 

še ni rešeno, kako pa se je cerkvena stran 
odzvaia na zahtevek nazarskega gozdnega 
gospodarstva? 

"Poznavalcem cerkvenega prava in zgodovi-
ne izvajanja agrarne reforme na cerkvenih 
veleposestvih je bilo povsem jasno, da je 
Nadškofijski ordinariat s tako dopolnjeno 
zahtevo v celoti demantiral dobrodelne be-
sede nadškofa. Se več. Pred ponovnim obis-
kom papeža v Sloveniji je cerkvena politika 
uvidela priložnost, da pridobi ob krivično vr-
njenem - to je ponovno podarjenem držav-
nem premoženju, še celoten delež pre-
moženja, ki izvira iz iz naslova povečane 
vrednosti. Zaradi pospešenih in obsežnih 
vlaganj v zadnjem pol stoletja se je namreč 
vrednost nekdanjih škofijskih gozdov, pa tu-
di planinskih pašnikov, bistveno povečala. 
Samo vrednost gozdov se je po podatkih 
odškodninskega zahtevka Gozdnega gospo-
darstva Nazarje povečala za več kot 1,7 mili-
jarde tolarjev, medtem ko povečana vred-
nost planinskih pašnikov, tudi zaradi boljše 
dostopnosti po novozgrajenih cestah, sploh 
še ni izračunana. 
Daje tako preračunljiva grabežljivost cerkve 
glede nepriznavanja kakršnekoli povečane 
vrednosti, presegla vse meje, kaže ukrepanje 
vlade Republike Slovenije, ki je še pred pole-
tnimi počitnicami sprejela ukrepe za dosled-

'• no ugotavljanje povečane vrednosti zemljišč 
in gozdov v postopkih denacionalizacije, pri 

| čemer je obvezno preverjanje stanja v naravi. 
i Ob takšnem ukrepanju vlade je bilo razu-

mljivo nezadovoljstvo cerkvene strani, ki je 
[ računala na povečano darežljivost države v 

času papeževega obiska. Razburjanje 
nadškofa dr. Franca Rodeta je bilo popolno 

in zaradi takšnega ravnanja vlade, naj bi 
nadškofija preko Vatikana ponovno posre-
dovala pri mednarodnih ustanovah. Rezultat 
državi sovražnega lobiranja se trenutno že 
kaže v zahtevah Evropske skupnosti." 
# Vendarle so trenutno vse aktivnosti usmer-

jene le na vračanje planinskih pašnikov. 
Zakaj? 

"Zato, ker je poleg lobiranja na evropski sce-
ni, nadškofija preračunljivo usmerila vse ak-
tivnosti v postopek denacionalizacije planin-
skih pašnikov. Se tako naivnim pašnim upra-
vičencem, je že ob prvi obravnavi pred pri-
stojnim upravnim organom postalo popolno-
ma jasno, da iz obljubljenega darila nadškofa 
ne bo kruha. Pričela so se trda pogajanja, 
kjer je cerkvena stran pokazala zelo malo 
pripravljenosti že za odmero normalnih 
funkcionalnih zemljišč posameznim objek-
tom. Prizadevanja posameznih pašnih skup-
nosti za uveljavitev pravic, ki so bile do-
sežene že pred drugo svetovno vojno, želijo 
cerkveni pogajalci čim prej utišati. Pri tem se 
poslužujejo zelo spornih metod izsiljevanja, 

celo z javnimi oglasi v časopisju. Tako je bil 
denimo sredi oktobra objavljen javni poziv 
pašnim interesentom za sklenitev posebnih 
dogovorov z Nadškofijskim ordinariatom. 
Sklenjeni dogovori naj bi bili eden od 
ključnih pogojev ta pridobitev subvencij iz 
državnega proračuna. Takšne zavajajoče na-
vedbe so nedopustne in neresnične. Pogoj za 
pridobitev subvencije iz državnega pro-
računa je namreč urejen zakupni odnos med 
Skladom kmetijskih zemljišč in gozdov ter 
pašnimi skupnostmi. 
Zgodba o poteku denacionalizacije planin-
skih pašnikov nazorno kaže, da Cerkev še 
vedno igra na tisočletno pregovorno resnico, 
da je naivnost človeka brezmejna. Le tako si 
lahko razlagamo dejstvo, da cerkvena stran 
tako spretno prikriva ključna zgodovinska in 
pravna dejstva o izvajanju agrarne reforme 
na škofijskem veleposestvu med obema voj-
nama. Iz obstoječih dokumentov je nespo-
rno mogoče dokazati, da so z odločbo Kra-
ljevine Jugoslavije že konec leta 1933 postali 
vsi planinski pašniki, planine in večina goz-
dov lastnina takratnih 11 občin v srezu Gor-
nji Grad. Ker je bila navedena odločba uza-
konjena v finančnem zakonu za leti 1934 -
1935, je pravno-formalno postala dokončna 
in izvršljiva. Zaradi izigravanja pravne 
države pred drugo svetovno vojno, seveda 
pod vplivom ljubljanske škofije, ni bil izve-
den vpis odločbe v zemljiški knjigi. Naloga 
države Slovenije je, da dokončno realizira 
vsebino navedene odločbe tudi z vpisom v 
zemljiško knjigo." 

# Ce so bile konec leta 1933 sprejete odločbe 
uzakonjene in tako res postale dokončne, 
zakajje bila kasneje, to je leta 1940, izda-
na še ena odločba o razlastitvi planinskih 
pašnikov na območju Zgornje Savinjske 
doline? 

"Nobenega dvoma ni, da so bile odločbe iz 
leta 1933 uzakonjene. Res pa je, da se Ljub-
ljanska nadškofija zaradi gospodarskega in-
teresa nikoli ni strinjala z razlastitvijo goz-
dov, razlastitvi planin in pašnikov pa ni na-
sprotovala. To lahko dokažemo tudi z dopi-
som Škofijskega ordinariata z dne 12. julij 
1935, v katerem škof Gregorij Rožman izjav-

lja: "Upoštevajoč potrebe živinoreje v gor-
njegrajskem srezu sem v sporazumu s stol-
nim kapitljem ljubljanskim, predpostavlja-
joč, da dobim potrebno pooblastilo tudi od 
nadrejene cerkvene oblasti, pristal na to, da 
se planine in pašniki izročijo brez odškodni-
ne v last pašniškim zadrugam." 
Namesto, da bi škofija dobila z odločbo do-
ločeno denarno odškodnino za odvzete 
pašnike, se je bil takratni škof pripravljen 
odreči odškodnini, seveda pa je v zameno 
pričakoval, da bo škofija lahko zadržala ne-
koliko več gozdov, kot je bilo določeno v od-
ločbi o razlastitvi. Glede gozdov je v istem 
dopisu škof Rožman nadaljeval: "Kar se tiče 
gozdov sem v osebni razpravi z g. ministrom 
Ulmanskijem obljubil, da bom poskušal do-
biti od nadrejene cerkvene oblasti pooblasti-
lo, da odstopim okrog 1134 ha šum brez 
odškodnine za potrebe občin, ako bo minis-
trski svet mojo ponudbo sprejel." Iz izjave 
lahko razberemo, da cerkev ni nasprotovala 
niti zakoniti razlastitvi gozdov. V zameno, 
torej odreku odškodnine, je bila pripravljena 

odstopiti vse pašnike, planine in 
nekaj več kot 1100 hektaijev goz-
dov. Glede na velik politični vpliv 
Ljubljanske škofije pred drugo 
svetovno vojno, je takratni ban 
Dravske banovine dr. Natlačen z 

novo odločbo o izvedbi agrarne 
H B reforme pravzaprav želel izpolniti 

H H voljo škofije. Ob izrecnem soglas-
ju škofije je bila s to odločbo ško-
fijska veleposest v Zgornji Savinj-
ski dolini razlaščena za 2706 hek-
tarjev." 
# Kakšne posledice lahko ima 
predvojno mešetarjenje za potek 
denacionalizacije, oziroma, katera 
odločba bi bila ob opisanih zaple-

tih veljavna? 
"Z vidika pravne države ni nobenega dvoma, 
da še vedno pravno veljata le odločbi, ki sta 
bili sprejeti leta 1933 in bili leto kasneje uza-
konjeni. Prav to dejstvo je potrebno v celoti 
upoštevati tudi v postopku denacionalizacije. 
Glede na veljavno državno ureditev banska 
uprava ni imela neposredne pristojnosti za 
izvajanje agrarne reforme na cerkvenih vele-
posestvih. Odločbo iz leta 1940 je torej izdal 
nepristojen organ, zato ji je mogoče dokaza-
ti ničnost. Iz moralnega vidika je vendarle 
pomembno, da je že škof Rožman leta 1935 
sporočil kraljevski upravi, da soglaša celo z 
brezplačno razlastitvijo pašnikov, planin in 
gozdov in da v ničemer ne oporeka uzako-
njenima odločbama o razlastitvi proti 
odškodnini." 
# Kaj bi torej ob vsem dejali o izjavi 

nadškofa dr. Franca Rodeta o namerava-
nipodaritvi 5000 hektarjev pašnikov? 

"Če izjavo škofa Gregorija Rožmana o iz-
ročitvi planinskih pašnikov, oziroma o odsto-
pu gozdov, primerjamo z besedami nadškofa 
dr. Rodeta, lahko vidimo, kako zelo je na-
predoval cinizem Vatikanske diplomacije. 
Nadškof dr. Franc Rode je v svojih izjavah 
dokazal, da z odliko obvlada zavajanje naiv-
nih ljudi in da je moralni del resnice v luči in-
teresov Vatikana pač mogoče enostavno po-
zabiti. Če zares želiš nekomu nekaj podariti, 
potem moraš to premoženje zakonito prido-
biti v last in imeti tudi ustrezno pooblastilo 
za razpolaganje s tem premoženjem. Ljub-
ljanska škofija ni zakonito pridobila planin-
skih pašnikov, nadškof dr. Franc Rode še tu-
di ni izkazal potrdila za podaritev 5000 hek-
tarjev cerkvene zemlje. 
Glede na obstoječa pravna dejstva in zgodo-
vinske dokumente Ljubljanska nadškofija ni-
ma niti pravno - formalnih razlogov, da za-
hteva vračilo planinskih pašnikov in planin, 
še veliko manj je moralnih razlogov. Planin-
ski pašniki in planine zato že več kot 65 let 
pripadajo občinam na območju Zgornje Sa-
vinjske in Zadrečke doline, moralno pa ima-
jo domačini na njih pravico do brezplačne 
paše že od leta 1848." 

Ujp 

Peklenska 
pokalita 

Cloveška natura je nagnjena k številnim 
strastem. Mimo fdmske, ki smo jo obdelali 
prejšnji teden, so prisotne v povprečni duši še 
mnogo primarnejše, prvobitnejše, da ne 
rečem živalske. Sla po adrenalinu, sla po 
spolnosti, nekaj hudobije in egoizma, sla po 
zapravljanju, ki bo v bodočih dneh pod pri-
tiskom vabečih izložb osušila račune, sla po 
žretju, kipreseže še tako velike prehrambene potrebe nekega orga-
nizma in ga potlej kaznuje s kolobarji nepotrebnega sala in sla po 
pijančevanju, ki je uničila že toliko zdravih jeter in napravila že 
toliko družin nefunkcionalnih, kvartopirstvo, ki je v nič pognalo 
toliko imetja. Sla po izkoriščanju Zemljinih sadežev, ki nam jih 
obla tako darežljivo nudi, nas še vedno vodi slepe mimo kupov 
smeti in ekoloških katastrof. Sla po virtualnosti nas je zapeljala, 
da smo podatke shranili na enega zgodovinsko najbolj 
nezanesljivih medijev. Nenazadnje bi lahko med strasti uvrstili 
tudi nagnjenost Ijudi k preživetju, boj golih genov za mamljivo 
večnost - življenjska sla je naše trdovratno upiranje strini, ki tako 
rada s koso malo prostora naredi. 
Mnogo te raznolikosti pokoplje družba primarno s svojo vzgojo, 
tako da nam je kot krdelu znosnejše živetu drugemu z drugim in 
da se med seboj ne pokončamo iz Ijubosumja, sle po ubijanju ali 
sle po pridobitništvu (poljubno si lahko dodate še druge motive). 
Nekajje vendarle strasti, kijih naša družba zakonsko ne prepove-
duje in se z njimi žival v nas lahko nekako zadovolji, izdivja, mor-
da pomiri. Nekatere strasti so dovoljene le pogojno. Lahko pijete 
in si napojite telesne tekočine z alkoholom do onemoglosti, toda 
ko bi vas potlej nekje v nekem cestnem ovinku zalotili možje i 
modrem s svojo pihalno napravo, ki ob maliganih tako rada poze 
leni, bi bili deležni kazni. Paradoksalno bi bila slednja nižja, ko bi 
v svoji opitosti komu izprašili hlače, ustrahovali ženo in otroke ali 
storili nekaj škode kakšnemu mimo opotekajočemu se poslopju, 
kajti - stanje vaše zavesti bi bilo zoženo. Tako stanje lahko zlahka 
dosežete tudi z nekaj odmerkih umetnih substanc in zeli, ki bodo 
vaše dojemanje realnosti zameglile, pa vendar takšen opoj ni niti 
malo legalen. Nasilje vendarle doseže sam vrh obsojanja (zlasti še, 
če ima kakšne vidne učinke in hkrati priče) v naši družbi z umori, 
posilstvi, kanibalizmom, pedofdijo in kar je še takih reči, ki so 
skrajnosti spervertirane zveri v nas, človeških bitjih. Toda, kaj je 
pravzaprav čisto zgoraj, razgledna točka nediscipline, brezumja, 
neukročenosti? Vojne? Legalni masakri po volji političnih 
interesov, kjer se izživljajo s posebej za to izdelanimi napravami 
človeška bitja nad drugimi človeškimi bitji, medtem pa v zrak 
necenzurirano letijo tudi živali, se uničuje narava in je celjenje ran 
prepuščeno generacijam, ki vzklijejo desetletja kasneje? 
Ker sem sama prav tako kot vi dojemljiva za nagone, ki me defini-
rajo kot osebo, skupaj s tistimi strastmi, ki so zame postale nespre-
jemljive in sem jih zatrla, sem potemtakem prav tako na udaru, da 
me potipa pravična roka, izvršiteljica zakonodaje, če se prekršim. 
Zadnje čase je strašno modno tožarjenje za duševne bolečine, ki v 
nenavadnih okoliščinah vznikajo ob določenih pisanjih, objavl-
jenih v medijih. Pisca lahko zadeva ožme do zadnje kaplje - ali 
pač revež izbere zapor. Strast do pisanja je postala danes tvegana 
reč in vprašanje svobode tiska in govora je nekakšno metaforično 
prikrivanje grenke ukalupljenosti in omejevanja. Tudi strast do 
celuloida me opredeljuje in je tako grozanska, da preždim včasih 
cele noči s širokimi zenicami usmerjenimi k platnu, pri čemer me 
je začela že dajati hrbtenica, grozijo pa tudi bolečine v kolenih od 
skrčenega sedenja. Strast do gledališča sem zatrla, ker je predrago. 
(Velik uspeh. Velik.) Seveda gojim strasti tudi do posameznikov, 
drugače sem kakor mrtva. Sem tudi kolerik, da pa zaradi moje 
vroče krvi ni veliko škode, preusmerjam energijo v gospodinjska 
opravila (redko), ali v intelektualne storitve (pogosto). In četudi 
imam priučene mehanizme, ki mi to preprečujejo, pogosto prezi-
ram in sovražim. Sovražim in preziram denimo sosedo, ker 
nenehno vpije na otroka, in moram to poslušati (blagor nevednim 
in gluhim). In mora on, majhen črnfantek to poslušati! 
Ne morem se opredeliti, kako mije kaj všeč pokalična glasnost in 
pirotehnične strasti. Kar je znova aktualno. Morda bomo tokrat, 
ko je ravno taka okrogla prilika, le razstrelili Zemljo? Vsekakor 
sem proti petardam. Groza mi včasih na moč prija in v ta namen 
berem in gledam srhljivosti, tudi hojo skozi temo poveličujem, da 
je več adrenalina, in lahko fantaziram o predmetih, ki se polter-
gaistično vzpodbujeni premikajo, toliko, da me oblije srh, toda 
petard ne maram. V meni navadno sprožijo refleks nenadnega, 
paničnega strahu, strahu, v katerem ne morem uživati, kermoram 
najprej loviti svoje srce, ki kot prestrašen ptičzapušča moje telo. In 
dalje so mi pred očmi odtrgani prsti, oglušelost in zmanjšana 
pozomost odraslih, ki bi morali nekoliko treznejši paziti, kaj 
počno njihovi otroci. V boj proti pasjim, a peklenskim pokalicam 
stopa tudi policija s svojimi akcijami. Toda želja po nenadnem 
poku, ki ohromi vse nepripravljene v okolici, je prevelika. In v 
gluhi, snega polni zimi očitno ni zadovoljive altemative hrupa, 
eksplozije ali ognja. Kajti - Ijubim ognjemet. Vsak tolar, ki izgine v 
veličastnem trenutku okrašenega neba, v tistih nekaj sekundah 
kiča, se mi zdi učinkovito uporabljen. Za lepe, čudovite stvari ne 
sme nikoli zmanjkati denarja. Četudi trajajo droben, minljiv 
trenutek. Toda nebo je pozimi oblačno in petarde so poceni. 

• Irena Jakopanec 
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lz občine 
Šmartno 
ob Paki 

Za ekološke 
projekte 10 letnih 
proračunov 
V naslednjih letih naj bi v občini na-
menili največ pozornosti nalogam s 
področja ekologije. Predračunska 
vrednost za te objekte znaša več kot 
1,5 milijona nemških mark, kar je 
skoraj 10 letnih občinskih pro-
računov. V občini pričakujejo, da bo-
do zanje pridobili ugodne mednarod-
ne kredite, saj občina sama temu za-
logaju zagotovo v doglednem času ne 
bo kos. 

Ugodili vlogi 
Hrastnika 
Na zadnji seji so svetniki občine 
Smartno ob Paki med drugim raz-
pravljali tudi o vlogi Ladislava Hrast-
nika iz Slatine, ki je prosil svet za do-
delitev denarne pomoči za nakup 
kmetijske mehanizacije. Ob nesreči, 
ki ga je doletela, tega zalogaja sam ne 
bi zmogel, brez strojev pa si kmetova-
nja ne more predstavljati. 
Vlogi so ugodili, dodelili pa so mu 
300 tisoč tolarjev pomoči. 

Pridobili 100 novih 
pokopnih mest 
Vsaj za nekaj naslednjih let so v 
občini rešili vprašanje glede pomanj-
kanja pokopnih mest. Pred dvema 
mesecema so namreč pristopili k 
razširitvi obstoječega pokopališča v 
središču občine in s tem pridobili pri-
bližno 100 novih pokopnih mest (od 
tega dve trctjini žarnih, ostali so 
družinskf srnbovi). Naložba bo. po 
predračunu, veljala od 7 do 8 milijo-
nov tolarjev. 

Se je delal svit... 
Smartno ob Paki, 20. novembra - Po 
daljšem času je bila dvorana kultur-
nega doma v Šmartncm ob Paki zno-
va bolj polna kot običajno ob prire-
ditvah. A, vendarle ne tako polna, kot 
smo bili vajeni na vseh đosedanjih 
srečanjih Ijudskih pevcev in godcev. 
O "temi", ki so jo izbrali organizator-
ji srečanja - člani domačega kulturne-
ga društva - tokrat, je dovolj zgovo-
ren naslov prireditve - Se je delal svit, 
so pa šli kosit. Na nekoč priljubljeno, 
a danes še redkokje videno kmečko 
opravilo, so prišli kosci in grabljice od 
blizu in daleč (celo iz Graške gore in 
Andraža). Predstavilo se je več kot 
deset pevskih oziroma glasbenih se-
stavov, ki so s pesmimi in vižami na 
izbrano temo poskrbeli za prijeten 
večer obiskovalcev prireditve. Pri-
bližno 70 se jih je priklonilo na odru. 
Ob tem ne gre zanemariti scene 
Jožeta Napotnika in treh povezoval-
cev točk - soseda Janeza Vršnaka, 
birta Petra Podgorška in starega ata 
Ferija Rudnika. • Tp 

DRAG0 K0RIN 
Starost: 40 Iet 

MILAN K0PUŠAR 
Starost: 38 let 
Rojstni kraj: Celje 
Bivališče: Gaberke 24, Šoštanj 
Izobrazba: ekonomist 
Sedanje delo: vodja premoženjsko 
pravnih zadev v Komunalnem pod-
jetju Velenje 
Poročen: da 
Otroci: dve hčeri, Tjaša 7 let, Manja 
3 lete 
Politična usmeritev: LDS 
Glavne naloge programa: Problemi 
so v mestu Soštanj, še več pa v nje-
govi okolici. Kot župan bom združil 
ves potencial, ki želi delati, 
razmišljati in ustvaijati novo podobo 
občine ne glede na politično pripad-
nost. Ne bom se zapiral v ozke poli- ^ 
tične kroge. S svojim znanjem, 
sposobnostjo in energijo bom poskrbel za nov zagon šoštanjskega prosto-
ra. Poskrbel bom za: parkirišča v Šoštanju, organizacijo občinske in 
državne uprave, graditev nove sodobne šole in otroških igrišč, nadaljnjo 
izgradnjo sistema daljinskega ogrevanja, sanacijo plazov, ceste in komu-
nalno infrastrukturo. V tesni povezavi s krajevnimi skupnostmi in vod-
stvom bom načrtoval vse naložbe za posamezne krajevne skupnosti. 
Naredil bom red na občinski upravi, zaključil naložbe, ki so v teku in 
poskrbel, da bodo Soštanjčani lahko urejali zadeve v svojem mestu. 
Glavne naloge mojega programa so: ustaviti pogoje za investicije in s tem 
odpiranje novih delovnih mest, približati delovanje občinske in državne 
uprave občanom, skrbeti za enakomeren razvoj mesta in vasi, obdržati 
mlade kadre doma in ustvariti pogoje za razvoj malega gospodarstva in 
turizma, urediti mesto Šoštanj, da dobi izgled in sloves kot ga je imelo 
nekoč. 

Mag. CVETKA TINAUER 
Starost: 42 let 

MATIAŽ 
NATEK 
Starost: 66 let 
Rojstni kraj: Šoštanj 
Bivališče: Aškerčeva 12, Šoštanj 
Izobrazba: višja 
Sedanje delo: upokojenec 
Poročen: da 
Otroci: dve hčeri, Renata, Ines 
Politična usmeritev: ZLSD 
Glavne naloge programa: Kot župan 
bi nadaljeval z vsem tistim, kar je v 
občini dobrega, predvsem pa poskrbel 
za dokončanje že začetih naložb. 
Glavni poudarki iz mojega programa 

pa se nanašajo na: postavitev obrtne 
cone TUŠ - zaposlovanje, gradnja 
nove šole, gradnja stanovanj za mlade 
družine (mesto je mrtvo), uresničiti 
načrte krajevnih skupnosti, ureditev 
starega mestnega jedra, sodelovanje s 
sosednjimi občinami, sodelovanje 
TEŠ - Premogovnik, prostor za mlade, 
avtobusna postajališča, ceste, dvigniti 
kvaliteto delovanja športnih in kul-
turnih društev, stalno dežurstvo v 
zdravstvenem domu in še in še bi 
lahko našteval, saj je nalog, želja in 
hotenj veliko. Uspešnost pa je odvisna 
od sposobnosti. 

Otroci: tri hčere, stare 12,10 in 7 let 
Politična usmeritev: član SKD 
Glavne naloge programa: Po izvolit- J H ^ 
vi se bom najprej seznanil s stanjem ^ ^ H f l H 
v občinski upravi, njeno dejavnostjo I 
na posameznih področjih in pregle- I 
dal stanje vseh začetih naložb v ^ ^ ^ ^ ^ B f j H j ^ ^ ^ ^ F JM 
občini ter poskrbel, da se uspešno j H 
nadaljujejo in zaključijo. Storil bom ^ ^ ^ ^ ^ H fl 
vse, kar je v moji moči, da se čimprej A J M 
sprejmejo spremembe in dopolnitve r ^ B fl 
prostorskega plana občine Šoštanj in jKm H 
se tako sprosti težko pričakovana 
gradnja na področju celotne občine Šoštanj. Takoj po izvolitvi bom sklical 
vse predsednike krajevnih skupnosti, da se bomo dogovorili za izdelavo 
programa dela, v zvezi s tem pa tudi za pripravo proračuna za leto 2000. 
Krajevnim skupnostim bi dal več pristojnosti, te naj o zadevah svojega 
kraja same odločajo. Edina ovira, ki jo pri tem vidim, so omejena fi-
nančna sredstva. Prizadeval si bom za enakomeren razvoj mesta in vasi. 
Najprej bo treba poskrbeti za to, da bodo imeli vsi zagotovljene osnovne 
dobrine za normalno življenje: neoporečno pitno vodo, ceste ... Nujno je 
pospešiti priprave za izgradnjo nadomestne osnovne šole, saj se hitro 
bliža čas, ko bo potrebno šolo Biba Roeck zapreti in pristopiti tudi k rea-
lizaciji zazidalnega načrta za območne drobnega gospodarstva v prostoru 
- žal propadle - Tovarne usnja Šoštanj in pristopiti k pridobivanju teh 
zemljišč, jih komunalno opremiti in po sprejemljivi ceni ponuditi podjet-
nikom. Tako bomo prišli tudi do novih delovnih mest. 

Starost: 51 let 
Rojstni kraj: Topolšica 
Bivališče: Topolšica 50 ^ ^ B r - | ^ H 
Izobrazba: visoka, profesor športne " ^ I ^ B 
vzgoje 
Sedanje delo: ravnatelj OŠ Karla H «&*-.. m H 
Destovnika - Kajuha 
Poročen: da J/i" t ^H 
Otroci: sin, dve hčeri ^ H H H P Pj H 
Politična usmeritev: SDS ^ H B l . H 
Glavne naloge programa: Izenačen I 
razvoj mesta, naselij in vasi, nadalje- ^ H H H H H H 
vanje gradnje infrastrukture in cest v ; ... H 
mestu in na podeželju, dokončanje j H h H 
asfaltne cestne povezave Šoštanj - I l V I 
Črna, redno vzdrževanje cest in I 
parkirišč pozimi, nadaljevanje grad- ^ ^ ^ ^ H t i l 
nje in obnove stanovanj za reševanje I 
stanovanjskih problemov; pridobitev | 
zemljišč na območju tovarne usnje 
in nogometnega igrišča pri vili Široko, ureditev obrne cone, nova delovna 
mesta v malem gospodarstvu in subvencioniranje obrestnih mer podjet-
nikom, uvedbo srednješolskega programa v Šoštanju in prostorov za 
mlade, sanacijo zdravstvenega doma in boljše zdravstvene storitve, 
ohranitev kvalitete kulturnih dejavnosti, večjo podporo društvom, celovi-
to turistično ponudbo občine, premišljeno prostorsko politiko in načrto-
van urbanistični razvoj, kvalitetnejšo organiziranost Športne zveze in 
obnovo športnih objektov, boljše pogoje kmetćvanja in pridobivanje 
odškodnin zaradi prekomerne kislosti vsled onesnaženega okolja, ured-
itev stanja obstoječega razvoda kabelske televizije, pridobivanje državnih 
sredstev za razvojne projekte in ob reševanju elementarnih nesreč, 
izboljšanje tehnične opremljenosti sistema zaščite in reševanja. 

Rojstni kraj: ŠŠoštanj 
Bivališče: Kajuhova 7a, Šoštanj 
Izobrazba: magistra managementa, 
dipl.pravnica 
Sedanje delo: direktorica zasebne 
družbe 
Poročena: da 
Otroci: Sin Rikardo je star 22, hči 
Dunja pa 11 let 
Politična usmeritev:nisem članica 
nobene politične stranke 
Glavne naloge programa: Občina 
Šoštanj je v tem trenutku na kritični 
razvojni točki, zato bom vse sile 
usmerila v njeno finančno okrepitev. 
Za nadaljnji uspešen razvoj potrebu- j j Ž l i l H H B S i S ^ S S H ! 
jemo uspešne ljudi, ki pa večinoma 
delujejo izven političnih strank in politike. Prav te ljudi je potrebno 
angažirati pri delu naše občine. Občina Šoštanj mora vzpostaviti aktivno 
sodelovanje z Vlado Republike Slovenije oz. njenimi ministrstvi in 
okrepiti svoj proračun z dodatnimi državnimi viri, predvsem na področju 
izgradnje stanovanj, izgradnje obrtne cone, pri vzpodbujanju razvoja 
naših demografsko ogroženih naselij, pri pospeševanju kmetijstva. Razvoj 
občine je potrebno graditi na temeljih razvoja krajevnih skupnosti, zato je 
potrebno položaj krajevnih skupnosti v naši občini še okrepiti in se 
nasloniti na potrebe, znanje in izkušnje krajanov. Občina pa mora kra-
jevnim skupnostim zagotoviti vso potrebno pomoč pri njihovem delu, kot 
je pravna in finančna pomoč. Vodenje občine bom izvajala po načelu 
delitve dela med vsemi tistimi člani Sveta občine, ki želijo delati. Občino 
bom vodila po enakem principu kot sedaj vodim svojo KS, torej na 
temelju sožitja, solidarnosti in iskanja čim širšega soglasja pri sprejeman-
ju posameznih odločitev. Pri oddajanju posameznih del za občino, bom 
ves čas skrbela, da bodo imeli prednost domači podjetniki. Občino bom 
približala krajanom tako, da bom v Šoštanju uredila možnost urejanja 
osebnih dokumentov in poročno dvorano. 

Rojstni kraj: Škale 
Bivališče: Lokovica 143 a, Šoštanj 
Izobrazba: univerzitetni diplomirani 
inženir geodezije 
Sedanje delo: vodja izpostave Ob-
močne geodetske uprave Veienje 
Poročen: da 
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Praznični kažipot 
Čas, ko se poslavljamo od starega leta in se v dolgem 
nizu praznikov spomnimo svojih najbližjih z darili, se 
urejeni veselimo ob bogato obloženih mizah, se bliža. 

Da bodo vaši praznični nakupi enostavnejši in hitrejši, 
vam danes predstavljamo nekaj možnosti. 

Cankarjeva 1, 
Velenje, 
tel:063/871 -207 

LEGO, T O M Y , F i $ H £ R 

e m c g , M A T T E L -

C R A X Q L A , L A R S £ H , T R S F L 

$ £ $ T A Y L J A M M £ , W A Q £ R , 

m U H i T g M A T C H B O K , 

I lan/t pli5, in Se veliko 
drugih znanih znamk. 

M I K L A V Ž , B O Ž I Č E K 

I N D E D E K M R A Z Ž E V E D O , 

Z A K A J J E DZRENDAJ NAJBOUŠZ... 

Trgovina Direndaj, 
kjer še veliki radi pozabijo, 

da niso več otroci! 

mmmimmii % 

N0V0ST NA TRŽIŠDU 

CobaItQuiie2 

- Oostop celolnega omrežja v Internet 
(dostop za vse uporabnlka) 

- Elektronska poSta za vse uporabnike 
- Lokatno namešćene www strani 

• Varovanje lokalnega omrežja pred 
vdori iz Intemeta 

JtKCUSKE CENE QBBC 2 

T r e n d »»i»DAl*tl*l t ******* tH& 

flcerPowerSe 
Ključne Znaćilnosti 
* Intel* Celeron* 400MHz 
* PC-100 32Mb SDRAM DIMM 
• ATI 8Mb AGP grafika 
• ESS Solol integr. audio 
• 40 x IDE CD-ROM 
• 4G Ultra DMA HDD 

Acer Power računalniki 
vklfuiujejo Windows 98 

126.900 SIT 

info: TrendNET d.o.o., Šlandfova 6a, 
Tet.: (063) 863 033, wwvi/.trendnet.si 

SVETOVANJE IN PRODAJA SANITETNIH PRIPOMOČKOV 
KOCBEKOVA 4, CELJE Tel. 44-33-95 

Želite razveseliti svoje najdražje z darili za zdravo življenje? 
Oglasite se v Prosani Celje, kjer boste lahko ob svetovanju 

izbrali 
NAJPRIMERNEJŠE DARILO! 

DAN ODPRTIH VRAT - 17. in 18. december 99 

BREZPLAČNE MERITVE in predstavitev aparatov za 
merjenje KRVNEGA 

PRITISKA in TELESNE MAŠČOBE. 

Ugodne promocijske cene! 

CC\ ^VisJŠn ^ 
Kormelični salon - Urilti Hnhrhi s.p. 
RoJartVa 1, Vtluij« HOTEl PAKA 
T«U06J/»64-460, «SM:04t/697-267 

V N0V0 TISOČLETJE 2 NOVIM VIDEZOM 
Cridlt« «* Uptttilne oral PritoKife si nejo olims, manjo, defilieije, fiedikuf«, 
manikurê odprsvo eelalita, pernnnentni m»ke up i« ličenje... v jionedeljek, sredo in 
f«t»k oJ 8.-12. in od 16.- 20. ure,v torek ia žefrtek ed 15. - 20. ur«. 
MAJN0VEJŠE V NAŠEM SAL0NUI 
IKinkovit« fropr«ljjnje deliidririnili, preobčutijivih in prefjodaj posleranilt stanj 
k«!e z N0VIM MUI.TIVITAMIHSK1M ENER6USKIM SISTEM0M IZ 
0JRMAL0SICE. 

lEik^jj 
V predprazničriih dneh vas 
prijazno vabimo, da nas 
obiščete v naši trgovini v 
Šoštanju ali v Nazarjah. 

PRISTOPITE K ELEGANCI 

. . 

• v. < 

CENTER 
M ' . m 

Cankarjeva ld, Velenje 
Tel: 063/861-260,861-070 

Bliža se december in z njim pravljični 
utrip, ki ga ta veseli mesec prinaša. 
Obiščite naše poslovalnice: 
MARKET Z MESNICO 
TEKSTIL 
RIBARNICO 
RESTAVRACIJO 

i lgi • ( . f-jj 

1 kjer vas že pričakujemo s 
predpraznično ponudbo! 

Cesta talcev 2, Velenje 
tel.:063/862-370,869-702 

V prazničnih dneh bomo poleg 
običajnih vrst dnevno svežega kruha 
in peciva spekli za vas še: 

* 

PARKUE 
MARMORNE KOLAČE 

Sr 

* POTICE 
* BOŽIČNI KRUH 

Prijazno vabljeni! 
• H M g m J m 

*M *a 

te^HjHBi 

ni' . , i 

V naših 
cvetličarnah vas 
pričakujemo s 
privlačno izbiro 

prazničnih 
aranžmajev, 
adventnih 
venčkov... 

m , ̂  -

Če želite, da 7 
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Novi pokojninski zakon bo začei veijati predvidoma 1. januarja 2000 

¥ 

Tadeja Dremel 

Konec prejšnjega meseca je slo-
venska vlada sprejela predlog 
zakona o pokojninskem in inva-
lidskem zavarovanju ter ga 
poslala državnemu zboru v tret-
jo obravnavo. Predlog novega 
zakona ima kar 457 členov, 
predvidoma pa naj bi začel 
veljati 1. januarja prihodnje leto. 
Prinaša kar nekaj sprememb in 
novosti v sistemu pokojninskega 
in invalidskega zavarovanja, v 
pogovoru pa nam jih je predsta-
vila upravnica izpostave Zavoda 
za pokojninsko in invalidsko 
zavarovanje Slovenije v Velenju 
Tadeja Dremel. 
Kot je povedala Dremlova, predlagani sistem ohranja doslej 
veljavna temeljna načela pokojninskega in invalidskega zavarova-
nja, dodani pa sta mu novi načeli posebne odgovornosti - osebna 
odgovornost zavarovancev in odgovornost delodajalcev ter 
države za njegovo delovanje. Prav tako je že uveljavljenim pravi-
cam v sedanjem sistemu dodana pravica do državne pokojnine. 
Novi zakon prinaša vrsto novosti tudi glede pogojev za pridobitev 
pravic, uvaja tudi obvezno in prostovoljno dodatno pokojninsko 
zavarovanje. Pri osebnem zavarovanju in krogu zavarovancev pa 
prinaša nove kategorije zavarovancev, predvideva možnost izvze-
ma iz zavarovanja in nekaj novosti glede evidentiranja podatkov 
o plačanih prispevkih. 

Tisti, ki že ietos izpoinjujejo ... 
Zavarovance, ki že letos izpolnjujejo pogoje za upokojitev po 
sedaj veljavnem zakonu in še niso vložili zahtevka za upokojitev, 
seveda najbolj zanima, ali naj zaradi sedanjih ugodnejših pogojev 
z zahtevkom pohitijo do konca leta, da ne bi bili po sprejetju 
novega zakona pri upokojitvenih pogojih na slabšem. Bojazen je 
odveč, poudaija Dremlova. Vsi, ki bodo še letos izpolnili pogoje 
za upokojevanje po stari zakonodaji, bodo tudi po uveljavitvi 
nove še lahko uveljavljali pravico do upokojitve po starem zako-
nu. Zagotovljeno je tudi varstvo pravic po prejšnjih predpisih za 
brezposelne zavarovance pod določenimi pogoji. Nespremenjene 
pravice naj bi uveljavili vsi uživalci pravic, ki so jih že uveljavili po 
prejšnjih predpisih, uskladili pa naj bi jih po določbah novega 
zakona. 

Pravica do starostne pokojnine 
Po besedah Dremlove naj bi se ženske načeloma lahko upokoji-

le dve leti prej kot moški, minimalni pogoj za pridobitev starostne 
pokojnine pa naj bi bil enak za oba spola. To je dopolnjenih 58 let 
starosti. Do te pravice pa naj bi bila upravičena: moški, če ima 40, 
ženska pa 38 let pokojninske dobe. Pri dopolnjenih 20 let pokojnin-
ske dobe naj bi znašala minimalna starost za moške 63 oziroma 61 
let za ženske, pri dopolnjenih najmanj 15 letih zavarovalne dobe pa 
pa naj bi bil moški star 65, ženska 63 let. 

V prehodnem obdobju se naj bi minimalna in polna upokojitve-
na starost za ženske v vsakem naslednjem koledarskem letu 
povečali za štiri mesece (pri zavarovancih za šest mesecev do polne 
upokojitvene starosti). Polna pokojninska oziroma delovna doba pa 
naj bi se za zavarovanke od sedanjih 35 let postopoma dvignila na 
38 let, in sicer od leta 2002 dalje za tri mesece na leto. Konkretneje: 

V prehodnem obdobju, od 1. januarja 2000 do 31. decembra 
2013 naj bi znašala minimalna starost in pokojninska doba za prido-
bitev pravice do starostne pokojnine za ženske: 

leto starostna meja pokojn inska doba 
leta meseci leta meseci 

2000 53 4 35 0 
2001 53 8 35 0 
2002 54 0 35 3 
2003 54 4 35 6 
2004 54 8 35 9 
2005 55 0 36 0 
2006 55 4 36 3 
2007 55 8 36 6 
2008 56 0 36 9 
2009 56 4 37 0 
2010 56 8 37 3 
2011 57 0 37 6 
2012 57 4 37 9 
2013 57 8 

V obdobju od uveljavitve tega zakona do 31. decembra 2007 znaša 
minimalna starost za pridobitev pravice do starostne pokojnine za 
ženske za 20 let pokojninske dobe: 

starostna meja 
leto starost (leta) 
2000 58 
2001 58 
2002 59 
2003 59 
2004 59 
2005 60 
2006 60 
2007 60 

starost (meseci) 
4 
8 
0 
4 
8 
0 
4 

starostna meja 
leto starost(leta) 
2000 60 
2001 60 
2002 61 
2003 61 
2004 61 
2005 62 
2006 62 
2007 62 

starost(meseci) 
4 
8 
0 
4 
8 
0 
4 

Predlog zaklona predvideva znižanje starostne meje zaradi otrok 
zavarovanki ali zavarovancu (8 mesecev za enega, 20 za dva, 36 mese-
cev za tri otroke, za vsakega nadaljnjega 20 mesecev, znižanje pa je 
možno največ do starosti 56 let (ženske). oziroma 58 let (moški). 

V prehodnem obdobju (od 1. januarja 2000 do 31. decembra 2013) 
se naj bi zniževala starostna meja zaradi otrok postopoma. 

leto znižanje starostne meje v mesecih 
en otrok dva otroka trije otroci dodatek za četrtega 

2000 0,5 1,25 2,25 1,25 
2001 1 2,5 4,5 2,5 
2002 1,5 3,75 6,75 3,75 
2003 2 5 9 5 
2004 2,5 6,25 11,25 6,25 
2005 3 7,5 13,5 7,5 
2006 3,5 8,75 15,75 8,75 
2007 4 10 18 10 
2008 4,5 11,25 20,25 11,25 
2009 5 12,5 22,5 12,5 
2010 5,5 13,75 24,75 13,75 
2011 6 15 27 15 
2012 6,5 16,25 29,25 16,25 
2013 7 17,5 31,5 17,5 

Predvideno je tudi znižanje starostne meje za zavarovanke, ki so 
se vključile v obvezno zavarovanje pred dopolnjenim 18. letom sta-
rosti za ves čas trajanja takšnega zavarovanja. Znižanje je možno 
največ do 55. leta starosti. Tudi pri slednjem je v prehodnem obdo-
bju predvideno postopno znižanje starostne meje (od leta 2002 
dalje za en mesec na leto). 

Znižanje starostne meje bi bilo tako omejeno z absolutno spod-
njo mejo minimalne starosti- 55 let za ženske in 58 let za moške. 
Pod to mejo bi se lahko starostno upokojili le zavarovanci, ki bi 
imeli pravico do znižanja starostne meje zaradi telesne okvare ali 
zaradi benificirane delovne dobe po prejšnjih predpisih. 

Inštitut polne starosti 
Ta ne predstavlja pogoja za možnost upokojitve, ampak je to 

merilo za višino pokojnine. S tem bi zavarovance spodbudili h kas-
nejšemu upokojevanju. Polna starost bi bila po spolih različna (za 
moške 63, za ženske 61 let). Pri tej starosti naj bi bila odmera 
pokojnine odvisna le od pokojninske dobe, vendar pa polna starost 
ne more biti nižja od 60 let za moškega in 58 let za žensko ne glede 
na znižanje starostne meje. Upokojevanje nad polno starostjo bi 
bilo po novem deležno posebne nagrade (za mesec manjkajoče sta-
rosti od 0,3 do O.lodstotka), upokojevanje pod njo pa naj bi bilo 
"kaznovano" z odbitki v enakih odstotkih. Tudi polna starost bi se 
zniževala na enak način kot minimalna starost zaradi otrok in zara-
di dela za ženske pod 18 letom starosti. Nikakor pa ne bi mogla biti 
nižja od 60 let za moške in 58 let za ženske. 

Zavarovanci s polno delovno dobo (dobo prebito samo v zavaro-
vanju), in sicer moški 40 let, ženske pa 38 let, naj bi imeli pokojnino 
odmerjeno brez odbitkov zaradi upokojitve pred polno starostjo. V 
obdobju od 1. januarja 2000 dalje se bo polna starost dvigovala 
postopoma (do 31. decembra 2008 po 6 mesecev na leto za moške, 
za ženske pa po 4 mesece na leto do konca leta 2007). 

Oblikovanje pokojninske osnove in odmera 
pokojnine 

Za izračun pokojninske dobe za odmero pokojnine se naj bi 
upoštevale, tako kot do sedaj, plače oziroma zavarovalne osnove, 
od katerih so plačani prispevki po 1. januarju 1970. Vendar naj ne 
bi več upoštevali 10-letnega povprečja, ampak 18 let zavarovanja. 
Tudi to naj bi uveljavljali postopoma. V začetku vsakega koledar-
skega leta se obračunsko obdobje podaljša za eno leto, dokler ne 
doseže 18 let (leta 2000 bi še veljalo 10-letno povprečje, leta 2001 
pa že 11-letno povprečje in tako postopoma najprej). Tudi odstotek 
za odmero pokojnine naj bi se spremenil. Za odmero pokojnine je 
za 15 let zavarovalne dobe določen za moškega 35, za žensko pa 38-
odstotkov. Nato pa se vsako nadaijnje leto odmerni odstotek 
poveča za 1,5 (prej za 2), za vsakih 6 mesecev pa za 0,75 - odstotka. 
Pokojninska lestvica bi se spreminjala postopoma in kombinirala. 
Prejšnja doba naj bi se upoštevala po sedanji, nova - dopolnjena pa 
od 1. januarja 2000 dalje po novi lestvici. 

Kaj je to državna pokojnina? 
Kot pravi Dremlova, je državna pokojnina pravica za vse ljudi, 
starejše od 65 let, s stalnim bivališčem v Sloveniji, ki nimajo druge 
pokojnine ali dohodkov in katerih lastni dohodki ne presegajo 
premoženjskega cenzusa za pridobitev pravice do varstvenega 
dodatka, so pa med 15. in 65. letom najmanj 30 let prebivali v 
Sloveniji. V prehodnem obdobju od leta 2001 do 2006 se bo sta-
rostni pogoj postopoma nižal od zahtevane starosti 70 let (v letu 
2001) do 65 let (v letu 2006). Ta pokojnina bo znašala 33,3-
odstotka najnižje pokojninske osnove. V letih od 2000 do 2005 bi 
lahko uveljavile to pravico osebe pri 65 letih starosti, če izpolnju-
jejo pogoje za pridobitev denarne pomoči kot edini vir preživlja-
nja. 

Novosti pri odmeri in pogojih za uveljavitev 
družinske pokojnine 

Pravico do družinske pokojnine za zakonca naj bi preimenovali 
v vdovsko pokojnino, odmerili pa naj bi jo v višini 70- odstotkov od 
osnove za odmero družinske pokojnine. Vdovcu oziroma vdovi, ki 
ima tudi pravico do starostne ali invalidske pokojnine, naj bi se 
poleg te pokojnine izplačalo tudi 15- odstotkov zneska vdovske 
pokojnine. Skupno izplačilo pa sme presegati povprečne pokojnine, 
izplačane v državi v predhodnem koledarskem letu. Tako odmerie-
ne pokojnine naj bi začeli izplačevati 1. januarja 2001. 

Delež vdovske pokojnine, ki ga lahko uveljavi vdova oziroma 
vdovec poleg starostne ali invalidske pokojnine, se povečuje v pre-
hodnem obdobju na naslednji način: 

leto delež vdovske pokojnine (%) 
2001 2,5 
2002 5 
2003 7,5 
2004 10 
2005 12,5 
2006 15 

Starostni pogoji za uveljavitev vdovske pokojnine naj bi bili 
enaki za oba spola - 53 let. 

Vrsta novosti v invalidskem zavarovanju 
Kot poudaija Dremlova, je novo že poimenovanje invalidnosti. 

Za presojo invalidnosti bo pomemben kriterij svoj poklic. Ker 
bodo spremembe na tem področju odvisne od sprememb druge 
zakonodaje, bodo ta določila stopila v veljavo 1, januarja, leta 2003. 
Pravice iz invalidskega zavarovanja, pridobljene po prejšnjih pred-
pisih, bodo ostale v veljavi v enaki višini in obsegu tudi po 1. januar-
ju, leta 2003. 

Novosti na področju pokojninske dobe 
Pomembna novost je inštitut dodane dobe. Dodana obdobja 

pokojninske dobe (leta zaključenega študija, služenje vojaškega 
roka, civilno služenje, osnovno usposabljanje za rezervni sestav 
policije, čas prijave pri zavodu za zaposlovanje) se upoštevajo pri 
izpolnitvi pogojev za pridobitev pravice do starostne pokojnin, 
seveda če že niso všteta v pokojninsko dobo. Obdobja dodane dobe 
naj bi uveljavljali postopoma, in sicer tako, da se zavarovancem, ki 
uveljavijo pravico do starostne pokojnine v prehodnem obdobju pri 
ugotavljanju pokojninske dobe upošteva po en mesec za posamez-
no leto, in sicer od Ieta 2002 dalje. Ta obdobja naj ne bi upoštevali 
pri odmeri pokojnin, ampak le pri ugotavljanju pogojev. 

Pri dokupu pokojninske dobe je navedena še možnost dokupa 
tako imenovanih odbitkov. Še vedno bo mogoče dokupiti leta za čas 
študija, vojaškega roka, na novo tudi prijave na zavodu za zaposlo-
vanje, zunaj zavarovanja zaradi nege in varstva svojega otroka, 
mlajšega od treh let, za presežne delavce. Ti dokupi bodo omogočili 
izpolnitev pogojev in odmero pokojnine. 

Nov je tudi predlog prištevanja pokojninske dobe. Upoštevali 
naj bi ga pri zavarovancu. ki ob nastanku invalidnosti še ni dopolnil 
polne starosti 63 let (moški) oziroma 61 let (ženske). Do prištete 
dobe naj bi bili upravičeni tudi zavarovanci z najmanj 70- odstotno 
okvaro, vojaški invalidi, civilni invalidi vojne, slepi, gluhi in bolniki z 
določenimi obolenji. 

Pravic po novem naj ne bi bilo mogoče pridobiti brez plačila pri-
spevkov. Za samozaposlene naj bi se zavarovalne osnove določale 
glede na dosežen dobiček. Zapišemo naj še, da se predvideva 
ločitev prispevnih stopenj in nov prispevek delodajalcev za primer 
poškodbe pri delu in poklicne bolezni. 

Sistem dodatnih zavarovanj 
Kot pravi Dremlova, naj bi bila ta prostovoljna. V primerih, ko pa se 

nadomešča inštitut benificirane dobe, pa naj bi bilo dodatno zavarovanje 
obvezno. Tega naj bi praviloma izvajal Sklad obveznega dodatnega zava-
rovanja Slovenije, prevzel pa naj bi zavarovance, ki že po sedaj veljavnih 
predpisih delajo na težkih ter zdravju škodljivih delih (delovnih mestih z 
benificirano delovno dobo), razen tistih, ki imajo najmanj 25 let (moški) 
in 23 let (ženske )pokojninske dobe. 

V obveznem dodatnem zavarovanju bi se po novem (poleg pravic iz 
obveznega zavarovanja) zagotavljala pravica do poklicne pokojnine. 
Četrtina take zavarovalne dobe bi se poteni tem zavarovancem upošteva-
la kot dodana doba za pridobitev pravic iz obveznega zavarovanja. 
Pravice in obveznosti iz tega zavarovanja bi določal pokojninski načrt, ki 
bi ga moral odobriti republiški minister za delo. Za pravice iz tega načrta 
naj bi jamčila država. 

Po predlogu naj bi prostovoljna dodatna zavarovanja vključevala tiste 
oblike , pri katerih bi zavarovanci ali delodajalci v korist zavarovancev 
plačevali premije in pridobili davčne olajšave po tem zakonu. Denar naj 
bi se zbiral na posebnih računih. To zavarovanje naj bi veljalo le za tiste, 
ki so vključeni tudi v obvezno zavarovanje. S tem bi si zagotovili temeljno 
pravico do dodatne pokojnine, ki bi se izplačevala v obliki rente, možne 
pa bi bile tudi dodatne invalidske in družinske pokojnine. 

Kot je še dejala Dremlova, izračun primernih pogojev za upokojitev v 
tem trenutku, ko je zakon še v postopku in se pri določenih določbah 
pričakujejo spremembe, ni realen. 

• Tp 

za ženske za 15 let zavarovalne dobe pa: 

O novi pokojninski zakonodaji 
Velenje - Univerza za tretje življensko obdobje vsako prvo 

sredo v mesecu pripravlja za svoje člane aktualna predavan-
ja. Doselj so pripravili predavanji na temo varstvo 
potrošnikov in fitnes v tretjem življenskem obdobju. 

V sredo, 1. decembra, ob 19.00 uri, pripravljajo predavanje 
o novi pokojninski zakonodaji. Na sedežu Univerze za III. 
življensko obdobje Velenje bo predavala Tadeje Dremel. 

Ubš 
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Le če želiš, se lahko poveseliš Kakovost in množičnost 
Od petih društev upokojencev, 

kolikor jih šteje Medobčinska 
zveza društev upokojencev 
Velenje, je velenjsko največje po 
številu članov in obsegu dejavno-
sti. Društvo vseskozi nanienja 
veliko naporov za dobro počutje 
svojih članov na najrazličnejših 
področjih, pri čemer niso prav na 
zadnjem mestu številna druženja 
in razvedrilo. Za mnoge upoko-
jence pomeni to edino razvedrilo 
in možnost srečevanja z vrstniki. 
Težko je opisati vzdušje, srečo in 
veselje na takih in podobnih 
srečanjih, saj je tako malo potreb-
no, da se starejši iz srca poveseli-
jo. 

Velenjsko društvo upokbjen-
cev vsako leto organizira okrog 
dvajset izletov po domovini in tuji-
ni, tu so še pikniki, pa martinova-
nje in silvestrovanje, udeležba pa 
je vsakič precejšnja, kar je za 
društvo več kot spodbudno. 

Zadnji tak izlet združen z mar-
tinovanjem je bil na vrsti sredi 
prejšnjega tedna, ko so se številni 
upokojenci in upokojenke podali v 
občino Šmarje pri Jelšah, točneje v 
Orehovec. Tudi ta izlet naj bi bil 
spodbuda vsem, ki se za takšna 
srečanja in druženja doslej še niso 
odločili. 

Torej, v sredo se je iz Velenja z 
dvema avtobusoma odpeljalo 75 
upokojencev in upokojencev. Po 
skoraj turobnem Velenju jih je na 
Kozjanskem pričakalo čudovito 
vreme, ki je bilo kot nalašč za 
ogled pokrajine in tamkajšnjih 
znamenitosti, posebej dobrodošel 
pa je bil pogled na obsežne vino-
grade in vinsko trto, pa lične hiše 
in zidanice. 

Zlasti je vse presenetil in 
navdušil obisk dveh cerkva, ki sku-
paj stojita na istem hribčku, to 
posebnost pa jim je z veseljem 
pokazal in predstavil vrsto zanimi-
vosti eden od ključarjev. To sta 
cerkvi sv. Ane in sv. Marije, ki obe 
sodita v župnijo Zibika, sta pa le 
nekaj sto korakov vsaksebi. Prvo 
so zgradili že celjski grofje v 14. 
stoletju v gotskem slogu, hkrati so 
začeli graditi še drugo, ki pa'so jo 
po njihovem propadu dokončali 
grofje s Ptuja. Posebna zanimivost 
slednje je več kot meter visok 
Marije, star od 700 do 800 let, ki je 
bil najprej v lovski kapeli celjskih 
grofov. nato so ga premostili v 
prvo in za tem v drugo cerkev, kjer 
stoji že od davnih časov. 

"Zadnje dejanje" izleta je bilo 
navzlic prejšnjim zanimivostim 
najbolj prijeten in vesel. 
Martinovanje namreč na kmetiji. 
Obilno in slastno kosilo iz kmečke 
kuhinje je še kako teknilo. Kako 
tudi ne bi, saj je hribovski zrak 
večino pošteno "zdelal." Za sv. 
Martina se scveda spodobi, da so 
bile mize obložene s pecivom, 
potico, da sladkega mošta ne bi 
omenjali. Za prijetno počutje in 

veselje je pridno skrbel trio Šibanc 
iz Šmartnega ob Paki, plesišče se je 
iz minute v minuto polnilo, in le 
malo jih je bilo, ki niso vsaj enkrat 
zaplesali. 

Za višek razpoloženja so tudi 
poskrbeli, to pa je bil krst mošta, iz 
katerega je nastalo mlado vino. Po 
vseh predpisih so to častno nalogo 
opravili muzikanti z vinsko kralji-
co, razpoloženje pa se je po vsem 

nju sem že bila, današnje pa mi je 
bilo še posebej všeč zaradi družbe 
in okolja. Velika zahvala gre 
društvu, ki vse to zgledno organizi-
ra." 

Vladimir Videmšek iz Bevč: 
"Zelo rad se udeležujem izletov in 
piknikov, zlasti borovničev mi je 
ostal v spominu. Človek se ob 
vsem tem razvedri in poveseli ter 
sreča znance ali prijatelje, ki jih že 

Roza Ana Hribar iz Pesja, 
predsednica območnega odbora 
DeSusa-a: "Če le utegnem se izle-
tov udeležim, saj mi kot upokojen-
ki druženje z vrstniki veliko pome-
ni. Poleg tega je to zame tudi 
priložnost, da se glede na funkcije, 
ki jih imarh, bolje spoznam z 
delom društva in življenjem posa-
meznikov. Delo, ki ga opravlja 
društvo, je zelo pomembno za vse 

Roza Ana Hribar 

tem le še stopnjevalo, tudi po 
zaslugi dveh v cigana oblečenih 
plesalcev. Debela ura je minila, da 
so se udeleženci uspeli posloviti od 
Kozjanskega, vendar s prelepimi 
občutki in željami, da bi vse skupaj 
kdaj še ponovili. 

Naj o tem navdušenju sprego-

Vladimir Videmšek 

dolgo ni videl. Tudi to martinova-
nje mi je bilo zelo všeč in ga zlasti 
zaradi dobre družbe ne bom hitro 
pozabil. Takih in podobnih srečanj 
si še želimo. Za vse gre iskrena 
hvala društvu, ki vse odlično orga-
nizira in zna prisluhniti našim 
željam." 

Siiva Rednak 

nas, najsi bo na področju kulture, 
športa ali razvedrila. Upokojenci 
takšna druženja potrebujejo, da ne 
bi kdo mislil, da je pozabljen in 
osamljen v družbi." 

Bogdan Mugerle 

vorijo še udeleženci. 
Silva Rednak iz Vinske Gore: 

"Doslej sem se udeležila skoraj 
vseh izletov, ki jih je organiziralo 
velenjsko društvo. Izleti in 
srečanja mi pomenijo veliko, pred-
vsem pa razvedrilo in druženje z 
vrstniki in vrstnicami. Končno 
tudi spoznavam kraje, ki jih prej 
nisem poznala. Tudi na martinova-

Za spomin - "gasilski" posnetek 

Nova razstava v MO Velenje 

Razstava, ki prebudi 
V • • • • 

Prejšnjo sredo zvečer so v avli in prvem nadstropju mestne hiše 
odprli razstavo del, ki so nastala v likovni šoli znanega in za svoje delo 
že velikokrat nagrajenega likovnega pedagoga Roberta Klančnika. 
Nastala likovna dela, tako slike kot skulpture, so dobra, saj so 
udeleženci šole uporabljali različne materiale in likovne pristope, ki so 
jim omogočili res ustvarjalno likovno izraznost. 

Likovno šolo in razstavo sta pripravila MO Velenje in Društvo 
šaleških likovnikov Velenje. S svojimi deli se predstavljajo Jana Blekač, 
Brina Britovšek, Mirjam Britovšek, Oto Gantar, Irena Guček, Katja 
Guček, Jožica Klanfer, Maša Lončarič, Janko Mandič, Jožica Mandič, 
Marcel Medved, Milena Pančur, Fanika Pašič, Anka Rangelov, Oskar 
Sovinc, Marija Štiglic, Zala Valenčak, David Verbuč, Marjana Verbuč, 
Ana Zakrajšek in Gašper Žemva. 

Ubš 

V čctrlek, II. novembra, je bil pogreb drage pokojnice 
Ivanke Marzinšek iz Martinšek 8 na škalskem pokopališču. 

eba bi se moral udeležiti tudi praporščak Društva 
upokojencev Velenje, žal pa zaradi višje sile ni prišel 

no. Zato se DU Velenje družini in svojcem iskreno 
opravičuje. g 

"Za moj okus je nogomet 
balkanski šport, čeprav 
je Mariboru treba priznati, 
da je letos dober." 

Luka Špik, veslač 

Velenje, 17. novembra - V naslovu zapisano mnenje so oblikovali 
udeleženci prve skupščine Zveze kulturnih društev Šaleške doline, in 
sicer ob obravnavi poročila o delu Zveze v letih 1997 in 98. 

Njen predsednik Srečko Meh je med drugim menil, da so po obliko-
vanju Območne izpostave Sklada RS za Ijubiteljske kulturne dejavnosti 
prepustili Zvezo samo sebi, čeprav je ta za lokalno skupnost pravzaprav 
pomembnejša od Sklada. Slednji z organiziranjem raznih izobraževalnih 
oblik spodbuja predvsem kakovostno ljubiteljsko kulturo, najboljše pro-
jekte, ki jih lahko uresničijo strokovno bolje "podkovana" društva. Zveza 
pa naj bi skrbela za občinske programe oziroma povezovala med sabo 
manjša društva. Po mnenju podpredsednika Zveze Karla Draga Semeta 
in Vinka Šmajsa ta običajno delujejo na obrobju in njihov osrednji cilj je 
združevanje, povezovanje kulturnih zanesenjakov. Nemalokrat tudi pri 
tem rabijo pomoč, spodbudo. Nudila naj bi jo jim Zveza oziroma človek, 
ki bi ga ta morala zaposliti. "Če bi zastavili delo Zveze že prej tako," je 
menil Seme," bi zagotovo izkoristili tudi tistih 700 tisoč tolarjev, ki nam 
jih je Sklad odobril, a so za zdaj še neizkoriščena." "Že prav, da skrbimo 
za kakovost, ampak projekti, na osnovi katerih Iahko sodeluješ na razpi-
sih Sklada, na nek način omejujejo širšo društveno dejavnost. Zato bomo 
morali vprašanju množičnosti v prihodnje prav tako nameniti nekaj 
skrbi," je poudaril Vinko Šmajs. Ob koncu razprave so se dogovorili, da 
bo Zveza poskušala delati tisto, kar Sklad ne dela - združevala vse dejav-
nosti društev, pomagala pri oblikovanju programov slednjih in njihovih 
skupnih projektov, s katerimi bi se lahko prijavili na skladove razpise. 

V nadaljevanju skupščine so potrdili plan Zveze za leti 1998 in 1999. 
Ob tem je predstavnike kulturnih društev Mestne občine Velenje Neva 
Trampuš, strokovna delavka velenjske območne izpostave Sklada, sezna-
nila, da bodo društva na osnovi sprejetega rebalanska občinskega 
proračuna dobila za svojo dejavnost za slabih 1,5 milijona tolarjev manj 
denarja od načrtovanega. Pripravila je tudi predlog zmanjšanja za posa-
mezna društva, ki ga pa bodo sedaj prevetrili člani predsedstva Zveze. 

Informacija o delu Območne izpostave Sklada v letošnjem polletju 
med udeleženci skupščine ne vzbudila posebnega zanimanja. Tako so iz-
vedeli, da je izpostava na razpis Sklada prijavila 77 programov (ZKD 
12), od tega je bilo skupno odobrenih 74 programov v skupni vrednosti 
nekaj več kot 5 milijonov 100 tisoč tolarjev. Za zdaj so uresničili 50 pro-
jektov, do konca leta naj bi jih še nekaj. 

Ob koncu so izvedli še volitve organov Zveze kulturnih društev 
Šaleške doline. Za predsednika 10-članskega izvršnega odbora so znova 
imenovali Srečka Meha, za podpredsednika Karla Draga Semeta. 
"Zaupano dolžnost jemljemo bolj kot popravni izpit v prizadevanjih za 
takšno delo te organizacije, za kakršnega smo se dogovorili v predhodnih 
razpravah," je komentiral izbor Srečko Meh. U tp 

MNENJA IN ODMEVI 

Avtonomija v šolskih 
vitrinah 
Odgovor na članek Jureta 
IVampuša. 

Juretu Trampušu moramo biti 
hvaležni, da je opozoril na naše 
vitrine. Kot sam pravi, se že od 
nekdaj zaman trudimo, da bi jih 
kdo opazil, seda| pa jim najbolj 
brani časopis Saleške doline 
posveča stolpec kar čez celo stran, 
več kot pomembnemu obisku 
šolskega ministra. Lepo je, da se 
spomni vitrin iz svojih gimnazij-
skih let, sam se bolj kot neumnih 
spodnjic spominjam zapisa v 
Mladini v času 2.gimnazijade, da 
naše šolske vitrine kažejo na 
sproščeno vzdušje v šoli. Stališče 
šole se v teh časih ni nič spremeni-
lo, ni res, da so se vitrine pozabile 
preoblačiti, še vedno se preob-
lačijo predvsem po okusu dijakov, 
res je le, da se v isti obleki včasih 
razkazujejo nemarno dolgo. Tudi 
to so postavili dijaki in se v njej 
tudi predstavili. 

Juretu Trampužu predstavitev 
Slomška ni všeč in to tudi pove. Tu 
ni nič narobe, tako je bilo tudi v 
njegovih časih, ko je vitrina kljub 
provokativnosti vzdržala. 
Zanimivo, da nič ne dvomi v 
pomen in veličino Slomška, zanj je 
sporna predstavitev v šolskih vitri-
nah. In to kljub temu, da sam ugo-
tavlja, da predstavitev nima zna-
kov konfesionalne dejavnosti in 
kot taka ni v neskladju s šolsko 
zakonodajo. 

V tem je vsa spornost njegove-
ga članka, ki mu ne gre očitati le 
dlakocepstva ali ksenofobije, kot 
sam dopušča, ampak še kaj 
hujšega. Zlasti prvo in tretje 
načelo francoske revolucije, kate-
re največja pridobitev naj bi bila 
po njegovem ločitev cerkve od 
države, mu še nista zlezla pod 
kožo: enakost in svoboda. 
Pojdimo po vsti: 

Pravi, da se vse vitrine (razen 
zadnje) uspešno izogibajo beatici-
kacije Slomška, pohvali, da je le 
ena razstavljena knjiga spomni, da 
je bil Slomšek morda tudi dušni 
pastir in da zadnja kar kriči, kar 
ostale upajo le šepetati: nesra-
mežljivo nosi naslov Slomšek-
svetnik. No, lepa reč! Če že govo-
rite o Slomšku, o njegovih zaslu-
gah za slovenski narod, potem o 
njegovem poklicu kvečjemu šepe-
tajte in da je bil proglašen za 

blaženega, povejte, če že morate, 
dovolj sramežljivo. Kako naj to 
imenujem? To je....- ne bom zapi-
sal! 

Ne vem, ali si je zadnjo vitrino 
slabo ogledal ali laže. Naslov ni nič 
podčrtan z rumeno (kaj bi bilo 
narobe, če bi bil?), zanj sporna 
belo- rumena zastava preide na 
desni polovici v našo državno 
zastavo, kar »pozabi« povedati. Ni 
res, da je v vitrini »še nekaj mari-
borskih spominov in slika 
blaženega«. Razstava je bila odpr-
ta nekaj dni pred 19. septembrom, 
objavljeni so časopisni članki, s 
katerimi so mediji poročali o pri-
pravi na veliki dogodek. Kaj naj bi 
bilo spornega, če razstava »pre-
zentira septembrsko duhovno 
realnost Slovencev«, pa čeprav 
nekritično? V čem naj bi bila spo-
rna objava članka, ki govori o 
možnosti gradnje nove cerkve v 
Velenje, ki naj bi se imenovala po 
Slomšku? Kar že nekaj let sledimo 
v časopisju, naj ne sodi v šole? 

Očitek, da je vitrina polna 
nacionalnega ponosa, je pa prav 
bebast (se opravičijem). Vsi veliki 
Slovenci- književniki, literati, poli-
tiki, umetniki,...- so se vpisali v 
zgodovino slovenskega naroda 
ravno zaradi svojega prispevka k 
ohranjanju nacionalne zavesti. 
Vzbujati nacionalni ponos je že od 
nekdaj naloga slovenske šole. 
Danes so mladi tega še kako 
potrebni. 

Naj končam s priznanjem, da z 
vitrino sploh nismo bili izvirni. 
Ideja je bila ukradena na eni od 
celjskih gimnazij. Priznam tudi, da 
je bil glavni vzrok razstave dogo-
dek v Mariboru, o prezrtosti, 
zamolčanosti in nekdanji nepo-
membnosti Slomška mladi ne 
vedo dosti. Tudi Šolski razgledi so 
»ob razglasitvi škofa A. M. 
Slomška- pesnika, nabožnega in 
šolskega pisatelja, narodnega 
buditelja in cerkvenega organiza-
torja- za blaženega« 18. 9. objavili 
članek dr. Ljubice Šuligoj, ki vabi 
na razstavo o pedagoškem pome-
nu A. M. Slomška v Slovenskem 
šolskem muzeju. Zbornik 
Pedagoški pogledi na A. M. 
Slomška, ki .je ob tej priliki izšel, 
lahko naročite le za 800 SIT pri 
Slovenskem šolskem muzeju, tel. 
061 213 024. Tudi Jure Trampuš. 

• Andrej Kuzman 
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Danes gostimo 
predsednika Kučana 

Gost novembrske četrte 
mreže bo danes v studiu 
Radia Velenje, predsednik 
Republike Slovenije, Milan 
Kučan. Pogovor, ki ga 
prenašajo vse radijske postaje 
članice gospodarskega 
interesnega združenja, 
povezane v tako imenovano 
četrto mrežo, bo vodila ured-
nica Radia Velenje Mira 
Zakošek. Pogovor se bo začel 
ob 17. uri. 
Tema pogovora bodo aktual-
na družbeno-politična 
vprašanja, zlasti pa priprave 
Slovenije na vstop v Evropsko 
unijo. Predsednik Kučan pa 
nam je ob tej priložnosti 

obljubil tudi pogovor za 
praznično številko Našega 
časa. 
V pogovor se bodo lahko 
preko telefona številka (063) 
49 76 680 vključili tudi 
poslušalci. Glede na to, da 
bodo na to številko klicali tudi 
drugi, ne samo poslušalci 
Radia Velenje, pa bo najbrž 
danes na teh liniji precejšnja 
gneča. 
Sicer pa je pri nas na radiu 
spet nekaj novega. 
Dobesedno. Delavci podjetja 
Cigrad so položili nove pode, 
kar je bilo tako za njih kot za 
nas precej zapleteno opravilo. 
Ob polaganju je iz naših pros-

Na radiu imamo nov pod. Cigradovi delavci so bili hitri in 
spretni. (foto: vos) 

poslušalce znova pripravili 
dan odprtih vrat, kjer si bodo 
lahko neposredno pogledali, 
kako delamo. 

• mkp 

torov nemoteno potekal pro-
gram, tako da se sploh ni 
čutilo, da se ob govorjeni 
besedi dogajajo tudi čisto 
praktične reči. Sicer pa bomo 
takoj po novem letu za naše 

KAJ POCNEJO, GOVORIJO, LAŽEJO, PONUJAJO, OBUUBUAJO, UUBIJO... 

ANIKA 
Potem, ko je s svojim polet-

nim hitom »Predala se ne 
bom«, tako v pop kot dance 
različici, navdušila svoje 
številne oboževalce, 
simpatična primorska pevka 
pripravlja novo skladbo. Z 
založbe Menart, katere 
varovanka je Anika, sporočajo, 

da gre tokrat za povsem 
drugačno skladbo, kar pa smo 
pri Aniki, sicer polni pre-
senečenj, že vajeni. Naslov 
nove skladbe, katere avtorja 
zaenkrat še niso izdali (zadnjo 
uspešnico je napisal Matjaž 
Zupan), je »S teboj (pokaži 
mi)«, kmalu pa jo bo moč 
slišati na vseh slovenskih radi-
jskih postajah. 

»počivajoče« skupine Šank 
rock, Matjaž Jelen, se je po 
premoru (za nekatere daljšem, 
za druge krajšem) vrnil na glas-
beno sceno skupaj z dekletoma' 
iz najbolj znanega domačega 
ženskega raperskega dueta PM 
United. Skupaj so namreč pre-
delali nekdanjo uspešnico 
skupine Sank rock »Jaz nimam 
noč za spanje«, sicer delo 
Zvoneta Hranjeca. Za začetek 
prihodnjega leta pa Matjaž 
napoveduje tudi svojo prvo 
čisto samostojno ploščo. 

SUPERNOVA 
Skupina Supernova prihaja 

z Bleda, pravkar pa je pri ZKP 
RTV Slovenija izdala novo 
ploščo z naslovom »Vzemi 
me«. Skupina deluje dve leti, v 
tem času pa si je nabrala že kar 
nekaj glasbenih izkušenj. Za 
njimi je namreč že skoraj 300 
koncertov, dva nastopa na fes-

tivalu MMS (na prvem so celo 
zmagali med debitanti), nastop 
na Slovenski popevki in v 
dodaji Orion, kjer so s skladbo 
»Nina« prav tako zmagali. 
Skladbo seveda skupaj s še 
desetimi drugimi najdete tudi 
na novem albumu. 

VICT0RY 
Tik pred izdajo novega 

albuma so tudi člani skupine 
Victory, ki svoj novi izdelek 
pričakujejo v trgovinah že 
konec tega meseca. Na njem 
bo enajst skladb, med njimi 

PARNI VALJAK 
Potem, ko smo večkrat 

najavljali izid novega albuma 
legendarne hrvaške skupine 
Parni valjak, ki bi svoj novi 
izdelek morala na glasbeno 
tržišče lansirati še pred kon-
cem leta, moramo žal 
sporočiti, da bo na izid njihove 
nove plošče potrebno počakati 

MATJAZ JELEN 
Pevec trenutno 

seveda nekaj že znanih 
uspešnic (»Helena«, »Hočeš 
me ali nočeš me«, »Le povejte 
ji«). Trenutno člani skupine 
preliminarno promovirajo 
album z aktualnim singlom 
»Ne joči«, za katerega so že 
posneli tudi videospot. 

vsaj do pomladi leta 2000. Tako 
so se namreč (iz nam neznanih 
razlogov) dogovorili z njihovo 
matično založbo Croatia 
records. Še pred izidom albu-
ma pa lahko pričakujemo novi 
single. Po skladbah »U ljubav 
vjerujem« in »Kad kola krenu 
nizbrdo« že tretji. 

Mič 

Mladinski center 
Velenje 

Aleš Črnič 
gosti 

Tomca 
Gregor Tomc, član legen-

darnih Pankrtov in eden 
največjih poznavalcev subkul-
turne scene na sploh, izredni 
profesor na oddelku za kultur-
ologijo Fakultete za družbene 
vede v Ljubljani in avtor števil-
nih raziskav o mladinski kulturi 
in subkulturah, v petek, 26. 
novembra 1999 ob 21.00 v 
Mladinskem centru Velenje. 

Govora bo o nastanku 
mladinske subkulture rock-
'n'rolla v Ameriki po drugi sve-
tovni vojni. Sledila bo primer-
jalna analiza sprejema rock-
'n'rolla v Sloveniji; poudarek bo 
na nckaterih podobnostih in 
razlikah: v socialnem in kul-
turnem prostoru, v ustvarjal-

nem odzivu glasbenikov, v pop-
ularnoglasbeni tradiciji in v kul-
turni politiki. Sklenili pa bomo 
z oceno pomena rock'n'rolla za 
moderno kulturo. 

Metalci rjoveli v 
Mladinskem 
centru 
Vpetek, 19.11., seje Mladinski 
Center Vclenje prelevil v me-
talsko meko. Že v poznih po-
poldanskih urah so se začeli 
vanj zgrinjati črni usnjeni dol-
golasci in dolgolaske. Koncert 
so začeli celjski Noxire. Heavy 
metal sedemdesetih s primes-
mi punka, hardcora in še česa 
je spravil na noge polno dvora-
no. Na odru so jih naslcdili 
Heilenstein, greenday-jevski 
metalci, ki so solidno držali 
vzdušje navijajoče in skakajoče 
publikc, ki je ncstrpno 
pričakovala poslovilni nastop 
žalskih Interceptor. Zvczda 
stalnica slovenske metal scene 
tokrat ni zasijala v polni luči, 

predvidljiv in konstanstno po-
tekajoč koncert je bil sicer 
dober, a ni pokazal nič prese-
netljivo novega. Kot zadnji so 
nastopili domačini Kaoz, nji-
hov povver metal je, kot vedno, 
navdušil občinstvo in dokazal, 
da so Kaoz eden izmed naj-
boljših tovrstnih bendov v 
Sloveniji. 

• Zalika 

Razstava Petra 
Matka v Galeriji 
Mladinskega 
centra Velenje 
Vpetek, 26.11. 1999 ob 20.uri, 
bo v Galeriji Mladinskega cen-
tra Velenje otvoritev likovne 
postavitve Petra Matka z 
naslovom Kontemplacija in 
ustvarjalnost. Matka poznamo 
kot likovncga pedagoga in 
samosvojega likovnega ustvar-
jalca, ki z asketskimi izpoved-
mi avtoportretno markira tako 
sebe, kot nasilno stvarnost, ki 

ga obdaja. 
Kot pravi sam, slikarstvo 
doživlja kot iskanje smisla, 
neke resnice in s tem možno 
reševanje konflikta. Skozi 
gibanje v prostoru in času se 
dotika avtorjev kot sta Stupica 
in Velasquez, z občudujočim 
poklonom zapisani zgodovini. 
Delovna površina oz. slikovno 
polje je plasteno in prosojno. 
Svetloba, ki jo na tak način 
avtor ujame, je tako glavni 
gradnik slike. 
Vljudno vabljeni! 

B nt 

POGLED V ZGODOVINO 
THE FREE 
Ob koncu tisočletja se bodo gotovo na najrazličnejših 
področjih, tako v športu, politiki, gospodarstvu, umetnosti, 
znanosti itd., ugotavljali mejniki, ki so zaznamovali mineva-
joče tisočlejte. Kdor bo iigotavljal katere so bile prelomnice 
na področju rock glasbe, bo le stežka obšel legendarno 
otoško rock skupino Free. 
Britanska skupine Free sodi med tiste legendarne rock sku-
pine, ki so se v svetovno zgodovino rock glasbe vpisali pred-
vsem z eno skladbo. "All right now", leta 1970 izdana himna 
takratne rock generacije je bila tista, ki je skupino za vse 
večne čase zapisala v zgodovinske ućbenike rock'n'rolla in 
hkrati skupino Free naredila za ene najbolj vplivnih pred-
stavnikov obdobja hard rocka. Na žalost skupina ni bila 
dovolj trdna, da bi svoj talent bolje vnovčila. 
Free sta ustanovila kitarist Paul Kosoff in basist Andy 

Fraser, ki sta skupaj igrala že leta 1968, ko sta k sodelovanju 
pritegnila še pevca Paula Rodgersa in bobnarja Simona 

FiEE 

Kirkea. Skupina se je sprva zgledovala po takrat popularnih 
The Cream, ime pa si je izbrala po legendi britanskega blue-
sa Alexisu Kornerju. 
Kljub številnim nastopom predvsem med študentsko popu-

lacijo, njihova albuma "Tons of Sobs" (1968) in "Free" ( 1969) 
nista zabeležila večjega uspeha. Tega je prinesla šele že ome-
njena uspešnica "AIJ right now" (1970), ki sta jo napisla 
Rodgers in Fraser in je priplezala na drugo (Velika 
Britanija), oziroma četrto (ZDA) mesto takratnih glasbenih 
lestvic. Zahvaljujoč temu uspehu se je predvsem v Veliki 
Britaniji odlično prodajal tudi album "Fire and Water", ki je 
izšel istega leta. 

Toda uspeha skupina ni uživala dolgo. Že prihodnje leto je 
namreč prineslo konec te obetavne britanske četverice. Istega 
leta (1971) je še izšel album "Free live", ki se je sicer povzpel 
na drugo mesto britanske lestvice, kar pa skupine ni obdržalo 
pri življenju. Glasbeniki so odšli vsak svojo pot in leto dni igra-
li v različnih skupinah, dokler niso začeli razmišljati o ponov-
nem skupnem igranju. 

Poskusi ponovnega oživljanja leta 1972 so sicer prinesli 
dva nova albuma "Free at last" (1973) in "Heartbreaker" 
(1973), ki sta se uvrstila med deset najboljših britanskih albu-
mov, a resnega nadaljevanja skupine nista obetala. 

Problemi z mamili so Kosoffa naredili popolnoma neza-
nesljivega in konec leta 1972 je ponovno, tokrat dokončno, 
zapustil skupino. (Leta 1976 je umrl za posledicami jemanja 
mamil). Skupino je skoraj istočasno zapustil tudi Fraser, na 
njuno mesto pa sta vskočila John Bundrick in Tetsu Yamauchi. 
Takšna zasedba je dočakala leto 1974, ko je izšel album "The 
Free Story" z največjimi uspešnicami skupine. 

Kljub uspehu tega albuma po odhodu dveh ustanovnih 
članov skupine ni bilo več motiva za njen obstoj. Leto 1974 je 
tako pomenilo tudi dokončno prenehanje obstoja skupine 
Free. Paul Rodgers in Simon Kirke sta ustanovila mega 
uspešno skupino Bad Company, John Bundrick je odšel z The 
Who, Tetsu pa se je pridružil še eni znani zasedbi tistega časa -
skupini Faces. | MiC 

LESTVICA DOMAČE GLASBE (L.... 
Vsako nedeljo ob 17.30 na Rađtu Velenje in Mestni 7V ter 
vsak četrtek v tedniku Naš ćas. 

Takole ste gjasovali v nedeljo, 21. novembra: 
1.BOBRI: Oglas 10 glasov 
2.NATAUJA VERBOTEN: Tvoja bom nevesta 8 glasov 
3.LIPOVŠEK: Ob rani zori 4 glasovi 
3.FRANK: V planinlje kajžica 4 glasovi 
3.CVET: Moja dečva 4 glasovi 

' j 

a 

i Predlogi za nedeljo, 28. novembra: 
1.BRAJKO: Ma oštja, kakšen kapitan 
2.FVV: Fantovska polka 
3.KLOBUK: Gasilska 
4.POUANŠEK: Roža rož 
5.ZUPAN: Vinskl brat 

Vili Grabner 
1 
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OVEN OD 21.3. DO 21.4 
S partner jem bosta vsak na ivo jem bregu, vsak s svojo zgodbo in 
razlago za dejanja, kl bodo sledila. Ce si ne bosta podala roke, bo 
z i m a dolga in hladna. Fredvsem tustveno. lo se bo poznalo tudi na 
va iem razpolo ienju , ki v prihodnjih dneh ne bo najboljše. Tudi 
energije ne boste imel i , za fo bo vse skupaj še slabše. Morali se 
boste odlo i i t i , kaj vam pomeni već; kariera ali družina. Ob tem sc 

spomnite, kako težko vam j e bilo, ko ste bili še somi. 

BIK OD 22.4. DO 20.5. 
Poskusite razumet i , kaj vam pripoveduje sodelavec, pa ćeprav se 
ne boste strinjali z nj im. Veliko mu bo pomeni lo že, če mu boste 
prisluhnili. Sploh, ker se boste v naslednjih dneh znašli v precej 
podobni sifuaciji, pa fudi ne bosfe vedeli, kako odreagirat i in k je 
iskati pomoć. Ce boste pametno ravnali, ne bosfe t iho. Pritisnite 

na tiste, ki vam bodo znal i pomagat i , hkrati pa bodo imel i moč za to. 

DVOJČKA OD 21.5. DO 21.6. 
Izkozalo se bo, da j e bilo fo, da ste se odprli tudi navzven in svoje 
delo pokazal i vsem, ki so ga želeli videfi , za zelo dobro. Naenkrat 
se vam bodo poskušali pr ibl ižat i tudi tisti, ki so vam do sedaj met -
ali le polena pod noge. Godilo vam bo, zato bosfe še bolj ustvar-
ja ln i . Edina stvar, ki vam ne bo šla na roko, bo čas. lega boste 
i m e l i še vedno p r e m a l o za vse t isto, kar si ž e l i f e uresnićit i . 

Predvsem pa se bosfe premalo posvečali partnerju. 

RAK OD 22.6. DO 22.7. 
I z teklo se bo tako, kof ste že dolgo računali in hkrati vedeli. Časa 
za počitek vsekakor v naslednjih dneh ne boste imel i , saj bodo 
dnevi mnogo prekratki za vse, kar boste moral i urediti . V službi 
vas bodo nosili po rokah, k vam bodo prihajal i po nasvete, ki 
bodo, kot vedno dobri in realni. Partner pa bo še naprej verjel v 
vas in vaše sposobnosti, za fo bo ob vas iskal varno zavet je . 

LEV OD 23.7. DO 23.8 
Ukrepaj te premišljeno, umir jeno in s t rezno glavo. Če se boste 
preveč zolete l i , bosfe naletel i na močan odpor, poleg tega pa ne 
boste dosegli nič. Po diplomafski poti in z močjo argumentov bo 
šlo veliko lažje. Četudi se ne bo iz teklo tako, kot ste dolgo verjel i , 
da se bo, bosfe znali poskrbeti zase in poiskafi rešitev. Morda še 
boljšo in bosfe na koncu še hvaležni, da se bo izteklo, kot se bo. 

Konec tedna boste preživeli med t isf imi , ki j i h i m a t e iskreno radi. 

DEVICA OD 24. 8. DO 23. 9. 
Zeleli si boste, da bi spremenili svoj vsakdonjik. Sfe že pomisli , 
ko l iko laž je bi v a m bi lo, če bi dolge jesenske popoldneve in 
večere, k i bodo zdaj zdaj tu, izkoristi l i za dodatno izobraževan-
je? Preverite, če idejo še lahko uresnićite, saj j e ćas več kot ugoden 
za kaj takega. Poleg tega bo to še ena sfopnica več na poti do 
žel jenega cilja, kamor vas bo pripeljalo le znanje in frdna volja. 

Zdravje bo še nekaj dni občutlj ivo. 

TEHTNICA OD 24. 9. DO 23. 10. " 
Sprva se bo rešitev zdela kot slaba, že kmalu pa boste spoznoli, da 
ni krit ična. Celo veseli boste, da se bo iz teklo tako, kof se bo, 
sploh, ker boste iz vsega skupaj pofegnil i celo mater ia lno korist. 
Đenarja pa vam še vedno kronično primanjkuje. Ko boste izbiral i 
dari lo paz i te , da ne bo vaš smisel za humor izpadel kot neslana 
šala in da ne boste obdarovanca prej p r i zade l i kot osrečili . 

Ljubezen - mlačno obdobje j e pred vami , v ka terem boste razmišljal i tudi o spremembah. 
ŠKORPIJON OD 24.10 DO 22.11. 

Ceprav boste hoteli pomagaf i pri jatel ju, se boste znašli v zadregi. 
Ce m u boste, bo namreč marsikaj narobe. Zadeva ne bo lahka, a 
povsem na cedilu ga fudi ne boste mogli pustiti. Zafo m u poma-
gajte fol iko, da se izognefe težavam. leden bo sicer miren, vendar 
boste precej napeti . Malce vas bo skrbelo za zdravje, k i vam bo 
precej ponagajalo, malo pa vas bo skrbela situacija v službi, k i ne 

bo rožnata. Sploh, ker vas bodo krivi l i za nekaj, kar bo izven vaših moči. 

STRELEC OD 23.11. DO 22.12. 
Ko vas bo nekdo prosil za pomoč, boste reagirali kof ranjena žival . 
Prošnjo boste nomreč razumel i kot grožnjo, zato se boste izmo-
favali in včasih dajali nepremišljenc izjove. N imafe morda malce 
slabe vesti? Razmislite, kako bosfe nasfalo situacijo razrešili, saj 
ne bo enosfavno. Veliko spominov vam bo v noslednjih dneh hodi-
lo po glavi, za to boste precej brezvoljni in pofrt i . Poskusite si najt i 

kreativno zaposlitev. 

KOZOROG OD 23.12. DO 20.1. ' " ~~ 
Ce boste nadaljevali s sedanjim nočinom živl jenja, se ne čudite, če 
bosfe imel i zdravstvene težave. Prav dobro veste, kaj vam škodi in 
da premalo naredife zase, obnašate pa se ravno obratno kof bi se 
moral i . Ne čakajte, da vas zaradi rahlega zdravja zagrabi še pani-
ka in sfrah, kaj vom je , ampok se čim prej spremenite. Če boste 
verjeli v svojo moč in sposobnosti, boste uspeli tudi v službi, kjer 

bodo v naslednjih dneh od vas pričakovali zelo veliko. 

VODNAR OD 21.1. DO 19.2. ~ 
Sc vcdno se boste bolj kot s sabo ukvarjal i z drugimi, pri t e m pa 
sploh ne bosfe spregledali, da vom to prej škodi kof koristi. Šele, 
ko se vam bo zdravje precej poslabšalo, bostc verjel i opozor i lom. 
lo pa se zna zgodit i kar kmalu , čc se ne boste vzel i v roke in 
pričeli ž ivet i tako, kot od vas pričakujejo tudi vaši najbl iž j i . l i so 
se že precej naveličali vaših obljub, ki j i m ni konca, uresničite pa 

jih praviloma ne. Manjkalo vam bo nežnosfi in topl ine, krivi pa ste sami. 

RIBI OD 20. 2. DO 20.3. ~~ 
Ste se že vprašali, kdo stoji za neutemel jen imi napadi na vas in 
vaše delo. Ulica vedno kaj govori, ponavadi ze lo neresnične sfvari. 
lokratne govorice vam bodo šle krepko na živce, za to poskušajte z 
dejanji doseči, da bodo ufihnile. Pofem pa paz i te , s kom govorite 
o zascbnih zadevah, saj niso vsi vredni vašega zaupanja. S parfner-
j e m bosta kovala načrte za prihodnost, ki bodo od vaju ter ja l i 

veliko napora, predvsem pa denarja. A že sanjati o njih bo lepo. 

"Soštanjski izziv" zagotovo prijetno presenetii 

Zgodilo se je nekaj lepega 
Na sredini sobotne prireditve, 
ki so jo organizatorji, šoštanj-
ski podjetniki in obrtniki, po-
imenovali "Šoštanjski izziv", je 
podžupan Marjan Jakob pre-
jel kuverto, v kateri so bili 
zbrani denarni prispevki šte-
vilnih obiskovalcev, izkupiček 
pa bodo izročili družini, ki se 
je po zaprtju tovarne usnja 
znašla v veliki stiski. Oba 
starša sta namreč izgubila 
delo, imajo pa dva šoloobvezna 
otroka in majhno deklico, ki 
boluje za levkemijo. Ob tem je 
Marjan Jakob dejal: 
"Današnja prireditev je dokaz, 
da se tudi v Šoštanju lahko 
zgodi nekaj lepega." Res je! 
Prireditev, ki je bila tudi hu-
manitarna, je bila odlično 
zamišljena in izpeljana. na ni-
voju, ki se ga ne bi sramovala 
prestolnica. In ne mnoga večja 
mesta po Sloveniji. 
"Šoštanjski izziv" vsekakor ni 
bila le navadna modna revija, v 
kateri se po odru pred obisko-

valci sprehajajo manekeni in 
manekenke. Prireditev je 
imela vsebino. In če se vam zdi, 
da je Šoštanj premajhen, da v 
njem ni dovolj obrtnikov in 
podjetnikov, ki bi lahko pred-
stavili nove modne smernice, 
se še kako motite! "Šoštanjski 

izziv" je dokazal, da so ne le v 
koraku s časom, k sodelovanju 
so znali pritegniti odlične so-
delavce, sproščeno, odlično vo-
diteljico Majo Sopolšek, pa 
mlade plesalke in plesalce, ma-
nekene in manekenke. Odlika 
vsega je bila, da so bili 

Največ navdušenja in aplavzov so bili deležni prisrčni mali 
manekeni. 

Scena je bila odlična, tudi koreografija in predstavljeni mo-
deli za vse priložnosti. 

večinoma domačini. Vsi sode-
lujoči pa so z izdelki obdarili še 
7 družin, ki so se po zaprtju to-
varne usnja znašle v finančni 
stiski. 
Futuristično sceno, primerno 
prehodu v novo tisočletje, je 
oblikoval Peter Radoja, za ko-
reografijo je bila zadolžena 
Laura Sevčnikar, za ton in 
glasbene efekte Dragan 
Berkenjačevič, z make upom 
pa so imele veliko dela, ki so ga 
dobro opravile, Metka 
Venišnik, Gabi Počivalnik in 
Romana Kolenc. Frizure vseh 
nastopajočih so oblikovali v 

Frizerskem salonu N Nataše 
Zagoričnik, obutev so izbrali v 
trgovini Muca copatarica, 
oblačila, predvsem za prosti 
čas in šport ter rekreacijo pa v 
trgovini Saša. Manekenke in 
manekeni so nosili tudi modna 
očala iz Monokla, pa pripo-
močke iz papirnice Pero in 
zlate dodatke zlatarstva 
Šerbec. S svečanim progra-
mom se je predstavila trgovina 
Flikca, zagotovo pa so najbolj 
navdušili mali manekeni ob 
predstavljanju kolekcije za 
njih, ki so jo izbrali v že 
naštetih trgovinah. Prireditev 
so s petjem popestrile Alenka 
Lesjak, Vera Trafela in Irena 
Vrčkovnik, s svojo novo pesmi-
jo pa se je poslovila tudi vodi-
teljica Maja. 

Ob koncu so poskrbeli še za 
presenečenje. S plesnim spekta-
klom, zazrtim v prihodnost, 
obarvanim v srebrno, so se 
predstavili modeli, ki so jim fan-
tazijske pričeske uredili v 
Frizerskem salonu N. Ko so se 
čisto na koncu na oder postavili 
vsi sodelujoči, so lahko bili za-
dovoljni s pokazanim. Zagotovo 
so za "Šoštanjski izziv" porabili 
veliko časa, a se je splačalo. V 
upanju, da bo prireditev postala 
tradicionalna, čestitke vsem! 
PS: Tudi pogostitev, ki so jo 
pripravili s pomočjo številnih 
šoštanjskih pokroviteljev, je 
bila dobra. Domačini so se lep 
čas zadržali v avli kulturnega 
doma in ob polnih mizah ugo-
tavljali, da je takšnih zabavno-
družabnih dogodkov v "mestu 
luči" vse premalo. 

• Bojana Špegel 

Ustanoviii skiad za zbiranje sredstev za dograditev VDC Ježek 

Leto humanitarnih akcij za varovance Ježka 
V sredo so na Mestni občini 

Velenje pripravili tiskovno kon-
ferencp, na kateri so predstavili 
rezultate humanitarne akcije 
NOVO SONCE, v okviru katere 
so v času letošnjega 10. Pikinega 
festivala zbirali kovance. 
Izkupiček so namenili za pomoč 
pri izgradnji novega Varstveno 
delovnega centra Ježek v 
Velenju, ki ga varovanci tega 
centra, odrasle osebe z različno 
stopnjo težav pri duševnem in te-
lesnem razvoju, še kako potrebu-
jejo. Ze na novemberski seji 
sveta, dan prej, pa so svetniki 
podprli ustanovitev posebnega 
proračunskega skJada za dogra-
ditev varstveno delovnega centra 
Ježek. 

Na račun tega novo ustanov-
Ijenega sklada se bo stekala hu-
manitarna pomoč iz različnih hu-
manitarnih akcij, ki jih bo v letu 
2000 in 2001 izvedla Mestna 
občina Velenje, računajo pa, da 
bi naj v akciji zbrali okoli 100 mi-
lijonov tolarjev. MO Velenje 
mora namreč za izgradnjo prizid-
ka za varovance varstveno delo-
vnega centra Ježek financirati 
pol od predračunske vrednosti, 
ki v celoti znaša 240 milijonov 
SIT. Drugo polovico bo prispeva-
lo Ministrstvo za delo, družino in 
socialo. 

Prvi znesek, ki bo nakazan na 
žiro račun sklada, bo prav izku-
piček iz velikega Pikinega 
šparovčka. V njem se je nabralo 
za veliko veder včasih pozablje-
nih kovancev. Ko so denar 

prešteli, so bili organizatorji za-
dovoljni. Pikini obiskovalci, 
mnogi so se prav zato odrekli 
tortici ali sladoledu, so vanj pri-
spevali 383 tisoč SIT. Do maja 
2000 pa bo MO Velenje poskrbe-
la še za niz humanitarnih akcij. 
Za pomoč in nakazila na žiro 

pravil še veliko avkcijo slik slo-
venskih slikarjev (v skladu je že 
približno 20 slik) in predvidoma 
v mesecu maju še velik dobro-
delni koncert z znanimi glasbeni-
mi izvajalci iz področja t.i. estra-
de. Kot je na tiskovni konferenci 
napovedal župan, bodo določili 

Na tiskovni konferenci so mizo krasili papirnati origami žer-
javi. Bilojihje točno 1000. In toliko dobrih želja po življenju 

v miru in svobodi bodo iz Velenja "odneslP na Japonsko, 
kamorjih bo poslal Pikine festival, ki se je letos prvič pri-

ključil tej svetovni humanitarni akciji. 

račun bodo prosili vse nas. 
Pikine fstival bo poskrbel, da 
bodo v decembru v trgovine po 
Šaleški doiini namestili Pikine 
šparovčke, v katerih bodo prav 
tako zbirali kovance za "Ježka". 
V letu 2000 bo posebej zato ime-
novan organizacijski odbor pri-

skrbnika sklada, nadzorni odbor, 
ki ga bo vodil dr. Franc Žerdin, 
ter gradbeni odbor, ki ga bo vodil 
Drago Bahun. Oblikovali so tudi 
častni odbor, vodenje pa bi radi 
zaupali Štefki Kučan. Upajo, da 
bo ponudbo sprejela, kot tudi vsi 
tisti predstavniki podjetij in orga-

nizacij, ki so jih povabili v častni 
odbor. 

Kot smo izvedeli, bo gradnja 
prizidka k Centru za vzgojo in iz-
obraževanje, v katerem bo pros-
tore dobil VDC Ježek, stekla v 
letu 2000. Trenutno "Ježka" obis-
kuje 26 varovancev iz vseh treh 
občin v Dolini, pojavljajo pa se 
nove in nove potrebe. Trenutno 
so njihovo prostorsko stisko omi-
lili, ker so jim začasno dali pros-
tore polovice nekdanjega vrtca 
Polonca. Mnogi varovancem po-
magajo tudi tako, da so letos pri 
njih naročili novoletne čestitke. 
Izdelali jih bodo za MO Velenje 
in Območno Obrtno zbornico 
Velenje... Izkupiček bodo ob 
koncu razdelili med varovance, 
ki si tako po svojim močeh in 
zmožnostih prislužijo svojo 
"plačo". Ob tem se postavlja 
vprašanje, ali ne bi bilo ob tako 
veliki investiciji v nove prostore 
smiselno zgraditi tudi posebne 
stanovanjske enote, v kateri bi 
imeli Ijudje z lažjo ali težjo mot-
njo v duševnem in telesnem raz-
voju možnost 24 urnega bivanja. 
Po Sloveniji jih je že kar nekaj, 
nam najbližja je v Celju. 
Varovanci v "Ježku" se namreč 
starajo (najstarejši ima trenutno 
46 let), z njimi tudi njihovi starši, 
pri katerih živijo. Ko te izgubijo, 
v Dolini nimajo kam. Zato jih 
vključujejo v včasih povsem ne-
primerne zavode, v sili tudi do-
move za ostarele. 

• bš 
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REZANJE ŠOŠTANJA 

ISKfl 
Kar nekaj časa sem razmlš]jal, aJl naj pripravlm 

fllozofsko razpravo o obstoju človekove vrste, ki da 
izhaja iz rožičeve potice. Pa sem najprej menil, da 
nima smisla, kajti prepričan sem bil, da je naročnik 
te razprave v navalu licentie poetice dopustil, da se 
mu pobalinska nagajivost vrine v resno razpravo o 
pojavu tiskarske napake na realizacijo proračuna 
občine Šoštanj. Toda, ko sem se ponoči zbujal in 
premleval izziv, ki kar sam vabi, da se z njim malce 
poigram, je odločitev o pisanju, ki ga pravkar bere-
te, padla tisti hip, ko sem ugotovil, da igrivost eko-
nomista ni zrasla na njegovem zelniku, ampak je za-
nimivo misel proizvedel um, ki še vedno kot tančica 
leži preko šoštanjske ravnice. 

Poleg tega je to resna rubrika, v kateri ne bi smelo 
biti proučevanja vpliva kulniarike na evolucijo žival-
skih vrst. In boy kot tiskarske napake, rožičeva poti-
ca in podcenjevanje gospodinj, ki v teh težkih časih 
do potankosti obvladujejo družinske proračune, nas 
mora skrbeti brezbrižnost, ki vlada na področju fl-
nanc v naši občini. Zadnji teden je namreč v javnost 
pricur]jala vest, da se je v kupu dolgov občine v začet-
ku leta kar sama nekam izgubila pogodba med Vegra-
dom našo Ijubo občino. Ta pogodba ni karsibodi, saj 
je težka 182 miHJonov tolarjev. In ker se je ta pogod-
ba letos spomladi nekam založila, so jo občlni prijaz-
no poslali z Vegrada in potlej so pristojni na naši 
občini bledi gledali papir in zmajevali z glavami ter se 
čudili, kako je moglo do tega priti! 

Skrajno neokusno je, da so tisti, ki se sedaj spre-
nevedajo, da pojma nimajo, za kaj gre, za ta posel 
skoraj vsi po vrsti dvignili roke šele lani v avgustu. 
Takrat so namreč sprejeli sklep o nakupu desetih sta-
novanj od Vegrada. In lani je bila sloga glede nakupa 
velika, čeprav že takrat ni bilo denarja. Edino, kar Je 
takrat razpravo o nakupu stanovanj malce pogrevalo, 
je bilo vprašanje, katera dva srečneža bosta deležna 
kadrovskih stanovanj, saj je takrat občinski svet po-
leg odločitve o nakupu odločal tudi, da bosta dve od 

desetih stanovanj kadrovski. 
Kot že rečeno pa je pri pripravi letošnjega pro-

računa znamenita pogodba nekam izginila in očitno 
jo odgovorni ne priznavajo niti sedaj, ko je že pri-
pravljen osnutek rebalansa proračuna občine 
Soštanj. Da bi prepričali sami sebe v svoj prav, so ne-
nadoma ugotovili, da je podpis na pogodbi menda po-
narejen in da tudi pečat ni pravi! Ob takšnem sumu 
bi človek pričakoval, da bodo nemudoma ovadih 
osumljeno osebo, toda ne. Občinski so se tako kot 
Sherolck Holms kar sami lotih preiskave ter najeh 
mojstra grafologa, da je pregledal podpis na pogodbi. 
Ker tudi ta ni točno povedal, kako in kaj, je sedaj za-
drega velika in očitno vsi komaj čakajo, da bodo vroči 
kostanj porinih v roke novoizvoljenemu županu ah 
županji. Ta bo pa že moral vedeti, kako in kaj naj 
počne s to sitno rečjo. 

Kdor se vozi mimo gradbišča stanovanjskega blo-
ka ob bencinski črpalki, lahko vidi, da hiša veselo ra-
ste. Samo naivni lahko verjamejo, da Vegrad ne bo 
uspel doseči realizacije pogodbe z občino. Sedanji 
mojstri detektivi namreč ne upoštevajo preprostega 
dejstva, da je oseba, ki naj bi pogodbo podpisala v 
imenu župana, imela od njega vsa pooblastila za fl-
nančno poslovanje in izvajanje sklepov sveta občine. 
Nenazadpje pa je skrajno neverjetno, da bi lahko vi-
soka uradna oseba občine na skrivaj podpisala pogod-
bo vredno 122 milijonov brez, da bi župan vedel, da 
je pogodba sklenjena. Gotovo se tako pomembni 
možje, kot so direktorji velikih podjetij in župani 
občin- v Šaleški dolini pogosto slišijo, da ne rečemo, 
da zaradi flnančnih transakcij skoraj dnevno komu-
nicirajo. In lahko smo prepričani, da je ob takšnem 
"kšeftu" zanesljivo padla VBaJ skupna večerja podpis-
nikov. Menda ne bo kdo rekel, da se je posel zapil kar 
s "špricerjem" za šankom kakšne poceni gostilne. 

0b vsem tem človek ne ve več, ali se naj smeji, ali 
joče. Vsekakor pa se mi zdi, da bi bilo za nekatere ko-
ristneje, če bi se naučili peči rožičevo potico, kot da 
hazardirajo z denarjem davkoplačevalcev, zbranim v 
proračunu naše občine. No, potica je lahko tudi ore-
hova. Meni je slajša, je pa reš da zahteva več znanja. 
Tega pa, kot že rečeno, pri nas kronično primanjkuje! 

• Perorez 

m » Boris Šalamon, geograf in 
Stane Skoberne, telovadec, 
oba atletska trenerja, ki v 
klubu spodbujata tudi svoj 
naraščaj, sta sobotni kros 
izkoristila za prijateljski 
klepet. "Huje kot nam jo je 
zima zagodla tokrat, nam 
je za evropsko skoraj ne 
more." 

Na krosu Dela je bil drugi, 
vendar je že takrat 
napovedal, da se bo gripi, 
ki mu je preprečila zmago, 
maščeval ob prvi 
priložnosti. To je odlično 
opravil v soboto na 
državnem prvenstvu v kro-

* su. Jasno, pišemo o 
Boštjanu Buču, nadarjen-
em velenjskemu atletu. 
Med najbolj zadovoljnimi 
je bil njegov oče, ki mu je 
za zmago tudi med prvimi 
čestital. 

• > Za Velenjčane je bilo državno 
prvenstvo generalka za evrop-
sko, ki bo 12. decembra. V 
vlogi opazovalca - med 
predsednikom AK Velenje 
mag. Marjanom Hudejem in 
delegatom Jelom Ambrožičem 
- Janez Aljančič, podpredsed-
nik AZS. Kot član sveta 
Evropske atletske zveze je 
ugotovil, da so Velenjčani 
izjemno dobro pripravljeni na 
organizacijo velikega tek-
movanja. 

FRKANJE M 
lz oči v oči 
Sinoči je bilo soočenje šoštanjskih 
županskih kandidatov. Upam, da 
so vsi preživeli! 

Cen(j)ena vila 
Za nekatere vile nimajo cene, ker 
jih ni mogoče oceniti; pa naj bodo 
dobre ali slabe. Velenjsko vilo (Bi-
anco), ki je po mnenju mnogih sla-
ba, so ocenili na 19 milijonov. 
Morda pa bo za kakšnega kupca ie 
postala dobra vila. Ali pa za 
kakšnega igralca na srečo. 

Borzništvo 
Tudi pri nas borze vse bolj prido-
bivajo na veljavi. Eni na njih že 
kar dobro služijo. Drugim gre na 
borzi težko. Posebno, če so na 
borzi dela. 

Mraz in sneg 
Tudi na velenjskem območju je 
povzročil sneg kar precej težav. 
Najprej bi zađeve uredil kakšen 
pošten jug. A kaj ko se v Velenju z 
njim spopada Mraz. 

Bo kaj manlr? 
Bodo šoštanjski volivci tokrat le 
pokazali kaj manire?! In dali dami 
prednost! 

Le gospodarstvo 
Na savinjskem in šaleškem ob-
močju ne bo več malega gospodar-
stva. In tudi velikega ne! Še dobro, 
da so tako sklenili le ob regijskem 
srečanju malega in velikega gospo-

darstva; da bodo namreč vnaprej 
pripravljali le srečanje gospodar-
stva. Sicer pa naj bi ostalo kot je. 

(Ne)posebnost 
Zaradi proračunskih težav prihaja 
do posebne vrste posebnost.Da bi 
izplavali tisti, ki so pod vodo, 
(jim)bodo zategovali pas. 

Direktor pa nič 
Nekje sem prebral, da je Premo-
govnik moški, Gorenje pa žensko. 
Jože Stanič pa nič! 

Črno na belem 
V soboto se je res dokazalo, da so 
bili velenjski nogometaši boljši od 
nasprotnika. Izkazalo se je črno na 
belem. Knapi na snegu. 

Delo za delo 
Ljubljanska firma Delo Tiskarna 
je postala večinski lastnik (tudi) 
Tiskarne Velenje. Da bi le to res 
tudi pomenilo, da bo imela delo. 

Igra z rokaml 
Medtem ko nekateri obsojajo 
dejanje predsednika Rokometnega 
khiba Velenje Franca Plaskana, 
drugi menijo, da le ni preveč kršil 
pravil. Tudi on je namreč na 
rokometni tekmi z nasprotnikom 
"igral" z rokama. Ročni so bili tudi 
mestni svetniki, dvignili roke in ga 
izvolili v svet Rdeče đvorane. Tako 
so mu "odprii" vrata te dvorane, ki 
mu jih je disciplinska komisija zara-
di suspenza (vsaj začasno) "zaprla". 

»Tiskarni škrati« 
in 

nas spravljajo v 
slabo voljo, včasih 
pa tudi v smeh. 
Tudi sebe bi mar-

tole rubriko, a 
tokrat smo na 
pobudo naše 
bralke poslikali 
zasilno avtobusno 
postajališče na 
Tomšičevi v Velen-
ju. Le komu pripa-
da ta čast, da je 
postajališče 
ZAČASTNO. 

Prvi sneg nas je 
presenetil letos že 
zelo zgodaj, pa z 
njim v našem 
okolju niti ni bilo 
prevelikih proble-
mov, tako da lahko 
v tejle rubriki 
mnoge pohvalimo, J 

Ponovno pa opozaijamo na nevzdržne razmere v križišču Foitove, Parti-
zanske in Ceste talcev v Velenju. Ob deževju in seveda tudi snegu ces-
tišča skorajda ni mogoče prečkati, da o tem, kaj se zgodi, ko zapelje v 
lužo kakšen objesten šofer sploh ne govorimo. Za hojo tod okrog je res 
potrebna posebna oprema. 
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Stanovanja trimesece pred rokom 
Veerad ie sredi lanskepa let» f~ ui .m. • •> .. . . . Vegrad je sredi lanskega leta 
pridobil izgradnjo velike sta-
novanjske soseske v Novih Pol-
janah v Ljubljani, za tem pa je 
bil uspešen še na nekaj na-
tečajih, tako da imajo dela pol-
ne roke. Sami jih niti nimajo 
dovolj, na njihovih gradbiščih 
je že kar vse letošnje leto po 
nekaj sto kooperantov. Dobro 
pa kaže tudi za prihodnje. 
"Ljubljana je veliko tržišče, na 
katerem se že dolgo preiz-
kušamo. Pridobitev gradnje 
velike stanovanjske soseske v 
Novih Poljanah je pomenila za 
nas velik izziv, ki nam bo, če se 
bomo dovolj dobro izkazali, 
odpirala vrata k nadaljnjim 
novogradnjam. Tega smo se še 
kako zavedali, se zares dobro 
organizirali in danes s pono-
som ugotavljam, da zadane 
naloge dovolj dobro ures-
ničujemo," z zadovoljstvom 
poudarja direktor mag. Muha-
rem Bolič. Prvih 345 stanovanj 
v tej stanovanjski soseski bi 
morali po pogodbi predati v 
začetku februarja prihodnje le-
to. Dela pa so sklenili tri mese-
ce prej. Že konec oktobra so 
opravili tehnične preglede, po-
manjkljivosti skorajda ni bilo, 
tako da se bodo prvi stanovalci 
že začeli vseljevati v nova sta-
novanja. Tudi gradnja nadalj-
njih 160 stanovanj gre h koncu, 
še pred koncem leta bodo 
opravili tehnične preglede in 
tudi ta stanovanja predali inve-
stitorju do začetka februatja. 

Direktor Vegrada Muharem 
Bolič. "Kakovostno opravlje-
no delo odpira vrata na nova 

gradbišča." 

Še eno veliko gradnjo so prido-
bili na ljubljanskem področju, 
v stanovanjski soseski Mostec, 
kjer gradijo 500 stanovanjskih 
enot višjega cenovnega razre-
da. To je skupen projekt štirih 
družabnikov (Imos Inženiring, 
Imos, d.d., Vegrad in Hipo lea-
sing LB). Stanovanja (bloki do 
treh etaž, vrstne hiše, hiše in 
garaže) gradijo za trg. Sosesko 
bo sestavljalo 28 samostojnih 
objektov, gradnja pa bo pote-
kala fazno, dobro polovico ob-
jektov morajo predati do avgu-
sta prihodnje leto, preostanek 
pa do septembra leta 2001. 
Gradbišče je res veliko, Vegra-
dov posel pa bo vreden okoli 
enajst milijard tolaijev. 
V teh dneh je živahno tudi na 
gradbišču Term Čatež, kjer so 

Odgovoren za tehnično po-
dročje Matija Blagus: "Mar-

sikoga smo presenetili, ko 
smo zgradili stanovanja v 

Ljubljani tri mesece pred ro-
kom." 

pred slabe pol leta sprejeli iz-
redno zahtevno gradnjo hote-
la, v katerem bo 210 sob. Grad-
bena dela so v glavnem skle-
njena, zdaj montirajo opremo, 
sredi prihodnjega meseca pa 
bo hotel že sprejel prve obisko-
valce. Ta dela izvajajo njihovi 
najbolj izurjeni delavci, ki sicer 
delajo na tujem. So se pa po 
besedah odgovornega za teh-
nično področje Matije Blagusa 
zares potrudili in računajo, da 
bodo na tem področju še pri-
dobili kakšno delo. 
Med večjimi deli velja omeniti 
še okoli sedem tisoč kvadrat-
nih metrov veliko tovarno fil-
trov v Medvodah, enajst tisoč 
kvadratnih metrov veliko halo 
v Gorenju (nova tovarna 

EKO d.d Velenje je že v Evropi 

Povsem spremenili način 
dela in razmišljanja 

V družbi EKO d.d. Velenje so, 
kot so povedali na nedavni no-
vinarski konferenci, v zadnjem 
obdobju, s spremembo last-
niške strukture podjetja, po-
polnoma zamenjali način dela 
in tudi razmišljanja. Že več kot 
leto dni družba deluje v sklopu 
družbe Labinal, oziroma nje-
nem hčerinskem podjetju Sy-
lea iz Francije, ki je tudi 98,5-
odstotni lastnik družbe EKO. 
Poročali smo že, da je prihod 
tujega kapitala v podjetje, 
sprožil živahno naložbeno ak-
tivnost, v kar so v zadnjem letu 
usmerili okoli 600 milijonov to-
larjev. 
Obnovili so celotno infrastruk-
turo, zgradbe in vse, kar vanje 
sodi, terposodobili sistem pro-
izvodnje. Se vedno pa ostajajo 
pri proizvodnji kabelskih vezij 
za avtomobilsko industrijo. 
"Nove usmeritve, ki jih je EKO 
d.d. uvedel takoj po podpisu 
pogodbe s SyIeo so pomenili 
tudi spremembo v strukturi de-
lavcev, spremembo tehnologije 
in tehnološke globine kot tudi 
spremenjen način pretoka ma-
teriala, transporta in komuni-
kacij z dobavitelji," pravi gene-
ralni direktor Andrej Glušič. 
"Skupina Sylea ima v svetu po-
dobnih tovarn kot je ta v Vele-
nju več kot trideset, od Indije 
do Argentine. Mi v tem sistemu 
delujemo kot proizvajalec ka-
belskih setov za Renaultove to-

Generalni direktor EKO An-
drej Glušič: "Lani smo proda-

jo, zaradi prestrukturiranja 
tovarne, nekoliko zmanjšali, 
zdaj pa gremo naprej." (fo-

to: vos) 

varne. V tej skupini pa so tudi 
tovarne, ki izdelujejo kabelska 
vezja za Citroen, Peugeot, Fiat, 
Seat... in pokrivajo četrtino po-
treb evropske avtomobilske in-
dustrije, v svetu pa sodijo med 
prvih šest proizvajalcev." 
Hitra rast podjetja EKO se 
odraža v prodanih izdelkih, ki 
jih zaradi specifičnosti merijo v 
urah. Če so oktobra leta 1998 
prodali 12.031 ur, so jih v le-
tošnjem oktobru že 27.451. 
"Oktobra lani je bilo v podjetju 
161 delavcev, danes jih je preko 
270. Nova delovna mesta odpi-
ramo hkrati z rastjo prodaje," 
pravi Andrej Glušič. Zaposluje-

jo tako nekvalificirane delavce 
kot delavce s VII. in VIII. stop-
njo strokovne izobrazbe. "Ker 
so pravila tehnološkega in po-
slovnega obnašanja v vseh to-
varnah skupine Sylea enaka, je 
bilo treba tudi pri nas marsikaj 
uskladiti in spremeniti. Zahtev-
nost izdelka potrebuje nova, pri 
zaposlenih z več kot V. stopnjo 
izobrazbe, pa tudi dodatna zna-
nja. Pri tem se srečujemo z ne-
znanjem francoskega jezika in 
tudi z nekoliko slabšim obvla-
dovanjem zahtevnih strojev in 
naprav v proizvodnem procesu. 
To težavo rešujemo z internim 
izobraževanjem in usposablja-
njem naših delavcev v Franciji 
ter z obiski Sylinih specialistov 
pri nas." 
Naložbe, ki jih v teh dneh za-
ključujejo se bodo, tako 
računajo, odrazile v poslovnih 
rezultatih že v naslednjem ob-
dobju. Za letos še ne napove-
dujejo velikega ostanka dohod-
ka, pričakujejo pa, da se bo na-
ložba poplačala že v nasled-
njem srednjeročnem obdobju. 
Že za prihodnje leto načrtujejo 
za 40 odstotkov večjo prodajo 
od letošnje, več aktivnost bodo 
usmerili v oblikovanje stroškov, 
kajti avtomobilska industrija 
nenehno znižuje vhodne cene, 
povečevali pa bodo tudi pro-
duktivnosti. Pa še kakšno novo 
delovno mesto bodo odprli. 

• Milena Krstič - Planinc 

hladilno-zamrzovalnih apara-
tov) in okoli dvanajst tisoč kva-
dratnih metrov veliko trgovsko 
hišo v Zagrebu. Eno največjih 
gradbišč v Sloveniji pa je okoli 
92.000 kvadratnih metrov velik 
"EVRO PARK" v Mariboru. 
Dobro dela Vegrad tudi na tu-
jem, in sicer v Nemčiji, znova 
je stekla gradnja tudi v Rusiji. 
Računajo, da bodo nekaj del, 
še zlasti za industrijski pro-
gram Vemont, pridobili še na 
območju Bosne in Hercegovi-
ne ter na Hrvaškem. 
Že zdaj pa lahko rečejo, da bo-
do lanske celotne prihodke le-
tos presegli kar za okoli štiri 
milijarde tolarjev. 
Kar nekaj reorganizacij so 
opravili v Vegradu v zadnjem 
obdobju. Najbolj so posegli v 
nekdanji obrat Kovinarstvo. 
Proizvodnjo PVC in aluminija-
stih izdelkov (okna, vrata, fasa-
de...) so prenesli na Zaključna 
dela, ključavničarstvo in del 
voznega parka k Vemontu, 

večino voznega parka pa k 
obratu Gradnje. Reorganizirali 
in posodobili pa so tudi lesni 
program. Zmogljivosti vseh 
teh programov so v letošnjem 
letu v celoti zasedene in dajejo 
tudi dobre rezultate. Zaradi 
omenjenih reorganizacij delav-
cev niso odpuščali, sicer pa 
imajo v tem času kar nekaj do-
datnih potreb po kvalificiranih 
kadrih. 
Zelo negotovo so v Vegradu 
sprejemali uvedbo davka na 
dodano vrednost, ki na srečo ni 
tako hudo vplivala na po-
večanje cen v gradbeništvu, kot 
je sprva kazalo. Po osemod-
stotni stopnji jih obračunavajo, 
večino tega je Vegrad vkalkuli-
ral v lastne stroške, tako da je 
svoje storitve podražil le za en 
do dva odstotka. Je pa uvedba 
davka močno poslabša likvid-
nostno stanje, davek je seveda 
treba odvesti še predno dobijo 
račune plačane, ta pa znaša na 
mesec okoli 70 milijonov tolar-

jev. 
Pred nedavnim so rezultate 
preteklega Ieta na skupščini 
ocenili delničaiji Vegrada, kjer 
so podprli usmeritve uprave in 
namenili 27 milijonov dobička 
za dividende. 
Direktor Muharem Bolič meni 
na osnovi doslej doseženih re-
zultatov, da bodo za letošnje 
leto zastavljene cilje presegli. 
Ustvarili bodo med štirinajsti-
mi in petnajstimi milijardami 
prihodkov. V srednjeročnem 
obdobju pa načrtujejo letno 
triodstotno zmanjšanje zapo-
slenosti in dvoodstotno po-
večanje produktivnosti, tako 
da bi se letna realizacija gibala 
na višini približno 13,2 milijar-
de tolarjev. 
Dobro kaže Vegradu tudi za 
prihodnje leto, saj imajo že 
zdaj zasedenih več kot 60 od-
stotkov zmogljivosti. 

• Mira Zakošek 

Glin K&M Nazarje 

S slovenskega vrha v 
Evropo in svet 

Nazarsko podjetje Glin K & 
M je gotovo najuspešnejše 
med vsemi "nasledniki" ne-
kdanjega skupnega Glina. 
Nastalo je leta 1966 z odku-
pom od takratnega sklada za 
obnovo in razvoj, njegov 
večinski lastnik je s 74 - od-
stotki ugledna nemška firma 
KM Moebel AG, 26 - odstot-
ni lastniški delež pa je v ro-
kah Gorenjeve Notranje opre-
me. V nazarskem podjetju so 
vsa ta leta pridno delali, ne 
tarnajo nad nepriljubljenimi 
ukrepi države in se jim po 
najboljših močeh sproti prila-
gajajo; tujih lastnikov do-
mače slovenske politične in 
drugačne "zdrahe" pač ne za-
nimajo. 
Zato gotovo ni naključje, da je 
uspešnost nazarskega podjetja 
pred javnostjo nekoliko "skri-
ta," ob tem radi povedo, da so 
edina od večjih firm v Sloveni-
ji v večinski lasti nemških 
partnerjev, ki v svojem poslo-
vodstvu nima nobenega tujca. 
Posebnost je tudi, da imajo 
dva direktorja in prokurista. S 
trdim delom in smotrnimi 
ukrepi se uspešno prilagajajo 
razmeram na evropskem in 
svetovnem trgu, kar priča tudi 
dejstvo, da so tik pod vrhom 
največjih slovenskih proizva-
jalcev pohištva, po neto pro-
metu in prometu na zaposle-
nega pa z naskokom na sa-
mem vrhu. 
Dokaz in hkrati pogoj hitrega 
razvoja, vzpona in prodora na 
zahtevna tuja tržišča so tudi za-
jetne naložbe, ki rastejo iz leta 
v leto. Eden od obeh direktor-
jev, odgovoren za prodajo in fi-
nance, Ernest Miheljak je o 
tem povedal: "V vsakem od 
dosedanjih let smo in še dose-
gamo nenehno rast. Celotni 
prihodek smo od 22 milijonov 
nemških mark v letu 1996 le-

Ernest Miheljak 

tos povečali na 26, število za-
poslenih pa se je od 174 dvigni-
lo na 205 v tem trenutku. 
Vsa leta tudi pospešeno po-
večujemo vlaganja. Leta 1997 
smo 1,2 milijona mark skoraj v 
celoti namenili povečanju in po-
sodobitvi skladiščnih prostorov, 
lani smo 2,1 milijona mark na-
menili robni obdeiavi ivernih 
plošč, letos pa za najsodobnejšo 
strojno opremo kar 4,4 milijone 
mark. Vse to velja za tri velike 
sodobne stroje za krojenje plošč 
in robno obdelavo ter za vrtanje 
in krojenje plošč, enostavno 
rečeno - stroj kot robot v enem 
samem postopku naredi celoten 
pohištveni element. Vsa ta via-
ganja nam omogočajo, da sledi-
mo najsodobnejšim trendom 
proizvodnje pohištva." 
Seveda vse to ne pride samo po 
sebi. Sodobni trendi v proizvod-
nji in prodaji pohištva v svetu in 
posebej v Evropi, kjer so razu-
mljivo najbolj prisotni, sodobno 
tehnološko opremo naravnost 
zahtevajo. Ta oprema mora biti 
prilagojena hitremu odzivanju 
na potrebe in zahteve trga, naj-
prej pa morajo biti izdelki naj-
višje kakovosti. Tehnologija mo-
ra biti računalniško podprta, da 
sledi sodobnim trendom in se ta-
koj odzove željam in zahtevam 
trgovcev oziroma kupcev. Raz-
mere zahtevajo novo logistiko in 
nov pristop, sodoben način pro-

Marjan Dobrovc 

daje namreč pogojuje dostavo 
pohištva vsaki posamezni trgov-
ski hiši kjerkoli v Evropi. 
Tehnološke in programske ter 
računalniško podprte novosti 
pa seveda zahtevajo usposoblje-
ne sodelavce, prav tako usposo-
bljene dobavitelje kakovostnih 
materialov za naše programe, 
visoka kakovost izdelkov in ser-
visa pa sta itak predpogoj za ob-
stanek na trgu, pravi drugi od 
obeh direktorjev Marjan Do-
brovc, sicer pristojen za nabavo 
in razvoj. 
Vse skupaj morajo nadgrajevati 
z odlično poslovnostjo in 
spoštovanjem dogovorjenih do-
bavnih rokov, ker pa pohištvo 
vse bolj postaja tudi moda, je 
nenehno osvajanje novih pro-
gramov samo po sebi umevno in 
nujno. Marjan Dobrovc: "Le 
primer. Na sejmu predstavljena 
novost mora biti praviloma do-
bavljiva najkasneje v mesecu 
dni. Več časa ni, ker je tu ostra 
konkurenca z novimi modeli 
pohištva, tudi s cenami. Če 
hočemo ostati v vrhu slovenskih 
izdelovalcev pohištva in biti 
konkurenčni na vse bolj zahtev-
nem evropskem tržišču, mora-
mo pravočasno osvojiti vse no-
vosti ter usposobiti sodelavce, 
da jih pravočasno obvladajo, 
kajti le tako lahko dosežemo 
dober rezultat v celoti." 

Ujp 
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CETRTEK, 

25. novembra 

SLOVENIJA 1 
09 .30 Risanka 
09.45 Pod k lobukom 
10.35 Zgodbe iz školjke 
11.05 National geographic, 2/11 
11.55 Vino moje dežele 
12.25 Naravni parki Slovenije 
13 .00 Poročila, vreme, šport 
13 .30 Intervju: Jože Pirjevec 
14.00 Fašizem pod Slovenci, 

dokum. oddaja 
15.00 Zoom 
16.00 O s m i d a n 
16 .30 Slovenci po svetu 
17.00 Tedi, oddaja za mulari jo 
17.35 Mladi geniji 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18 .10 Resnična resničnost 
19 ,10 Risanka 
19.30 TV dnevnik 
19.55 Šport 
20 .00 Tednik 
21 .00 TVpope r 
21.35 Homo turist icus 
22.05 Odmevi, vreme, šport 
23 ,00 Opus 
23 .30 Tigr in partija, odnos partije 

do slovenske emigracije 
00 .30 Koncert big banda RTV 

Slovenija 

SLOVENIJA 2 
10.05 Videoring s Tino 
10.30 Ženska v belem, 10/12 
11.20 Dreytusova afera, 4/4 
12.10 Svet poroča 
13.00 TV prodaja 
13.30 Tabaluga, 24 /26 
13.55 Hannover: S P v t e n i s u -

ATP, prenos 
16.00 Zmedeni agent, franc. f i lm 
17 .30 Po Sloveniji 
18.05 Dr. Ouinnova, 17/27 
19.05 Nikoli v dvoje brez tebe, 30/60 
19.30 Videoring s Tanjo 
20.00 Na robu, 9 /22 
20.20 Filmski triki: uničenje 
21.05 Tom Jones: Samo za eno noč 
22.00 Prašičjerejec Leon, ang. f. 
23 .40 Belle Epogue, 4 /6 

06.00 
09 .00 
09.30 
10.30 
11.30 
12.30 
13.30 
14.30 
15.05 
15.40 
16.15 
17.10 
18.10 
19.15 
20.00 
20.55 
21 .50 
22.20 
23.15 
00.10 
00.45 
01.15 

03.00 

09.00 
09.05 

10.35 
10.40 
10.45 
18.55 
19.00 
19.05 

19.30 
19.35 
19.55 
20.00 

21.00 
21.05 

21.35 

22.05 
22.10 
22.20 

Dobro jutro, Slovenija 
Top shop 
Umazane laži, nan. 
Divji angel, nad. 
Moč Ijubezni, nad. 
Newyorška policija, nan. 
Umor je napisala, nan. 
Vse v družini, nan. 
Družina za umret, nan. 
Varuška, nan. 
Umazane laži, nan. 
Divji angel, nan. 
Moč Ijubezni, nad. 
24 ur 
Raztresena Ally, nan. 
Nikita, nan. 
Prijatelji, nan. 
Brez zapor z Jonasom 
Zlata krila, nan. 
M.A.S.H., nan. 
Krila, nan. 
Columbo: najpomembnejša 
tekma, amer. f i lm 
24 ur, ponovitev 

canall 
2 7 
4 6 
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NAJ SPOT DNEVA 
NAJ SPOT, glasbena 
oddaja. Gostje: FLIRT 
VABIMO K OGLEDU 
TVIZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 
NAJ SPOT DNEVA 
REGIONALNE NOVICE 
OTROŠKI PROGRAM: 
PETELINJI ROCK, 2. del 
risanega f i lma 
TVIZLOŽBA 
OBVESTILA 

EPP/VABIMO K OGLEDU 
SKRBIMO ZA ZDRAVJE; 
NUJNA MEDICINSKA 
POMOČ 
REGIONALNE NOVICE 
MOTOR SPORT MUNDIAL, 
1. oddaja, tedenski pregled 
s področja moto športa 
KAKO BITIZDRAVIN 
ZMAGOVATI; S.E.M. - 97. 
NAJ SPOT DNEVA 
TVIZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 

PETEK, 
26. novembra 

SLOVENIJA 1 
Oddaja za otroke 

10.25 Mladi geniji 
10.40 Tedi, oddaja za mulari jo 
11.15 Izbruh, 2 /2 
12.05 Resnična resničnost 
13.00 Poročila, vreme, šport 
13.40 Temna stran meseca 
14.40 Po domače 
15.30 19. EBU festival sodobne 

Ijudske glasbe v Portorožu 
16.00 Opus 
16.30 Mostovi 
17 .00 Lahkih nog naokrog 
17 .40 Afriške pravljice 
18 .00 Obzomik, vreme, šport 
18.10 Črna skrinjica, ang. dokum. 

oddaja 
19 .10 Risanka 
19.30 TV dnevnik 
20 .00 Zrcalo tedna 
20.15 Petka 
21 .40 Kihanje, 6/13 
22 .20 Odmevi, vreme, šport 
23 .10 Polnočni klub 
0 0 . 2 0 Franz Schubert: z imsko 

popotovanje 
01 .40 Črna skrinjica, ang. dok. s. 

SLOVENIJA 2 
10.05 Videoring s Tanjo 
10.30 Dr. Ouinnova, 17/27 
11.15 Kralj, Lear, SNG drama 

Ljubljana 
12.30 TV prodaja 
13.00 Tom Jones: samo za eno noč 
13.55 Hannover: SP v tenisu 
16.35 Potujoči boksarj i , franc. 

dokum. oddaja 
17.30 Po Sloveniji 
18.05 Popolna tujca, 21 /24 
18.30 Simpsonovi, 37 /48 
19.00 Nikoli v dvoje brez tebe 
20.00 Divja morja, 2 /4 
20.50 Caroline v velemestu, 20/25 
21.15 Netov molk, gvatemalski f. 
23 .00 Umori, 3 /22 
23.45 Umor 1. stopnje, 4/18 
00 .30 Noč z Dickom, 22. del 

—m— "X, * 

06 .00 Dobro jutro, Slovenija 
09 .00 Top shop 
09 .30 Umazane laži, nan. 
10.30 Divji angel, nad. 
11.30 Moč Ijubezni, nad. 
12.30 Raztresena Ally, nan. 
13.30 Umor je napisala, nan. 
14.30 Vse v družini, nan. 
15.05 Družina za umret, nan. 
15.40 Varuška, nan. 
16.15 Umazane laži, nan. 
17 .10 Divji angel, nan. 
18.10 Moč Ijubezni, nad. 
19.15 24 ur 
20 .00 Petkova akcija: uničevalec, 

amer. f i lm 
22.05 Dosjeji X, nan. 
23 .05 Odpadnik. nan. 
00 .05 Popolni spomin, nan. 
01 .00 Ženske, erotična serija 
02 .00 24 ur, ponovitev 

20.00 
i 22.05 

H š r 5 2 23.45 

09.00 NAJ SPOT DNEVA 01.30 

A 
09.05 DOBRO JUTRO, inform.-

razvedrilna oddaja 

01.30 

A 
10.05 SKRBIMO ZA ZDRAVJE; 

NUJNA MEDICINSKA POMOČ 

| 

11.05 VABIMO K OGLEDU 09.0 
11.10 MOTOR SPORT MUNDIAL, 09.05 

1. oddaja, tedenski pregled 10.05 
s področja moto športa 

11.40 KAKO BITIZDRAVIN 
ZMAGOVATI; S.E.M. - 97. 

13.00 TV IZLOŽBA 
13.05 VIDEOSTRANI 11.25 
17.55 NAJ SPOT DNEVA 11.30 
18.00 MIŠ MAŠ, otroška oddaja 18.55 
19.00 REGIONALNE NOVICE 19.00 
19.05 OTROŠKI PROGRAM 
19.25 TVIZLOŽBA 19.45 
19.30 OBVESTILA 19.50 
19.55 EPP/ VABIMO K OGLEDU 19,55 

20.00 BIO MAGI, najboljši hrvaški 20 .00 
bioenergetik in kiropraktik. 20 .20 
Gostje: ANICA MARTINOVIĆ, prva 
spremljevalka MISS sveta 95, IVA 21.20 
RADIĆ, kraljica Hrvaške 95 

' 21.15 REGIONALNE NOVICE 
21.20 IZ ODDAJE DOBRO JUTRO 22 .20 
22.10 NAJ SPOT DNEVA 22 .40 
22.15 TVIZLOŽBA 22 .45 
22*25 VIDEOSTRANI 22.55 

SOBOTA, 
27. novembra 

SLOVENIJA 1 
08.00 Zgodbe iz školjke 
08 .30 Radovedni Taček 
08.45 Pod k lobukom 
09 .35 Denver, 21 /27 
10.00 Osupljivi gospod Blunden, 

ang. f i lm 
11.35 Lassie, nan. 
12.00 Tednik 
13.00 Poročila, vreme, šport 
13 .10 Homo turist icus 
13.30 Prisluhnimo tišini 
14.00 Petka 
15.25 Oblegana, avstralski f i lm 
17.00 Pomp 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18.10 Navr tu 
18.35 Ozare 
18.40 Cari začimb, 5 /10 
19.10 Risanka 
19.30 TV dnevnik, vreme, šport 
19.55 Utrip 
20.15 Res je ! 
22 .10 Vino moje dežele 
22 .45 Poroćila, vreme, šport 
23 .15 Sorodneduše, 9 /13 
23 .45 Velika svoboda, 6 /9 
00 .30 Mori lčev učenec, škotski 

f i lm 

SLOVENIJA 2 
08 .25 Videoring 

Noro zaljubljena, 16/25 
Ivanhoe, 4 /6 
Jasno in glasno 
Obljubljena dežela, nan. 
Nevarni zaliv, nan. 
Košarka NBA - action 
Podelitev Bloudkovih 
priznanj, reportaža 
Hannover: SP v tenisu -
ATP, prenos 

Kuopio: SP v smuč. skokih, 
prenos 
Celje: liga prvakov v 
rokometu (M), Celje 
Pivovarna Laško-lskra, 
prenos 
Čelistka, nemški f i lm 
Trend, oddaja o modi 
Sobotna noč 
Sla, 19/22 

09.10 
10.00 
10.55 
11.20 
12.20 
12.50 

13.25 

16.55 

18.45 fH 
20.30 
22.00 
22.30 
00.40 

j 
07 .00 Jetsonovi, ris. serija 
07 .30 Iz knjige vrlin 
08 .00 Maska, risana serija 
08 .30 Zverinice, ris. serija 
09 .00 X-men, nan. 
09 .30 Pri Addamsovih, nan. 
10.00 Kalifornijske sanje, nan. 
10.30 Križarjenje, nan. 
11.00 Tarzan, nan. 
11.30 Brez zapor z Jonasom 
12.30 Sedem nevest za sedem 

bratov, amer. f i lm 
14.30 Danielle Steel: dragulji, 2 /4 
15.30 Mala Daniela, nad. 
16.30 Pop'n'rol l , glasbena oddaja 
17.30 Družinski hlevček, nan. 
18.20 Melrose place, nad. 
19.15 24 ur 

f i lm 

kanali 
2 7 

NAJ SPOT DNEVA 
MIŠ MAŠ, ponovitev 
BIO MAGI, najboljši hrvaški 
bioenergetik in kiropraktik, 
Gostji: ANICA MARTINOVIĆ, prva 
spremljevalka MISS sveta 95, IVA 
RADIĆ, kraljica Hrvaške 95 
IZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 
NAJ SPOT DNEVA 
V MOJEM KOŠKU JE PA 
MAVRICA, otroška oddaja 
TVIZLOŽBA 
OBVESTILA 

EPP/ VABIMO K OGLEDU 
847. VTV MAGAZIN 
GLASBENILABIRINT, oddajaz 
narodno-zabavno glasbo 
SVETOVNI POKALV ROCK 
AND ROLL-U, posnetek 
prireditve 

847. VTV MAGAZIN, pono. 
NAJ SPOT DNEVA 
TVIZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 

NEDEUA, 
28. novembra 

SLOVENIJA 1 
Risanka 

08 .10 Čarovnik iz oza, 2/18 
08.35 Fračji dol, 9 /23 
09.05 Babar, 26 /65 
09.30 Telerime 
09 .35 Super stara mama, 17/26 
10.00 Ozare 
10.05 Umetnost klavirske igre 
11.00 Audubonov živalski svet 
11.30 Obzor jaduha 
12,00 Ljudje in zemlja 
13.00 Poročila, vreme, šport 
13.30 Pomaga jmos i 
14.00 Res je ! 
15.45 Paradaplesa 
16.15 P rv i i nd rug i 
16.30 Čar izač imb, 6 /10 
17,00 P o d o m a č e 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18.10 Slovenski magazin 
18.40 Obrti na s lovenskem 
19.15 Risanka 
19.30 TV dnevnik, vreme, šport 
20 .00 Zoom 
21 .30 Portret tria Lorenz 
22 .25 Poročila, vreme, šport 
22 .45 Prekleti kralji, 4 /6 
00 .30 Obrti na slovenskem 
01 .00 Prvi in drugi 
01 .15 Paradaplesa 

SLOVENIJA 2 
08.35 Videoring z Natalijo 
09 .00 Nevarni zaliv, nan. 
09 .55 Davov svet, 23 /26 
10.20 Ata, 1/6 

Elizabeth Taylor, dok. serija 
Trend, oddaja o modi 

11.50 Policija na naši strani 
1 2 2 5 K u o p i o : S P v s m u č . skokih, 

prenos 
14.15 Hannover: SP v tenisu, pre. 
17.50 DP v standardnih plesih, 

reportaža 
18.05 Teniški magazin 
19.30 Videoring s Sergejo 
20.05 S P v a l p . smuč. SVSL(M) , 

prenos 
21 .15 Umetnost zahodnega sveta 
22 .10 Šport v nedeljo 
22 ,55 Notredamski zvonar, amer. 

nemi f i lm 

t 
07 .00 Jetsonovi, ris. serija 
07 .30 Iz knjige vrlin, ris. serija 
08 .00 Maska, ris. serija 
08 .30 Zverinice, ris. serija 
09 .00 X-men, ris. serija 
09 .30 Pri Addamsovih, nan. 
10.00 Kalifornijske sanje, nan. 
10.30 Križarjenje, nan. 
11.00 Tarzan, nan. 
11.25 Družinski hlevček, nad. 
12.15 Melrose place, nan. 
13.05 Clean & Clear, glasb. odd. 
13.50 Ukradene ženske, amer. f. 
15.30 Mala Daniela, nan. 
16.30 Otroci ne lažejo, amer. odd. 
17,00 Pod srečno zvezdo 
19.15 24 ur 
20 .00 Najina Ijubezen, amer. f i lm 
22 .00 Špor tnascena 
23 .00 Junaki umrejo mladi, am. f. 
00 .30 Angela, amer. f i lm 
02.00 24 ur 

kanall 
2T 
46 
5 2 

PONOVITVE ODDAJ: 
09 .00 MIŠ MAŠ, ponovitev 
10 00 IZ PONEDELJKOVE 

ODDAJE DOBROJUTRO 
10.50 846. VTV MAGAZIN 
11.10 ŠPORTNITOREK 
11.30 ŠPORTNIGOST: SMUČARSKI 

KLUB VELENJE. Gostje v 
studiu: ANA DREV, MIRAN 
RAUTER in JOŽE SILOVŠEK 

12.00 IZ SREDINE ODDAJE 
DOBROJUTRO 

12.50 EPP/VABIMO K OGLEDU 
12.55 847. VTV MAGAZIN 
13.15 IZ PETKOVE ODDAJE 

DOBROJUTRO 
14,05 Pogovor Z JOSIPOM KOŠUTO 
14.55 VIDEOSTRANI 
17.00 GLASBENI LABIRINT 
18.00 NUJNA MEDICINSKA POMOČ 
19.00 NAJ SPOT; Gostje: FLIRT 

in NUŠA DERENDA 
20.30 KAKO BITIZDRAVIN 

ZMAGOVATI; S.E.M. - 97. 
21 .00 VIDEOSTRANI 

PONEDEUEK, 
29. novembra 

SLOVENIJA 1 
09 .30 Afriške pravljice 
09 .35 Lahkih nog naokrog 
10.20 Črna skrinjica, ang. dokum. 

oddaja 
11.10 Navr tu 
11.35 Slovenski magazin 
12.05 Utrip 
12 .20 Zrcalotedna 
12.35 Prvi in drugi 
13.00 Poročila, vreme, šport 
13.10 Osupljivi gospod Blunden, 

ang. f i lm 
14.45 Pomagajmo si 
15.15 Polnočni klub 
16 .30 Dober dan, Koroška 
17 .00 Radovedni Taček 
17 .20 Super stara mama, 17/26 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18 .10 Recept za zdravo življenje 
19 .00 Risanka 
19.10 Žrebanje 3 x 3 plus 6 
19.30 TV dnevnik, vreme, šport 
20 .00 Gozdarska hiša Falkenau 
21 .00 Odstiranja 
22 :00 Odmevi, vreme, šport 
22 .50 Odstiranja 

SLOVENIJA 2 
10.00 
12.10 
12.35 
12.55 
13.50 

Sobotna noč 
Popolna tujca, 21 /24 
Simpsonovi, 37 /48 
Divja morja, 2 /4 
Umetnost zahodnega 
sveta, 1/9 

15.30 Ali baba in 30 razbojnikov, 
franc. f i lm 

17.30 Po Sloveniji 
18 .05 Snežna reka, 21 /26 
19.00 Štafeta mladosti 
20 .00 Gospodarska panorama: 

ekonomska razpotja 
21 .00 Studio city 
22 .30 Leteči cirkus M. Pythona 
23 .00 Brane Rončel izza odra 
00 .25 Ali baba in 40 razbojnikov, 

franc. f i lm 

06.00 Dobro jutro, Slovenija 
09 .30 Umazane laži, nad. 

m Divji angel, nan. m Moč Ijubezni, nan. 
12.30 Športna scena 
13.30 Umor, je napisala 
14.30 Vse v družini, nan. 
15.05 Družina za umret, nan. 
15 .40 Varuška, nan. 
16.15 Umazane laži, nan. 
17.10 Divji angel, nan. 
18 .00 Športni krog 
18.10 Moč Ijubezni, nan. 
19.15 24 ur 
20 .00 TV dober dan, nad. 
21 .00 Neskončen dan, amer. f i lm 
22.50 Cybill, nan. 
23 .20 Zlata krila, nan. 
00.15 M.A.S.H, nan. 
00.45 Krila, nan. 
01 .15 Zarotniki, amer. f i lm 
03.00 24 ur, ponovitev 

09 .00 NAJ SPOT DNEVA 09.00 
09.05 DOBRO JUTRO, informativno -

razvedrilna oddaja. Gostje: 
09.05 

VOJKO TRAVNER in 
MODULNO MAKETARŠTVO, 
VESELIKMEČKIGODCI iz 
Vinske gore 10.05 

10.05 847. VTV MAGAZIN, pono. 10.10 
10.25 VABIMO K OGLEDU 10.15 
10.30 GLASBENI LABIRINT, 18.55 

oddaja z narodno-zabavno 19.00 
- glasbo 19.40 

11.30 TVIZLOŽBA 19.45 
11.35 VIDEOSTRANI 19.55 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 20.00 
19.00 REGIONALNE NOVICE 
19.05 OTROŠKI PROGRAM 20.20 
19.40 TVIZLOŽBA 
19.45 OBVESTILA 20.40 
19.55 EPP/ VABIMO K OGLEDU 
20 .00 DOBER VEČER, GOSPOD 21.05 

PREDSEDNIK: Gost: dr. 
BORUT ZEMLJIČ, 22.35 
predsednik Veterinarske 
zbornice Slovenije . 

21.00 REGIONALNE NOVICE 23.05 
21.05 IZ ODDAJE DOBRO JUTRO 23.25 
21.55 NAJ SPOT DNEVA 23.45 
22.00 TV IZLOŽBA 23.50 
22.05 VIDEOSTRANI 23.55 

TOREK, 
30. novembra 

SLOVENIJA 1 
09 .30 Oddaja za otroke 
10.05 RadovedniTaček 
10.25 Waynove dogodivščine, 26/26 
10.50 Recept za zdravo življenje 
11.40 Paradaplesa 
12.10 Gozdarska hiša Falkenau, 26/26 
13.00 Poročila, vreme, šport 
14 .00 Klic dobrote, posn. iz Celja 
15 .40 Vsak dan prinese druge 

težave... 
16 .30 Brez meje - moja vas 
17 .00 Ziatko zakladko 
17 .15 Žlampirj i, 8 /13 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18 ,10 Vesolje S. Havvkinga, 3 /6 
19,10 Risanka 
19.30 TV dnevnik, vreme, šport 
20 .00 Klan.9/11 
21 .00 Mednarodna obzorja 
22 .00 Odmevi, vreme, šport 
22 .50 Princ sleparjev, franc. drama 
00 .35 Latinska Amerika, 4/4 
01 .30 Vesolje Stephena 

Havvkinga, 3/6 

SLOVENIJA 2 
10.05 Videoring s Sergejo 
10 .30 Snežna reka, 21 /26 
11.15 Gospodarska panorama 
12.10 Studio city 
13 .40 Štafeta mladosti 
14 .55 TVproda ja 
15.25 Leteči cirkus M. Pythona 
15 .55 Oblegana, avstralski f i lm 
17 .30 Po Sloveniji 
18.05 Veter v hrbet, 9 /26 
19.00 Lingo, tv igrica 
19.30 Videoring 

20 .00 Iz zvezdnega prahu - človek 
v vesolju, nem. dok. odd. 

20 .45 Evropska unija, nemška 
dokum. oddaja 

21 .05 Resnica o Juliet, amer. f i lm 
22.20Legenda o suramski trdnjavi, 

gruzinski f i lm 
23 .35 Svetporoča 

06.00 
09.35 
10.30 
t t . 3 0 
12 .30 
13.30 
14.30 
15.05 
15.40 
16.15 
17.10 
18.05 

18.10 
19.15 
20.00 
21.45 
22 .40 
23.15 
00.10 
00.45 
01.15 
03 .00 

Dobro jutro, Slovenija 
Umazane laži, nad. 
Divji angel, nan. 
Moč Ijubezni, nan. 
TV dober dan 
Umor je napisala 
Vse v družini, nan. 
Družina za umret, nan. 
Varuška, nan. 
Umazane laži, nan. 
Divji angel, nad^ 
Nagradno žrebanje 
"najl jubši naše družine" 
Moč Ijubezni, nan. 
24 ur 

Ko bi le kdo vedel, amer. f. 
Zakon v Los Angelesu, nan. 
Cybill, nan. 
Zlata krila, nan. 
M.A.S.H., nan. 
Krila, nan. 
Pod krinko, amer. f i lm 
24 ur, ponovitev 

kanali 
2T 
46 
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NAJ SPOT DNEVA 
DOBER VEČER.GOSPOD 
PREDSEDNIK: Gost: dr. 
BORUT ZEMLJIČ, 
predsednik Veterinarske 
zbomice Slovenije 
VABIMO K OGLEDU 
TVIZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 
NAJ SPOT DNEVA 
OTROŠKI PROGRAM 
TVIZLOŽBA 
OBVESTILA 

EPP/ VABIMO K OGLEDU 
848. VTV MAGAZIN, 
regionalni inforni. program 
ŠPORTNITOREK, športna 
informativna oddaja 
ŠPORTNIGOST: JOŽE 
SADAR, KK Pivovarna Laško 
NOGOMET, posnetek 
tekme, MURA: RUDAR 
IZ PRODUKCIJE LTV, 
oddaja televizije MOJ 
VIDEO SELNICA OB DRAVI 
848. VTV MAGAZIN, pon. 
ŠPORTNITOREK, pon. 
NAJ SPOT DNEVA 
TVIZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 

SREDA, 
1. decembra 

SLOVENIJA 1 
09 .30 Risanka 
09 .40 Zlatko zakladko 
09.55 Žlampirj i, 8 /13 
10.20 Vesolje S. Havvkinga 
11.10 Mednarodna obzorja 
12.0 Klan, 9/11 
13.00 Poročila, vreme, šport 
13.20 Obzorja duha 
13.50 L|udje in zemlja 
14.40 Latinska Amenka, 4/4 
15.35 Pomp 
16.30 Mostovi 
17.00 Male sive celice, kviz 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18.10 National geographic, 3/11 
19.10 Risanka 
19.30 Dnevnik, vreme, šport 
20 .00 Hiša angeiov, švedski f i lm 
22 .15 Odmevi, vreme, šport 
23 .10 O s m i d a n 
23 .40 Blue note - zgodovina 

novege iazza 
00.40 National geographic. 3/11 

SLOVENIJA 2 
10.05 Videoring 
10.30 Veter v hrbet, 9 /26 
11.15 Iz zvezdnega prahu. 

nemška dokum. oddaja 
12.00 Evropska unija, nemška 

dokum. oddaja 
12.20 Zgrabite Sganarrela, SLG 

Celje 
14.50 TVproda ja 
15.20 Žalostinka v treh delih, 

amer. f i lm 
17.30 Po Sloveniji 
18.05 Ženska v belem, 11/12 
19.00 Nikoli v dvoje brez tebe 
19.30 Videoring s Tino 
20 .00 Radovljica: kvalif. za EP v 

košarki (M), SLOVENIJA-
ISLANDIJA, prenos 

22.10 Žalostinka v treh delih, 
amer. f i lm 

06.00 
09.35 
10.30 
11.30 

13.30 
14.30 
15.05 
15.40 
16.15 
17.10 
18.10 
19.15 
20.00 
21.50 
22.45 
23.20 
00.15 
00.50 
01.20 
3.00 

09.00 
09.05 

10.05 
10.25 

10.45 
10.50 

11.10 

12.40 

13.10 
13.15 
18.55 
19.00 
19.05 
19.40 
19.45 
19.55 
20.00 

20.45 

21 .30 
21.35 
22.30 
22.35 
22.45 

Dobro jutro, Slovenija 
Umazane laži, nad. 
Divji angel, nan. 
Moč Ijubezni, nan. 
Pop'n'rott 
Življenje teče dalje, nan. 
Vse v družini, nan. 
Družina zaumre t , nan. 
Varuška, nan. 
Umazane laži, nan. 
Divji angel, nad. 
Moč Ijubezni, nan. 
24 ur 

Čma vdova, amer. f i lm 
Newyorška policija, nan. 
Cybill, nan. 
Zlata krila, nan. 
M.A.S.H., nan. 
Krila, nan. 
Kandidat za zločin, amer. f. 
24 ur, ponovitev 

kanall 

I z 
52 

NAJ SPOT DNEVA 
DOBRO JUTRO, 
informativno-razvedri lna 
oddaja; AIDS - EPIDEMIJA 
V NOVEM TISOČLETJU? 
848. VTV MAGAZIN, pono. 
ŠPORTNITOREK, športna 
informativna oddaja 
VABIMO K OGLEDU 
ŠPORTNIGOST: JOŽE 
SADAR, KK Pivovarna Laško 
NOGOMET, posnetek 
tekme; M U R A : RUDAR 
IZ PRODUKCIJE LTV, 
oddaja televizije MOJ 
VIDEO SELNICA OB DRAVI 
TVIZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 
NAJ SPOT DNEVA 
REGIONALNE NOVICE 
OTROŠKI PROGRAM 
TV IZLOŽBA 
OBVESTILA 

EPP/ VABIMO K OGLEDU 
NA OBISKU. ..pri CECILIJI 
KRZNAR iz Mežice 
VIDEO TOP, oddaja z 
glasbenimi videospoti 
REGIONALNE NOVICE 
IZ ODDAJE DOBRO JUTRO 
NAJ SPOT DNEVA 
TV IZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 

prima ^ s f ^ ^ L 
Cash&Carryc^^ry 

KAVA BAR 100 g. 
SLAOKOR ORMOŽ 1/1 
MLEKOPOM. 1.4 1/1 

129 SIT 
135,50 SIT 

109 SIT 

PERSIL 5,4 KG 
PIVO PILS 0,5 L. ST. 
VINO JANŽEVEC 1/1 

1.199 SIT 
78.90 SIT 

365 SIT 

blagovnica 
^ ć O * Cash&Carry G o r i C a 

-mmr ' Velenje 
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P O L I C I J S K A POSTAJA 
VELENJE 

V soboto poostren nadzor 
• 

Velenjski poiicisti bodo v soboto, 27. novembra, ponoči, 
izvajali akcijo poostrenega nadzora v prometu, kjer bodo 
pozorni predvsem na voznike, ki za volan sedajo vinjeni. 

Roparje pregnal pes 
V torek, 16. novembra, okoli 5.15, sta dva neznanca v parku ob 

Kersnikovi cesti v Velenju napadala 56-letnega Ivana K. in od nje-
ga zahtevala denar. Sreča je bila v tem, da je imel napadeni ob sebi 
psa, ki je v trenutku napada stekel proti neznancema. Prestrašila 
sta se in brez plena pobegnila. 

S sprejem nad avto 
V noči iz nedelje na poncdeljek, 22. novembra, je neznanec na 

parkirnem prostoru na Kidričevi cesti v Velenju s sprejem črne 
barve poškodoval kombinirano vozilo in okno zbornice. Center 
za vzgojo in izobraževanje Velenje je oškodoval za okoli 15.000 
tolarjev. 

V knjižnico po videorekorder 
V ponedeljek, 22. novembra, okoli 22. ure, je neznanec razbil 

okno na knjižnici-galeriji v Velenju. Iz izložbe je ukradel videore-
korder vreden okoli 30.000 tolaijev. 

Onesnaženje Pake 
V sredo, 17. novembra, okoli 10. ure, je prišlo do onesnaženja 

reke Pake v Soštanju. Preiskovalci Policijske postaje Velenje in Po-
licijske uprave Celje so skupaj s pristojnimi službami opravili 
ogled reke in ugotovili, da je do onesnaženja prišlo zaradi odte-
kanja luga iz iztočnega kanala Termoelektrarne Šoštanj. Višina 
gmotne škode še ni znana. 

Pogin govedi 
V petek, 19. novembra, okoli 17. ure, je prišlo do pogina petih 

govedi v hlevu Edvarda L. v Škalah. Preiskovalci so ugotovili, da 
je zaradi teže snega prišlo do pretrganja elektro žičnih vodnikov, 
govedo pa je poginilo zaradi stika z elektriko skozi napajalnike za 
vodo. Poginile so tri krave in dve telici, lastnik pa je oškodovan za 
vsaj 800.000 tolaijev. 

P O L I C I J S K A POSTAJA 
ŽALEC 

Brez plena prijet 
V torek, 16. novembra, si je 22-letni Željko G. v žalski Žani na-

bral prehrambenih izdelkov za okoli 44.000 tolarjev in jih odne-
sel mimo blagajne. Ko so se trgovke zapodile za njim, je blago od-
vrgel in stekel iz trgovine. Prestregli pa so ga žalski policisti in z 
njim opravili postopek. 

Tatvina traktorja 
Med 13. in 15. novembrom je neznanec z gradbišča avtoceste na 

Ločici pri Vranskem odtujil neregistriran kmetijski traktor znam-
ke IMT, tip 565 special, rdeče barve, s kabino bele barve. Jurij S. 
je s krajo oškodovan za kakšnih 1.500.000 tolaijev. 

Vlom v kontejner 
V četrtek, 18. novembra, ponoči, je neznanec na delovišču v Za-

jesovniku vlomil v kontejner last podjetja Ingrad Celje. Odnesel 
je dve motorni žagi Still in vrtalni stroj znamke Bosch. Z dejanjem 
je podjetje oškodoval za okoli 120.000 tolaijev. 

Sneg je dal navdih 
Novo zapadli sneg je nekaterim očitno dal novega navdiha. Na 

Mestnem trgu v Žalcu so se neznanci v soboto, 20. novembra, lo-
tili svetlobnega reklamnega napisa na trgovini Fakin. S snežnimi 
kepami so poškodovali svetlobni napis in s tem lastnici Milici B. 
povzročili za okoli 100.000 tolaijev gmotne škode. 

Vtednu od15 . i 
centracije S02, izrnerjene v avtomatskih meritrtih postajah (AMP) r 
območju Mestne občine Velenje, Občina Šoštanj in Občine Smartno ob 
Paki, niso presegale mejne 24-urne koncentractje 125 mikro-g S02/m3 
zraka. 

MESTNA 0BČINA VELENJE 
URAD ZA 0K0LJEIN PROSTOR 

MAKSIMALNE POLURNE KONCENTRACUE S02 
od 15. novembra do 21. novembra 1999 

SOŠTANJ TOPOLSlCA ZAVOONJE GRAŠKA GORA VELENJE VEUKIVRH 

| 015.11. 016.11. 017.11. B18.11. n l9 .11. 020.11. 

n i k o l i s a m i ] _ Q 7 & 

STANOVANJSKA ZADRUGA ATRIJ z.o.o. 
Lava 7, 3000 CELJE 
http: www.sz-atrij.si 
e-mail: sz-atrij@siol.net 
fax:063-42-63-136 

KJER JE DOM, JE SRCE, 

FASADA SEVER 

-GRADIMO DRUŽINSKE HIŠE NA OSTROŽNEM 

- PARCELE OD 600m2-900m2 

- POVRSINA HISE 193m2 

GSM 04!-699-256 

Sredi letošnjega leta so predstavniki podjetja Esenca iz Ljubljane in Veplasa 
iz Velenja napovedali prihod na trg z novim izdelkom - mestnim kolesom iz kar-
bona. Redna proizvodnja naj bi stekla septembra, izdeiali naj bi približno 
1000 koles za znanega kupca, prihodnje leto že 3000, cena zaiy pa bi se gibala 
od 200 do 250 tisoč tolaijev. 

Sledovi našega zapisa s predstavitve so 
nas po nekaj mesecih znova pripeljali v 
Veplas, kjer nam je Janez Navodnik, avtor 
tehnologije, povedal, da svojih napovedi za 
zdaj še niso povsem uresničili. Razlogov je 
več. "Od takrat do danes smo namreč 
izvedli kar nekaj sprememb na izdelku, 
sodelovanje na sejmih v tujini pa je pokaza-
lo, da je zadeva zanimiva za širši trg. Lepe 
možnosti ima namreč naše podjetje tudi za 
izdelavo polizdelkov iz karbonskih kom-
ponent. Povpraševanje po slednjih je 
pokazalo, da bi lahko v Veplasu izdelali 
več kot 1000 ali 2000 kosov na leto, za 
takšno proizvodnjo pa v podjetju še nismo 
pripravljeni. Vso stvar smo za zdaj zas-
tavili bolj obrtniško, za množičnejšo 
proizvodnjo pa bomo potrebovali sovla-
gatelje. Ob zelo zahtevnem ekološkem 
programu podjetja vsega denarja za nakup 
potrebne opreme sami ne bomo zmogli." 
O poslovnem sodelovanju se že pogovar-
jajo z nekaterimi podjetji in Navodnik 
ocenjuje, da obstajajo realne možnosti za 

začetek redne proizvodnje v začetku pri-
hodnjega leta. Približno 1000 koles naj bi 
izdelali na leto. Čeprav so na sejmih 
vzbudili pozornost, prodor na trg ne bo 
enostaven. Pojavljajo se kot novinci iz sve-
tu mnogo premalo poznane Slovenije. 

V poskusni proizvodnji sestavijo dve kole-
si na dan, v tem trenutku pa jih testirajo 
poštarji v Mariboru, Ljubljani in 
Celju. Ali bodo spremembe in 
izkazane možnosti za večjo 
proizvodnjo vplivale na znižanje cene 
izdelka, je Navodnik odgovoril:"Na 
sejmih so bile cene našega kolesa 
med najbolj konkurenčnimi. V sve-
tu že dolgo kolo ni več prevozno 
sredstvo, s katerim se popelješ na 
trg, ampak 

postaja vse bolj uveljavljen športni 
artikel. Temu primerne so tudi cene." 
Kot je še povedal se s predstavniki 
ljubljanskega podjetja Esenca, kjer so 
zasnovali novo kolo (projekt je pod-
prlo republiško ministrstvo za tur-

izem in drobno gospodarstvo), dogovaija-
jo o tem, da bi Veplas ponudil trgu izdelek 
pod lastno blagovno znamko. 

Na predstavitvi novega kolesa so pred-
stavniki velenjskega Turistično informaci-
jskega centra poudarili, da uresničitev nji-
hove ideje pomeni korak bližje v akciji 
Mesto Velenje prijazno kolesaiju. Na TIC-
u naj bi namreč ponudili občanom in tudi 
morebitnim turistom možnost za najem 
kolesa. Njegov vodja Slavko Hudarin je 
povedal, da naj bi prihodnje ieto za te 
namene dobili 10 Veplasovih koles. 

Utp 

M A L I 

Lepo grajen, manjš i , močan, l jubitelj 
športa in narave, sposoben, vzdržljiv 
ponujam t ra jno varnost predvsem 
ženskam, pa tudi moškim vseh starosti. 

CENA: že od 250 SIT na dan. 
SlFRA: Mercedes-Benz, razred A, 
3+financiranje. 

Dodatne informacije: 
FORI, d. o. o., Hrastovec 24, Velenje, 
telefon: 063 897 05 20. 

Pravi 
naslov 

za 
uspešno 

reklamo! 
89817 58 

vsak cetrtek vaš 
89 81750 

Velenjska plastika 

Mestna kolesa - nova 
lastna blagovna znamka? 

Ljubno ob Savinji 

Kanalizacija bo 
V sklopu dolgoročne naložbe v izgradnjo ka- pretirane bojazni, da jih ne bi sklenili, težave pa 

nalizacijskega sistema s čistilno napravo na lahko nastanejo s polaganjem asfaltne prevleke. 
Ljubnem ob Savinji sodijo tudi dela, ki jih MjP 
bodo v teh dneh sklenili na 
desnem bregu Savinje. Z 
njimi bodo s sekundarnim 
vodom "pokrili" 30 gospo-
dinjstev in celotno področje 
obrtne cone. Ta gradnja je 
precej zahtevna, saj ob 
vsem, kar sodi k urejeni 
kanalizaciji, postavljajo še 
nov vodovod in kabelsko 
televizijo. 

Dela naj bi sicer bila skle-
njena že 15. novembra, ra-
hel časovni zamik pa je iz-
vajalce potisnil v zimske 
razmere ob nekoliko zgod-
njem sneženju. Ker so dela 

res tik pred zakljuckom, ni Sneženje je slcer ovira, vendar hitijo z zaključnlml deli 
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Serija porazov se nadaljuje 
V 8. krogu 1. B SKL so 
košarkarji Elektre še šestič 
izgubili. Tokrat so v Soštanju 
zasluženo slavili gostje iz 
Šentjurja. Domačini so igrali 
brez poškodovanega Vugdaliča 
in "vojaka" Brinovška, tako 
da je že v prvi peterki dobil 

Prva SNL, 15. krog: 
Rudar - Domžale 1:0 (0:0) 
Rudar: Lalič, Podvinski, 
Šumnik, Granič, Balagič, 
Zemljič, Golob, Gajser, 
Lavrič, Grobelšek 
(Jeseničnik), Vidojevič. 
Strelee: 1 :0 - Gajser (49). 
PrvaBSKL, 8. krog: 
Elektra: Kemoplast 75: 83 
(39:38) 
Elektra: Šipura, Kovačevič, 
Rupreht 4, Rizman 16, 
Nuhanovič 2, Božič 17, 
Maličevič 7, Goršek, Zupanc 
2, Milič 21, Ćrešnik 6. 
Oruga DOL - moški, 7. 
krog: 
Šoštanj Topoišica - Krka 3: 
0 (15,15,16) 
Šoštanj Topolšica: Medved, 
Zulič, S. Scvčnikar, D. 
Sevčnikar, Hriberšek, Pavič, 
Kugovnič, Buijak, Sovinek, 
Brišnik, Duplišak. 

priložnost mladinski 
reprezentant Nuhanovič, ki je 
z nekaj akcijami pokazal, da 
ni bojazni za prihodnost 
šoštanjske košarke. 
Kemoplast je tekmo bolje 
začel in povedel s 15:9, vendar 
so domači predvsem po zaslu-
gi razpoloženega Božiča z del-
nim izidom 15:2 povedli s 
24:17. Do konca polčasa je bila 
nato tekma izenačena, na 
odmor pa so gostitelji odšli z 
minimalno prednostjo. 

Na začetku drugega polčasa 
je poškodbo giežnja obnovil 
domači center Crešnik, kar so 

gostje znali izkoristiti in so si 
priigrali 13 točk prednosti. 
Elektra ni našla obrambe za 
razpoloženega Novakoviča, ki 
je dosegel 29 točk in od 9. 
minute nadaljevanja igral s štiri-
mi osebnimi napakami. Z 
vstopom Maličeviča v zadnjih 
minutah so domačini le uspeli 
nekoliko znižati. 

Bojan Luthar. trener 
Elektre: "Premalo časa smo 
skupaj, tako da vseh stvari, ki 
smo jih zastavili na novo. vsi 
igralci šc niso taktično sprejeli. 
Rad bi celotno ekipo pohvalil 
zaradi borbenega pristopa." 

• Tjaša Rehar 

Soštanj Topolšica - Krka 3 : 0 

Zmage se vrstijo 
Odbojka je v letošnji sezoni doživela veliko sprememb, ekipa 

Šoštanja Topolšice pa jih je doživela tudi igralskem in trenerskem 
pogledu. Rezultati zadnjih krogov kažejo, da se je ekipa ustalila, 
igra in forma sta na vse višji ravni, "posledica" tega pa so 
zaporedne zmage. 

Tudi v minulem krogu so odbojkarji Šoštanja Topolšice z lahko-
to premagali novomeško Krko s 3:0 (15, 15, 16), nove zmage pa so 
se veselili tudi številni gledalci, ki so napolnili dvorano. Ekipa iz 
Novega mesta je bila ves čas tekme v podrejenem položaju, saj so 
domači močno servirali in napadali. 

Težja naloga odbojkarje čaka v naslednjem krogu, ko bodo gos-
tovali pri trenutno drugouvrščeni ekipi Hoče, ki ima 17 točk, OK 
Šoštanj Topolšica pa je na četrtem mestu s 15 točkami. 

• Robi Kugovnič 

Odprto državno prvenstvo v krosu 

"Generalka" uspela 
v najtežjih razmerah 
Velenjski atletski klub je v 
soboto izvedel odprto državno 
prvenstvo v krosu. Za organi-
zatorje in novo progo za kros 
ob škalskem jezeru je bila to 
druga in zadnja preizkušnja 
pred letošnjim evropskim 
prvenstvom v krosu, ki bo na 
tej progi 12. decembra. To bo 
največja letošnja atletska 
prireditev v Sloveniji in zadnja 
na svetu na tako visoki ravni v 
tem stoletju. 
Še v četrtek je kazalo, da zara-
di debele snežne odeje domači 
atletski delavci prireditve ne 
bodo mogli izvesti, toda zavi-
hali so rokave, vzeli v roke 
lopate, podobno kot v istem 
času privrženci Rudarja na 
nogometnem igrišču, in očistili 
sneg s proge. Prav po njihovi 
zaslugi so imeli tekmovalci 
normalne razmere za prvenst-
vo. Res je bila proga mokra in 
blatna, vendar nekaterim 
takšna celo ustreza, kot na 
primer domačemu tekmovalcu 
Boštjanu Buču. 
V Velenju se je zbralo 
približno 150 tekmovalcev iz 
18 slovenskih klubov. Čeprav 
je prejšnji dan in še zvečer 
močno snežilo, so na tek-
movanje prišli tekači v naravi 
iz Avstrije, Bosne in 
Hercegovine, Z R Jugoslavije, 
Madžarske in Slovaške. Za 
naše severne sosede je bil 
velenjski kros izbirno tek-
movanje za sestavo reprezen-
tance za evropsko prvenstvo v 

krosu, ki bo na isti progi 12. 
decembra, pa tudi za Borisa 
Mikuža, direktorja slovenskih 
reprezentanc, ki je preverjal 
pripravljenost še nekaterih 
slovenskih tekmovalcev za pri-
hodnji mesec. Trenutno je na 
spisku 22 atletinj in atletov, 
med njimi tudi trije Velenjčani: 
Boštjan Buč, ki je v soboto 
osvojil državni naslov med 
starejšimi mladinci na 6550 
metrov dolgi progi, ter Anja 
Arzenšek in Jožica Hozjan. 
Obe sta v soboto tekli v skupini 
starejših mladink, Anja je bila 
druga, Jožica pa peta. 
Da je zadnja generalka pred 
evropskim prvenstvom imenit-
no uspela, je ocenil tudi pod-
predsednik Atletske zveze 
Slovenije in član sveta te 
evropske organizacije Janez 
Aljančič: 

"Preizkušnja je nedvomno v 
celoti uspela, čeprav so bile še 
dan prej izredno slabe vre-
menske razmere, vendar so se 
organizatorji izjemno 
potrudili in s proge očistili 
sneg. Na dan tekmovanja se je 
proga pokazala v soncu in 
dokazala, da je ena najlepših v 
Evropi. Vsi, ki so na njej 
nastopili, zdaj vedo, da je na 
videz lepa, vendar težka. orga-
nizatorji so torej "generalko" 
izvedli v najtežjih razmerah, 
torej bodo uspešni tudi z 
evropskim prvenstvom, torej 
lahko evropski zvezi poročam 
le najboljše." 

S takim razpletom je bil seveda 
zadovoljen tudi predsednik 
AK Velenje mag. Marjan 
Hudej: 
"Vsi smo zelo zadovoljni, zlasti 
tisti, ki so ogromno delali, da 
so progo očistili, veseli smo, da 
je zadovoljen tudi delegat 
evropske zveze Janez Aljančič. 
Seveda so bile na preizkušnji 
tudi vse naše službe in če 
upoštevamo, da razmere ob 
evropskem prvenstvu slabše 
ne morejo biti, že lahko 
rečemo, da smo na to veliko 
tekmovanje pripravljeni že 
sedaj. Seveda si želimo veliko 
več gledalcev na evropskem 
tekmovanju, saj bo zares vred-
no ogleda. pričakujemo naj-
manj 30 držav s preko 400 
atleti in atletinjami. Za vse 
goste in gledalee bomo gotovo 
dobro poskrbeli, zato že sedaj 
vabim vse ljubitelje teka v nar-
avi naj pridejo in uživajo." 
Zadovoljen je bil tudi Boštjan 
Buč, zmagovalec med 
starejšimi mladinci: "Na krosu 
dela sem tekel bolan in že 
takrat sem napovedal zmago 
na državnem prvenstvu, če 
bom le zdrav. To sem izpolnil 
in zdaj tudi na evropskem 
prvenstvu pričakujem vidno 
uvrstitev. Zame mokra in blat-
na proga ni bila pretežka, celo 
odgovarjala mi je. Če bo 
takšna na evropskem prven-
stvu, bo super." 

• vos 

Rudar - Potrošnik 1: 0 

Zima je pokazala zobe 
igro jo bodo dosegli. Vseh 
devetdeset minut so bili veliko 
boljši tekmec, nenehno so 
napadali (Domžalčani so le 
dvakrat resneje zapretili 
domačemu vratarju), vendar se 
strelci niso izkazali oziroma so 
se le enkrat. Očitno bo potreb-
no v zimskem času zavzeto 
zdravljenje neučinkovitosti. 
Edini zadetek je dosegel v 
soboto najboljši mož na igrišču 
Damjan Gajser z mojstrskim 
prostim udarcem s približno 25 
metrov, potem ko so gostje s 
prekrškom zaustavili prodor 
Vidojeviča. 
Predvidoma bodo prvoligaši v 
jesenskem delu odigrali le še 
dva kroga. Velenjčani bodo 
obakrat gostovali. V nedeljo v 
Murski Soboti, čez štirinajst 
dni pa na Prevaljah. 

Damjan Gajser je po tekmi 
dejal: "Zmago smo si zaslužili, 
saj smo bili veliko boljši od 
nasprotnika. Ta bi bila lahko še 
izdatnejša, vendar nismo izko-
ristili številnih priložnosti za 
zadetek. Tokrat vendarle 
imamo opravičilo za to: resda 
na igrišču ni bilo snega, vseeno 
pa je tekma terjala od nas kar 
veliko naporov, ker je bilo 
igrišče zelo razmočeno, mokra 
pa je bila tudi žoga. Zmago pa 
kot zahvalo vsem tistim Ijubitel-
jem nogometa, ki so so se 
uspešno spopadli s snegom." 

• vos 

Elektra - Kemoplast 75 : 83 (38 : 38) 

Sneg, ki je za debeli mesec pre-
hitel koledarsko zimo, jo je 
konec prejšnjega tedna 
pošteno zagodel prvoligašem. 
Če so sploh hoteli odigrati 
tekme 15. kroga, so morali 
najprej odstraniti s travnatih 

vsi odnesli celo kožo. 
Upamo si trditi, da so se 

najbolj izkazali v Velenju, saj v 
soboto popoldne oziroma 
zvečer na igrišču ni bilo niti 
snežinke. Kljub temu so bile 
tudi ob jezeru razmere za igro 

površin debelo snežno odejo. 
Vsem, kot v Ljubljani, jim to ni 
uspelo, zato so tekmo med 
Olimpijo in Muro preložili, 
namesto v nedeljo pa sta HIT 
Gorica in Publikum odigrala 
srečanje v ponedeljek (1 : 0), 
ker je avtobus s Celjani 
zdrsnil s ceste, na srečo pa so 

dokaj težke, saj je bilo igrišče 
zelo razmočeno. Zato gledalci 
niso (mogli) pričakovali dobre 
igre, na poraz ali celo na neod-
ločen izid pa tudi nihče ni upal 
pomisliti. Za "rudarje", ki so 
nazadnje zmagali v 9. krogu v 
Novi Gorici (1 : 0), je štela le 
zmaga, ne glede na to, s kakšno 

Boštjan Buč (495) teče 
zmagi naproti. 

Na Evropskem krosu bosta 
nastopili tudi Anja Zenšek 

(660) in Jožica Hozjan 
(661). 

Uvrstitve za državno 
prvenstvo Velenjčanov 
in prvouvrščenih 

St. mladinke (3350 m):l. 
Mateja Hojs (AD Maribor 
98) 13:05 2. Anja Arzenšek 
13:07, 5. Jožica Hozjan 
13:52; st. mladinci (6550 m) 
1. Bojštan Buč 22:24, 11. 
Boris Vogrinec 26:05; član-
ice (4950 m) 1. Sonja 
Roman (AK Pomurje) 
18:43, Slavica Poznič je 
zaradi poškodbe odstopila; 
člani (9750 m ): 1. Jože Čeh 
(AK Lenart) 34:40, 7. 
Bekim Bahtiki 36:05; 

Velenje (16 toM), 2T/\K 
Sevnica in AD Kladivar 
Cetis (9); vseekipno moški: 
1. AK Sevnica in AK Krka 
po 5 točk. Velenjčani nimajo 
uvrstitve. • 
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Zoran Rednak 

Bronu dodal četrto mesto 
Izvrstni velenjski balinar Zoran Rednak nadaljuje niz uspehov na 

svetovni ravni. Po prvem višku na mladinskem svetovnem prvenstvu 
je prejšnji teden na svetovnem prvenstvu članov do 23 let v hitrost-
nem zbijanju v Franciji osvojil bronasto medaljo, s tem pa njegovih 
nastopov na svetovnih prvenstvih še ni bilo konec. 

Takoj za tem je namreč, prav tako v Franciji, za slovensko 
reprezentanco nastopil še na pravem članskem svetovnem prvenstvu, 
in le malo je manjkalo, da bi zbirko medalj s svetovnih prvenstev obo-
gatil z najslajšo. Z odličnimi nastopi se je namreč uvrstil v polfinale, 
torej med štiri najboljše na svetu, v boju za finale in kasneje za tretje 
mesto, pa mu je zmanjkalo zbranosti in kanček sreče, in je na koncu 
osvojil četrto mesto med najboljšimi balinaiji sveta. Dosežek torej, ki 
je vreden spoštovanja, ob dejstvu, da ima ob svoji mladosti še veliko 
možnosti tudi za največje uspehe. • 

Namizni tenis - Derbi gostom iz Preserij 
Igralci ERE so v 8. krogu prve državne namiznoteniake lige gostili 

prvouvršč eno ekipo Eta Preserje, za katero nastopata tudi najboljai 
slovenski igralec namiznega tenisa Saao Ignjatovi in Kitajec Pan Wei. Po 
skoraj triurnem zagrizenem boju so se veselili gostje, ki so zmagali s 6:2. 
Rezultat pa bi lahko bil tudi drugačen saj je bil igralec ERE Uroš Slatinšek 
dvakrat zelo blizu zmage. Proti Ignjatoviču je v prvem setu vodil že z 20:16, 
a je na koncu klonil in moral tokrat priznati premoč izkušenejšemu 
nasprotniku. Tudi proti Pan Weiju je Uroš igral zelo dobro in na koncu 
izbubil z 2:1, z istim rezultatom je proti Kitajcu klonil tudi Damir Atikovič 
(zadnji set je bil 27:25 za Kitajca), 2:1 pa je bilo tudi v igri dvojic (U. 
Slatinšek - Atikovič proti Ignjatovič - Pan Wei). Točki za ERO sta tokrat 
prispevala U. Slatinšek in Atikovič, ki sta premagala tretjega igralca Ete 
Janeza Petrovčiča. Kljub porazu so igralci ERE še vedno na četrtem mestu 
prvenstvene razpredelnice. V soboto so namiznoteniški delavci ERE -
Tempo v Velenju pripravili tudi kvalifikacije za ekipno prvenstvo Slovenije 
za kadete. Med štirimi ekipami so bili najboljši igralci Vesne iz Zaloga, 
pred Marenbergom, Skofjo Loko in mlado ekipo ERE, za katero so 
nastopili Miha Kljajič (premagal je tudi dva visoko rangirana kadeta), 
Benjamin Klaužar, Davor Bošnjak in Blaž Selan. • DK 

Sah - Za las ob pokal 
V 3. državni šahovski ligi - vzhod so s 6. in 7. krogom v Hočah že 

sklenili letošnje tekmovanje. Šoštanjski šahisti so v 6. krogu igrali s 
Palomo 3:3, remizirali so Drago Luka Šumnik, Srečko Čulk, Franc 
Stropnik, Ivan Kovač, Gregor Rupnik in Sandi Ferenc, v 7. krogu pa 
so premagali ŠŠD Velenje s 4,5:1,5, pri čemer so zmagali Čulk, 
Stropnik in Rupnik, remizirali pa Šumnik, Kovač in Ferenc. Med 20 
ekipami je prvo mesto osvojila Piramida iz Maribora (26,5), drugi je bil 
Ptuj (25), tretja pa Gorišnica (20). Šoštanjčani so prav tako dosegli 20 
točk, vendar so pristali na 4. mestu, ker je imcla Gorišnica boljši izid 
proti zmagovalcu lige. Lep pokal za tretje mesto jim je torej "ušel" za 
pičle pol točke, vseeno pa je to lep uspeh. • G.R. 

Plavanje - Odličen začetek nove sezone 
Po zelo uspešni tekmovalni sezoni 98-99, v kateri so plavalci 

Plavalnega kluba Velenje na državnih prvenstvih osvojili kar 44 medalj, 
od tega 14 zlatih, in postavili štiri državne rekorde, so v začetku oktobra 
pričeli treninge za novo sezono. V Celju so 20. in 21. novembra nastopili 
na 14. mednarodnem mitingu za pokal mesta Celja. Tekmovalci iz 
Hrvaške, Češke, Madžarske, Rusije, Makedonije in vseh slovenskih 
klubov so nastopili v članski, mladinski in kadetski konkurenci, med 280 
plavalci pa je bilo tudi devet najboljših plavalcev in plavalk velenjskega 
kluba. Nastopili so zelo uspešno, saj so v mednarodni konkurenci osvojili 
3 prva, 3 druga in 2 tretji mesti. Dve zmagi z novima klubskima rekordo-
ma v prsnem plavanju si je priborila Nina Sovinek, tretjo zmago pa je 
prispevala Tina Pandža na 100 m prosto. 

Najkvalitetnejša rezultata po mednarodnih točkah je odplavala Jure 
Primožič na 200 in 400 m prosto, rezultata na 200 m prosto 1:56,07 je 
tudi klubski rekord, v obeh disciplinah pa je bil za Juretom Bučarjem 
najboljši slovenski plavalec. • MP 

Golf klub Velenje - Uspešna igralna sezona 
V letu 1999 se je Golf klub Velenje s serijo 5 turnirsko - družabnih 

srečanj izkazal kot eden najaktivnejših slovenskih klubov na področju 
organiziranja dejavnosti za svoje člane. I\irnirji so se zvrstili med juni-
jem in oktobrom, ker pa velenjski golfisti nimajo lastnega prostora za 
igranje, so gostovali v Mokricah, Arboretumu, Lipici, na Bledu in Ptuju. 

V petek, 19. novembra, so se golfisti zbrali v šoštanjski vili Široko, 
kjer so ob zaključku letošnje igralne sezone razglasili in nagradili 
najboljše. V skupno uvrstitev so šteli trije najboljši turnirski rezultati 
Stableforth neto. 

Uvrstitve - moški: 1. Matjaž Meža 58 točk, 2. Oskar Žohar 52, 3. 
Matej Hofinger 52; ženske: 1. Brigita Krajnik Mavec 39,2. Anja Kirn 37, 
3. Andreja Skok 34. • 

Strelski šport - Začeli s porazom 
V prvem krogu 3. državne lige za puškaše je mladinska ekipa Mroža 

gostila ekipo Kisovec iz Zagorja. Velenjčani so srečanje izgubili s 
1582:1629, za Mrož pa so streljali Mihelak 548, Kok 525 in Obradovič 
509. V prvem krogu regijske lige za pioniije so velenjski strelci v Žalcu 
osvojili drugo mesto s 486 krogi za domačim Juteksom, nastopili pa so 
Rebič 163, Banovšek 162 in Rek 161. • 

Savinjska košarkarska liga 
Izidi 3. kroga Savinjske košarkarske lige na Polzeli: Polzela - Prebold 

36:66, Nazarje - Mozirje 51:59, Gornji Grad - Norma Soft Velenje 64:72, 
prosti pa sta bili ekipi KK Velenje in Laško. 

Po nepopolnem 3. krogu je v vodstvu ekipa Tris Vrbovec Nazarje. • 

Karate - Dve drugl mesti na DP 
Karate klub Slovenj Gradec je izvedel državno tekmovanja za mlajše 

in starejše mladince in mladinke. Nastopili so karateisti 38 slovenskih 
klubov, nekaj lepih uvrstitev pa so dosegli tudi člani KKTiger iz Velenja. 

Ekipa v postavi Banovič, Gashi in Selimovič je osvojila 2. mesto, 
posamezno je bil Gashi 4., prav tako četrta pa je bila v katah pri mlajših 
mladinkah Nina Felicijan. • 

Jaz zate, ti zame 
SEJEM N0VEIN 
RABLJENE 
SMUČARSKE 
OPREME 
V PETEK, 26.11.0D 
15.00 D019.00, 
VS0B0T0 27.11. IN 
NEDEU0 28.11.0D 
9.00 D018.00 

Nazarje 

(Še) planinsko društvo 
Konec prejšnjega tedna so se na ustanovnem občnem zboru lastnega 

planinskega društva v dvorani nazarskega delavskega doma zbrali Iju-
bitelji planin in lepe narave iz Nazarij in širše okolice. Zamisel o last-
nem društvu ni nova, pobudniki zanjo pa so v zadnjem času opravili vse 
potrebne in zahtevne opravke, ki so jih v petek potrdili in zasnovali svoje 
bodoče delo. Dejstvo namreč je, da je v Nazarjah in v celotni občini 
veliko planincev, ki so bili doslej člani sosednjih planinskih društev, ali v 
planinsko organizacijo sploh niso bili vključeni. 

Na petkovem ustanovnem zboru so tako opravili zahtevane postop-
ke, sprejeli pravila in izvolili organe novega društva. Devetčlanski 
upravni odbor bo na svoji prvi seji izvolil predsednika društva, seveda so 
izvolili tudi nadzorni odbor in častno razsodišče, in sprejeli okvirni pro-
gram dela. Glede na odziv in posebej glede na število tistih, ki želijo 
postati člani društva, se za njegovo uspešno delo ni treba bati. 

Zbrane je pozdravil dolgoletni planinski prijatelj Božo Jordan, ki je 
izrazil posebno veselje ob ustanovitvi novega društva, hkrati pa novo 
ustanovljenemu društvu dal obilo koristnih napotkov. Posebej je poudar-
il pomen mladinskega odseka, več kot dobrodošli so bili napotki glede 
urejanja načrtovanih planinskih poti, popotnico za bodoče delo pa je 
strnil z besedami, naj si za začetek zastavijo skromen in predvsem ures-
ničljiv delovni program, da bodo ob prvem občnem zboru zadovoljni z 
doseženim, na tej podlagi pa si zastavili bolj smele naloge. 

Zbrane je zadovoljen pozdravil tudi župan občine Nazarje Ivan 
Purnat. Ob ustanovitvi novega društva ni skrival veselja, saj z njim tudi 
po društveni plati občina postaja prava in polnejša. Ob novem 
"proračunskem porabniku" je posebej poudaril, da za takšno združevan-
je krajanov, ki ljubijo planine in naravo, gotovo ne bo težav pri zagotavl-
janju sredstev za redno dejavnost. Izrazil je seveda lepe želje za plodno 
delo ter obljubil sodelovanje in pomoč. • jp 

JK Speleos Siga Velenje 

Novo odkritje v Hudi luknji 
Člani koroško - šaleškega jamarskega kluba Speleos Siga Velenje so 

izjemno veseli novega velikega poletnega odkritja v Hudi luknji. V 
veliko pomoč pri tem jim je bil tudi kolega iz Ljubljane, ki je eden 
najbolj izkušenih potapljačev v Sloveniji in svetu, pa tudi zato, ker v sto-
letni zgodovini Hude luknje še nikomur ni uspelo preplavati sifona v 
vodnem rovu, skozi katerega teče potok Ponikva. 

Podvigje bil zelo naporen, saj so morali do sifona, ki je od vhoda odd-
aljen kar 480 metrov, pretovoriti veliko opreme. Kolega Tomo se je vešče 
potopil in se na površino vrnil ves nasmejan. Povedal je, da je sifon dolg 
približno 12 metrov in globok 3,5, za njim pa se začne jama, ki je prelepa, 
da bi jo lahko z besedami opisal. Ne dolgo za tem so bili spet nad 
sifonom, tokrat sta bila ob treh jamarjih še dva potapljača, s sabo pa so 
imeli tudi snemalno kamero. Jamarja potapljača sta tokrat izmerila 
jamo, ki je dolga 150 metrov in ji še ni videti konca, nadaljnje razisko-
vanje pa zaenkrat preprečuje kakšnih 5 metrov visok slap. • 

Zgornjesavinjski smučarski klub 

Dober začetek, lepl načrtl 
Po nekajletnem zatišju so letos ponovno oživili Zgornjesavinjski 

smučarski klub. Aktivnosti so seveda začeli že pred zimsko sezono, prid-
no delajo z mlajšimi selekcijami, njihov prvi letošnji cilj pa je bila ured-
itev smučišča na Brcah v neposredni biižini Mozirja, obnovili so tudi 
vlečnico, načrti in želje glede smučišča pa segajo tudi v zasneževanje in 
osvetlitev. Slednje zlasti zato, ker je smučišče na robu kraja zares pri roki 
vsem, ki se popoldne vračajo z delovnih mest in si želijo razvedrila na 
snegu, seveda pa ne smemo pozabiti na vzgojo in učenje mlajših, saj v 
tem primeru odpadejo vožnje in ostale nevšečnosti, tudi stroški. • 

V soboto In nedeljo smučarski sejem 
Klub bo v soboto in nedeljo, 27. in 28. novembra, v telovadnici 

Partizana v središču Mozirja ponovno izvedel sejem nove in rabljene 
smučarske opreme. V soboto dopoldne bo gostja na sejmu nekdanja 
izvrstna smučarka Katja Koren, ki bo predstavila Elanov program, 
dobrodošli pa bodo tudi njeni nasveti pri nakupu opreme. Rabljeno 
opremo bo moč izročiti organizatoijem, ki jo bodo ocenili in skušali pro-
dati, najboljša pa je seveda neposredna prodaja. Poriudili bodo seveda 
alpski in tekaški program ter konfekcijo znanih domačih in tujih proizva-
jalcev s sejemskim popustom. • jp 

ŽF 

VZAJEMNA 
zdravstvena zavarovalnica 

Zdravje za vse 
Zdravje je naša največja vrednota. Prav zaradi tega smo 
se mnogi že pred leti odločili prostovoljno zavarovati 
svoje stroške za zdravstvene storitve. 

Zdravstvena varnost 
Danes smo naredili še korak naprej. Po več kot sto 
letih smo v Slovenij i ponovno vzpostavi l i načelo 
vzajemnosti v zdravstvenem zavarovanju. Ustanovili 
smo Vzajemno zdravstveno zavarovalnico, ki bo 
več kot mil i jonu Slovencev zagotavljala dolgoročno 
zdravstveno varnost. Sodelovanje med mladimi in 
starejšimi, med bo ln imi in zdravimi , sodelovanje 
raz l i čn ih g e n e r a c i j v V z a j e m n i z d r a v s t v e n i 
zavarovalnici bo omogoči lo prav vsakemu Slovencu 
enostaven dos top do kakovos tn ih zdravstvenih 
storitev. 

Iz ZZZS v Vzajemno zdravstveno zavarovalnico 
Vsem, ki ste bili doslej prostovoljno zdravstveno zavarovani 
pri ZZZS, bomo novembra 1999 avtomatično prenesli 
zavarovanje v Vzajemno zdravstveno zavarovalnico. 

Že v mladosti 
Vzajemna zdravstvena zavarovalnica vam bo zagotavljala 
trajno zdravstveno varnost v vseh življenjskih obdobjih. 
Toda poskrbite zanjo že v mladosti. Ker je bolezen 
nepredvidl j iva. In ker vam zgodnja odloči tev za 
prostovoljno zdravstveno zavarovanje zagotavlja, da 
boste v kasnejših letih plačevali nižjo premijo kot bi jo 
s kasnejšo vključitvi jo v zdravstveno zavarovanje. 
Zdravstveno zavarovanje je naložba, ki se vam bo 
zanesl j ivo obrestova la . Vza jemna zdravstvena 
zavarovalnica bo svojim zavarovancem zagotovila tudi 
nadstandardna zavarovanja in nove oblike zavarovanj. 

P H I U P S 
Videorecorder Philips 285 
2 glavi 

* • 
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Pomhralni sbroj 
KENMORE art. 14800 TV VOV4GER 51 TTX 

nemogoče j e mogoče 
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"Ko izvem, da 
je imel predsednik 
drisko, imam 
občutek, da bi 
lahko tudi jaz bil 
predsednik." 

Dr. Lev Kreft, filozof 

§ V e t a ? 

; 
VECER 

• 

PRIREDITVE KULTURNEGA CENTRA 

IVAN NAPOTNIK VELENJE 

Večer z Maro KRAU 
V četrtek, 25. novembra ob 19.00 bo v Knjižnici Velenje 

spet prijeten večer. Tokrat so v goste povabili Maro Kralj, 
znano Slovenko, ki je letos praznovala devetdeseti rojstni 
dan.Mara Kralj se je v življenju veliko posvečala svojemu po-
kojnemu možu priznanemu slikatju, grafiku in kipaiju To-
netu Kralju, sama pa se je ukvarjala z ilustracijami, lutkar-
stvom, slikanjem na svilo in portretiranjem. 

Na kulturnem večeru v Velenju se bo z gostjo pogovarjal 
Jože Zupan, ravnatelj osnovne šole v Šentrupertu. Mara 
Kralj je namreč ilustrirala zbirko pesmi svoje mame Vide Je-
rajeve, Prešernove nečakinje, ki so jih po 75 letih ponovno 
natisnili. 

Nekatere med njimi bo zapel trio Ijudskih pevk DOMIMA 
iz Kozjanskega, ki bo s svojim petjem popestril večer. 

vstopnine ne bo! 

Dobrodelni koncert NOVINA 
V nedeljo, 28. novembra, ob 16.00, bo v domu kulturc Ve-

lenje dobrodelni koncert družinskega tria Novina iz Gum-
perga pri Otočcu. 

Družina Novina se je ob smrti družinskega očeta Marja-
na zaobljubila, da bo nadaljevala tradicijo dobrodelnih kon-
certov za otroke, obolele za rakom. 

Mama Vladka vodi in povezuje prireditev, sin Marijan 
igra klaviature, Borut trobento, bas kitaro in vokal, Tomaž 
pa klarinet. 

Družina Novina, ki večkrat nima niti za svoje osnovne 
potrebščine, je ustanovila Humanitarno društvo M&V in ves 
zasluženi denar odvaja za bolne otroke. V desetih letih so 
priredili 140 dobrodelnih konertov in zbrali okoli deset mi-
lijonov tolarjev, ki so jih podelili prizadetim. Njihovo geslo 
je: "samo življenje za druge je vredno življenja" 

Vstopnice 1000 Sit! Šolska mlaidna 500 SIT! Pridimo in 
podprimo to plemenito akcijo! 

Predavanje in diapozitivi o NOVI 
ZELANDIJI 

V četrtek, 2. decembra, ob 19.00, bo v domu kulture Ve-
lenje rnlada svetovna popotnica Nataša Bizjak, predavala o 
Novi Zelandiji, kamor je letos potovala. O tem, kaj je dožive-
la na samotni šestmesečni poti in kako so ji prijazni domačini 
pomagali, če je zašla v težave, nam bo pripovedovala ob dia-
pozitivih in tematski glasbi. 

Vstopnice 600 SIT! 
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KINO VELENJE-
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ONAJEPRAVA 
Režija: Robert Iscove 
Vloge: Anna paquin, Freddie 
Prinze Jr.,Chris 0wen, Kieran 
Culkin 
Dolžina: 95 minut 
(najstniška komedija) 
Četrtek 25.11.ob 17.30 
Petek 26.11.ob 19.00 in 21.00 
Nedelja 28.11. ob 17.30 
Najpopularnejši frajer elitne srednje 
šole na Beverly Hills se za stavo s 
svojimi prijatelji odloči, iz 
neuglednega dekleta narediti 
kraljico maturantskega plesa. 
Edino, česar ni predvideval je, da 
se mimogrede zaljubi v svojo 
kreacijo... 

GENERALOVA HČI 
(triler) 
Režija: Simon West 
Vloge: John Travolta, Madeleine 
Stowe, James Cromwell 
Dolžina: 116 minut 
Četrtek 25.11.ob 20.00 
Petek 26.11.ob 23.00 
Sobota 27.11. ob 20.30 in 23.00 
Nedelja 28.11. ob 20.00 
Ponedeljek 29.11. ob 20.00 
V svetu, kjer nihče ne sprašuje in 
odgovarja, v svetu, kjer vojska 
skrbno čuva svoje skrivnosti in 
umazano perilo potiska v temne 
luknje, brutalno umorijo hčerko 
priljubljenega generala in nihče se 
noče lotiti primera. Ko pa vztrajen 
preiskovalec začne kopati za 
resnico, je jasno, da bodo neke 
skrivnosti zagledale luč sveta. 

Filmski ciklus IZP0S0JEN0 IZ 
KIN0TEKE je v novembru 
izjemoma v VELIKI DVORANI 
ob torkih in sredah ob 20.00. V 
enem mesecu si boste lahko 
ogledali 10 tilmov, 10 klasik 
svetovne kinematografije: 0KUS 
ČEŠNJE/ D0 ZADNJEGA DIHA/ 

CASABLANCA/ M0LK/ 
VRT0GLAVICA/ P0LN0ČNI 
KAVBOJ/ ZADNJI TANG0 V 
PARIZU/ D0BER, GRD, HUD0BEN/ 
TAKSIST/ DRžAVLJAN KANE 

Vtorek 30.11. ob 20.00 
TAKSIST 
triler, ZDA, 1976 
Režija: Martin Scorsese 
Vloge: Robert de Nero, Jodie 
Foster 
Dolžina: 114 minut 

V sredo 1.12. ob 20.00 
DRŽA VLJAN KANE 
drama, 1941, čb 
Režija: Orson Welles 
Vloge: Orson Welles, Joseph 
Cotten 
Dolžina: 119 minut 

m mmmm 
Vsoboto 27.11.ob 17h inv 
nedeljo 28.11. ob 17h 
ALJASKA 
(avanturisitčen mladinski film) 
Dolžina: 90 minut 
Na vsaki predstavi dve nagradi za 
obiskovalce! 

ONAJEPRAVA 
(najstniška komedija) 
Torek 30.11. ob 19.00 
Sreda 1.12. ob 19.00 

V decembru vas vabimo na ogled 
filmskega ciklusa z naslovom 
UP0R V H0LLYW00DU v mali 
dvorani vsak torek in sredo ob 
19.00 (Bogovi in pošasti, 
Zvezdniki, Generacija X, Arizona 
Dream)! 

Cena vstopnic: za redne predstave 
600 SIT, za predpremire 700 SIT, za 
otroške matineje 400 SIT. 
Rezervacije vstopnic niso možne. V 

predprodaji lahko kupite 
vstopnice 
tudi za teden dni naprej, pri 
blagajni kina, vsak dan, pol ure 
pred prvo predstavo in dalje. 
Informacije o predstavah: 
8982493 od ponedeljka do petka 
od 8. do 14.ure. 
Informacije in predprodaja 
vstopnic: 898 24 91 pol ure pred 
prvo predstavo in dalje. 

"Priznajmo vendar, 
da se sovražimo! 
V 

Ce zmoremo 
reči to, ne da bi se 
poklali, smo skoraj 
že zmagali." 

Dr. Slavoj Zižek, filozof 
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CITRTEK, 25. novetnbra: 6 oo Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 

današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto 
moto zveze Slovenije; 7.20 Kličemo Policijsko upravo Slovenj Gradec; 
7.30 Poročila; 8.00 Policijski nasveti; 8.30 Poročila; 8.45 Kličemo Policij-
sko upravo Celje; 9.00 Zanlmivosti in vedeževanje; 9.30 Poročila; Pova-
bilo Olimpijskega komiteja - športa za vse; 10.00 Na svidenje; 14.00 Po-
zdrav; 14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 f&laj,kje,kaj; 
16.30 Poročila; 17.00 IV. mreža - pogovor s predseđnikom države iVlilanom 
Kučanom; 18.00 DJ news; 18.30 Poročila; 19.00Nas«denje. 

PETEK, 26. novembro: 6 qo Pozdrav; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Poročilo Avto motozvezeStovenije; 7.20 
Kličemo Policijsko postajo Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 Zanimivo-
sti; 8.30 Poročila; 8.45 Kličemo Policijsko upravoCelje;9.00Zanimivosti: 
9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 PoročHa; 15.00 
Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj,kje,kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Glas-
bene novosti; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

SOBOTA, 27. novembro: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poroćila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročtloAvto moto 
zveze Slovenije; 7.20 Kličemo Policijsko postajo Slovenj Gradec; 7.30 
Poročila; 8.00 Polepšajmo si sobotno jutro; 8.30 Poročila; 9.30 Poročila; 
Izbor pesmi tedna; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pčzdrav; Čestitke; 14.30 
Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 17.00 So-
botno popoldne na Radiu Velenje; 16.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

NEDEUA, 28. novembra: 6 00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto 
moto zveze Slovenije; 8.00 Duhovna iskanja; 8.30 Poročila; 9.00 Kdaj, kje, 
kaj; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; I. blok čestitk; 14.45 
EPP; 15.00 II. blok čestitk; 15.45 EPP: 17.00 Namine čestitke; 17.30 Mi-
nute z domačimi ansambli; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

PONEDEUEK, 29. novembra: 6,00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto 
moto zveze Slovenije; 7.20 Kličemo Policijsko postajo Slovenj Gradec; 7.30 
in 8.30 Poročila; 8.45 Kličemo policijsko postajo Celje; 9.00107,8 Avto moto 
hercov; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 
15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 
17.00 Ponedeljkov šport; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

TOREK, 30. novembrn: 6 0 0 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 7.00 
Horoskop; 7.15 Cestne informacije Avto moto zveze Slovenije; 7.20 Pra*očilo 
UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 RadijskidžalHifcs; 8.30 Poročila; 
9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.00 
Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Naši 
kraji in Ijudje; 18.30 Poročila; Pesem tedna; 19.00 Na svidenje. 

H S ' deZSSBmFmmmm' 6 oo Do'bro jutro; 6 30 Poročila; 6.45 
Na današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Poročilo Avto moto zveze Sloveni-
je; 7.20 Poročilo Policijske postaje Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 
Težava je vaša, rešitev je naša; 8.45 Kličemo Policijsko upravo Celje; 

9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; Pesem 
tedna; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.20 Go-

vorimo o filmu; 17.00 Mi in vi; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

n i k o l i sami 

Smri in shw 
cd Miinjih 

sta najhujsi 
(>(/ iisvu'nh iHlcdn 

in zalosiL. 

PE VRTNARSIVO 
POGREBNA SLUŽBA 

Dovolite, da vam v najtežjih trerjutkih 
priskočimo na pomoč in poskrbimo za 
vse potrebno pri organizaciji pogreba 
Pogoje plačita dogovarjamo posebej. 

POGREBNA SLIIŽBA PUP, POKOPALIŠČE POOKRAJ 
063/865-866,6669/640-208,0609/620-128 

DEZURSTVA 
Zdravstveni dom Velenje 
0BVESTIL0 
Spoštovane zavarovanke, spoštovani 
zavarovanci, obveščamo vas, da je 
tel.: 112 rezervirana za službo nujne 
medicinske pomoči. Na to teiefonsko 
številko pokličite SAMO V NUJNIH 
PRIMERIH, ko je zaradi bolezni ali 
poškodbe ogroženo življenje in je po-
trebno takojšnje ukrepanje ekipe za 
nujno medicinsko pomoč. Pogovore 
na tej številki snemamo. Za inlorma-
cije v zvezi z reševalno sluzbo kiičite 
na telefonsko številko 8995-478, 
dežurno službo pa na 8995-445. 

Zdravniki: 
Četrtek, 25. novembra - dopoldan 
dr. Friškovec, popoldan dr. Koćevar, 
nočni dr. Kočevar in dr. Urbanc 
Petek, 26. novembra - dopoldan 
dr. Markoš, popoldan dr. Budnjo. 
nočni dr. Friškovec in dr. Stravnik 
Sobota, 27. novembra - dežurni 
dr. Blatnik in dr. Lovrec-Veternik 

Nedelja, 28. novembra - dežurni dr. 
Blatnik in dr. Lovrec-Veternik 
Ponedeljek, 29. novembra-
dopoldan dr. Puvalič, popoldan dr. 
Stravnik, nočni dr. Vrabič in dr. 
Budnjo 
Torek, 30. novembra - dopoldan 
dr. Puvalič, popoldan dr. Pirtovšek, 
nočni dr. Stravnik in dr. Grošelj 
Sreda, 1. decembra - dopoldan dr. 
Markoš, popoldan dr. Lazar, nočni 
dr. Vidovič in dr. Stupar 

Zobozdravstvo: 
27. in 28. novembra - dr. Danica 
Bakulič, v zasebni zobni ambulanti, 
Stari trg 35, Velenje. 

Lekarna v Velenju: 
Dežurna služba je organizirana ne-
prekinjeno. Tel: 898-18-80. 

Vefaitarska poslaja Šoštanj: 
0d 26. novembra do 3. 
decembra- Franc Blatnik, dr. vet. 
med.. mobitel: 041/618-117. 
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mali 0GLASI ZASLUZEK". 

APARATI IN STROJI 
BTV GORENJE, prodam. Telefon 
888-750. 
NOVO ELEKTRIČNO MESOREZNICO 
in Z-128, letnik 89, prodam. Telefon 
882-940. 
PLETILNI STROJ BROTHER KM 
260, z dodatno opremo, prodam. 
Telefon 856-906. 
ZAMRZOVALNO OMAR01201, 
prodam. Telefon 862-642, zvečer. 

DELO 
REDNO ALI H0N0RARN0 zaposlim 
dekle za delo v bistroju. Telefon 
041-776-242. 

SINTESIZER GOLDSTAR, malo 
rabljen, prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon 866-011. 
CITRE HOLCMAN, primerne za 
učenje, prodam. Telefon 858-412. 
SINTESIZER CASIO CA-100,100 
spreljav, instrumentov, prodam za 
15.000 SIT. Telefon 852-178 ali 
874-442. 

INŠTRUIRAM MATEMATIKO za 
osnovne šoie. Telefon 720-168. 

• I 

PROSTOR ZA MIRNO obrtali 
skladišče, oddam. Telefon 862-210 
ali 865-687. 
UGODNO ODDAMO manjši poslovni 
prostor. Telefon 063/856-428. 

RAZNO PRODAM 
DVE OBDELANI TELEČJI KOŽI 
prodam. V varstvo vzamem nad leto 
dni starega otroka. Telefon 868-509. 
DVA KOMADA PLATIŠČ za avto WV 
ali starejši Subaru. Telefon 833-071. 
SUHA BUKOVA DRVA, prodam. 
Telefon 882-146. 
KVALITETNO STROJENE 
LISIČJE KOŽE, ugodno prodam. 
Telefon 882-399. 

ZIMSKE GUME ZA FORD FIESTO s 
platišči, malo rabljene, prodam. 
Telefon 864-925. 
RABLJEN ŠTEDILNIK 2 + 2, 
ugodno prodam. Telefon 892-158. 
ŠTIRI KOMADE ZIMSKIH GUM z 
obroči, za osebni avto mercedes, 
prodam. Telefon 866-339. 
KUHINJSKI KOT, NOV ali malo 
rabljen, kupim. Telefon 870-091. 
ŠTIRI ZIMSKE GUME GRENALP, 
175-70/14, malo rabljene, ugodno 
prodam. Telefon 865-068. 

STANOVANJSKO POHIŠTVO za 
opremo dvosobnega stanovanja, 
lepo ohranjeno v Velenju prodam ali 
oddam. Telefon 041/662-765. 

STANOVANJE na Efenkovi 61,49 
m2, prodamo. Telefon 853-424. 
NAJAMEMO GARSONJERO. Telefon 
862-023. 
V CENTRU VELENJA ODDAM SOBO 
z balkonom. Telefon 855-818. 
SOBO ODDAM. Telefon 882-509. 

VOZILA 
PRODAM TERENSKO VOZILO 
DAIHATSU, za 500.000 SIT. Telefon 
892-177. 

ISCEMO DEKLE ZA STREZBO. 
Telefon 835-083. 

UPOKOJENKE, BREZPOSELNE, 
ŠTUDENTKE, nudimo vam 4 -
8 urno, redno ali honorarno 
delo v telefonski prodaji. Edini 
pogoji so: starost nad 18 let, 
tekoče branje slovenskega 
jezika, komunikativnost. 
Ponudbe pošljite pod šifro 
"Dobro delo, dober zaslužek". 

| 
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POZICIJE ZA MOŠKE IN 
ŽENSKE. Iščete boljšo 
priložnost zaslužka. Telefon 
063/411-156 ali 041/368-699. 

DELO NUDIMO vsem, ki imajo čas 
in voljo. Samo pisne ponudbe na 
upravo lista pod šifro "D0BER 

ŽIVALI 
GOVEDAIN PRAŠIČE za zakol, 
odkupujemo po ugodnih cenah. 
Lešar, Lopata 20 D, Celje, telefon 
471-244. 
TELIČKO, črno-belo, staro 6 tednov, 
prodam. Telefon 885-290. 
PUJSKE od 30 do 50 kg ter svinje 
od 18-200 kg, prodam. Telefon 
888-642. 
PRIKUPNE MLADIČKE - srebrno 
sive pudle, stare 3,5 mesecev, 
cepljene, prodam. Telefon 062/217-
894. 
TELIČKA, TEŽKEGA 120 kg, 
prodam. Telefon 888-718. 
VEČ 0VC IN JAGENČKOV, 
solčavsko jezerske pasme, prodam. 
Telefon 846-036. 
BIKA SIMENTALCA, 230-300 kg, 
prodam. Telefon 890-092. 
POLOVICO PRAŠIČA, domače reje 
in dve gumi m + s za Golfa s 
plačtišči, prodam. Telefon 881-696. 
PRODAM PRAŠIČE, 100 do 120 kg 
težke, po 260 SIT/kg. Telefon 722-
396, Novak. 
PRAŠIČE, težke 100 do 200 kg, 
domače reje, prodamo. Telefon 722-
052. 
PRAŠIČA ZA ZAKOL, celega ali 
polovico, prodam. Telefon 890-214. 
STAREJŠ0 SVINJO, 260 kg, za 
zakol prodam. Telefon 886-261. 

GIBANJE PREBIVALSTVA 

Dežurna pogrebna služba PUR pokopališče Podkraj: 
Telefon: 063/ 865- 866, 0609/ 640-208, 0609/ 620-128. 

Otroci moji ne žalujte, 
dragi sin in drage hčerke. 
Jaz počivam, mirno spim, 
se nič več ne prebudim. 

Tiho zdaj tam dom stoji, 
polje, sadovnjak ječi, 
kje zdaj ATA naš si ti? 
A tebe ni in te ne bo, 
molče od tod si vzel slovo. 

ZAHVALA 

Ob nenadni in boleči izgubi našega dragega ata, 
pradedija, dedija in strica 

RUDOLFA PINTARJA 
iz Lipja 

12. 2.1910 - 14.12.1999 

V teh najtežjih trenutkih nismo ostali sami, zato se iskreno za-
hvaljujemo vsem, ki ste nam kakorkoli pomagali, posebno še 
Dragici Petek. Toplo zahvalo izrekamo tudi osebju Doma za 

varstvo odraslih Velenje. Hvala vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem za izraze sožalja, darovano cvetje, sveče, 

svete maše in za Krstnikov dom ter za spremstvo na njegovi za-
dnji poti. Hvala tudi DU Velenje, govorniku Vladu Videmšku, 
pevcem, praporščakom, duhovniku gospodu Kraševcu ter po-

grebni službi Usar. Vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala za 
vse, kar ste dobrega storili za našega ata. 

Z žalostjo v srcih - otroci z družinami 

Telo zaspi, 
a duša večno živi! 

(T.L.) 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi dragega in ljubečega 

MIRKA ARAUSA 
27. 3.1929 -14.11.1999 

se zahvaljujemo vsem in vsakemu posebej, ker ste nam v najtežjih trenutkih 
žalosti bili v pomoč. 

Zalujoči: iena Marjana, sin Marko z Jožieo in Simonom, brat Drago z druiino in vsi, 
ki so ga tudi imeli radi in ga bodo pogrešali 

mali OGLASI 
in ZAHVALE 

8: 898 17 51 

AUZEUTE 
'RODATI • KUPITI 

DELNICE? 
frćmmkm 

Pokličite in obiščite nas v poslovalnicah: 
Velenje; Fortova 2. tel.: 063/870-070 
Celje; Cesta H. divizije 14, tel.: 486-086 
Slovenj gradec; Ozka ulica 4, teL: 0602/511-161 
Veselimo se sodelovanja i vami. 

NUJNO KUPIMO 
VEČ MANJŠIH 
STANOVANJV 
VELENJU ! 

063/861-835, 041/605-786 

Upravna enota Velenje 
Poroke: 

Milena Tiršek, Velenje, Kersnikova 
c. št. 15 in Albin Lainšček, 
Kersnikova c. št. 15. 

Angela Žnidaršič, roj. 1912, Planina 
pri Sevnici št. 56/a; Amalija Vračko, 
roj. 1925, Matke št. 74/a; 
Avguština Škornik, roj. 1926, Loka 
pri Žusmu št. 89; Martin Ojsteršek, 
roj. 1920, Velenje, Cesta Borisa 
Kraigherja št. 3; Ivana Praznik, roj. 
1929, Lokovica št. 105; Justina 
Hriberšek, roj. 1913, Šoštanj, 
Vodnikova c. št. 1; Anton Šmerc, 
roj. 1925, Podgora št. 40; Marija 
Rogan, roj. 1927, Velenje, 

Kersnikova c. št. 17; Amalija Pajk 
Tovornik, roj. 1925, Rogaška 
Slatina, Izletniška ul. št. 5. 
Upravna enota Žalec 

Klavdija Metličar, Gotovlje in Marjan 
Cokan, Vrbje. 

Karolina Fonda, stara 76 let, 
Kamenče 15; Amalija Satler, stara 
61 let, Breg pri Polzeli 10; Franjo 
Miklaužić, star 46 let, Tabor 43; 
Alojzij Bradula, star 84 let, 
Zabukovica 42; Avgust Potočan, 
star 65 let, Prebold, Prečna pot 10; 
Jože Bohorč, star 49 let, Bučerca 
17, Krško; Filip Žolgar, star 89 let, 
Lokay pri Žusmu 66. 

24IIRNADAN 
g V POGREBNISLDŽBITIŠINAIN CVETLIČARNI 

IRIS VAM V ZAHUAIO, DA STE NAM ZAUPALI 
K PODARIMO ŽARNIVENĆEK V VREDNOSTI 

10.000 SIT. 

TEL: 063/853-727, GSM: 041 /682 - 369 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi moža, očeta in dedija 

MARTINA OJSTERŠKA - BOBIJA 

se iskreno zahvaljujemo vsem za izraženo sožalje in 
spremstvo na njegovi zadnji poti. 

NJEGOVI 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi ljubega moža, očeta, starega atija in tasta 

ANTONA HRIBARJA 
5. 6.1920 - 11.11.1999 

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, 
darovali cvetje, sveče in izrazili sožalja. 

V TIHIZALOSTIVSINJEGOVI 

V S P O M I N 

23. novembra je minilo leto dni, kar nas je zapustila naša draga 
žena, mama in oma 

MARIJA VENISNIK 
rojena Burger 

iz Topolšice 93 

V naših srcih je ostala velika praznina! 

Ohranili te bomo v trajnem spominu: vsi Tvoji 



Naj osebnost leta 
1999 Trsovina MA T- VEL,063/861-440 

Napetost se stopnjuje, iz tedna v teden 
prihaja v naše uredništvo več kuponov, 
natanko tako, kot smo tudi pričakovali. 
In iz tedna v teden jih bo več. Bolj, ko se 
bo glasovanje bližalo kraju, jasneje ko 
bo, kdo "uhaja", več bo pošte... 
Naslednji teden, ko bomo imeli preštete 
tudi kupone 6. kola, bomo izdelali in ob-
javili lestvico in jo potem objavljali vse 
do konca glasovanja za naj osebnost leta 
1999 na območju, kjer berete Naš čas in 
še potem. 
Tokrat naj omenimo, da ste doslej pred-
lagali za naj osebnost kar 53 oseb! Naj-
več glasov pa dobivajo športniki in 
politiki, torej ljudje, ki se veliko-
krat pojavljajo v javnosti ... Bomo 
videli. Vi glasujte, mi bomo šteli. 

Nagrade za 7. krog 
Med tistimi, ki nam boste poslali iz 
Našega časa izrezan in izpolnjen 
kupon (tokrat številko 7, ki mora 
biti pri nas do objave 8. kupona, to-
rej do naslednjega četrtka zjutraj, 
oddano na pošto v sredo) bomo 
spet izžrebali pet nagrajencev. 
Nagrade za 7. krog prispevajo: Go-
stišče Kozlevčar (Bevče 19, telefon 
861-250) kosilo za 2 osebi; Trgovi-
na Flikca (Tovarniška 2b, Šoštanj, 

Zaenkrat 
športniki, 
poiitiki... 

mrnmmiimMdmMmmmmMmšmmmmimm 

Sodelovanje nagrajujemo! 
Nagrajenci 5. kroga izbora naj osebnosti leta 1999: 
Bon v vrednosti 3.000 tolaijev, ki ga prispeva Trgovina 
Flikca (Tovarniška 2b, Šoštanj, tel. 881-029) prejme 
Maijan Slokan, Gavce 25 a, 3327 Šmartno ob Paki; 
kosilo za dve osebi, ki ga podaija Gostišče Kozlevčar 
(Bevče 19, tel. 861-250) prejme Katarina Reberčnik, 
ulica Janka Vrabiča 12,3320 Velenje; uro, ki jo pok-
lanja Foto ZOOM, (Nakupni center Velenje, 
Kidričeva lb, tel. 861-388) prejme Jožica Levak, 
Prešernova 9/B, 3320 Velenje; Zaleščenske portrete, ki 
jih podaja Naš čas (Foitova 10, Velenje, telefon 898 17 
50), Zlatka Brešar, Cankarjeva lb, 3320 Velenje; 
brezrokavnik Dunlop, ki ga podaija trgovina Manca 
(Breg 15, Polzela, telefon 720-064) pa prejme Jožica 
Dolinšek, Šmarška cesta 51,3320 Veleiye. 
Nagrajenci lahko nagrade dvignejo z osebno izkazni-
co pri tistih, ki nagrade podaijajo, za nagradi trgovin 
Manca in Flikca boste potrdila prejeli po pošti, drugi 
jih, tako svetuje, pokličite in se dogovorite, kdaj lahko 
nagrade koristite, Zaleščanske portrete pa lahko 
nagrajenec dvigne pri nas, v tajništvu Našega časa. 

• • • 

Glavne nagrade 

TV, avtoradio 
Ob koncu akcije bomo med vsemi, ki ste pri 
izboru Naj osebnosti leta 1999 na območju, kjer 
beremo Naš čas, sodelovali s svojimi predlogi, 
izžrebali 20 lepih nagrad. 
Televizor Evelux (Elektronika Velenje), avtora-
dio (Chawa, trgovina MAT-VEL, Velenje), servis 
vašega vozila (Avto shop Podgoršek, Šoštanj), 
bon (Elkroj Mozirje), darilno košarico (MT Cen-
ter Velenje), fotoaparat (foto ZOOM Velenje), 
zlat prstan (Zlatarstvo Tamše, Velenje) in še 13 
nagrad, ki jih bo prispeval Naš čas. 

telefon 881-029) bon za 3.000 tolaijev; Foto ZOOM (Na-
kupni center Velenje, Kidričeva 2b, telefon 861-388) torbo ZOOM; Trgovina Manca (Breg 
13, Polzela, telefon 720-064), bon za 3.000 tolaijev; Gostišče Obirc (Črnova 35a, telefon 871 
- 594), kosilo za 3 osebe. 

Kam s kuponi? 
Na naslov: uredništvo Našega časa, Foitova 10,3320 Velenje. 

Nćuj 
osebnost / 

l e ta 

1999 

GLASUJEM ZA: 
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Zimska služba Podjetja za urejanje prostora Velenje 

"Metra ne bomo imeli v rokah" 
Letošnje prve snežne padavi-
ne so že pokazale na priprav-
ljenost zimskih služb pri od-
pravljanju nevšečnosti, pove-
zanih s prihajajočim letnim 
časom. Skoraj povsod zatrju-
jejo, da so dobro pripravljeni. 
Priložnost za preverjanje nji-
hovih trditev so udeleženci v 
cestnem prometu že imeli, nji-
hova mnenja pa se najbrž 
marsikje razlikujejo od napo-
vedi izvajalcev zimske službe. 
Jule Slemenšek, vodja zimske 
službe na velenjskem podjetju 
PUP nam je povedal, da se ta-
ko temeljito na ta čas, kot mi-
nula, letos niso pripravili. 
"Razmeroma zelo pozno smo 
dobili v zimsko vzdrževanje še 
30 km cest, kar nam je precej 
porušilo že izdelane progra-
me. Pripraviti smo jih morali 
na novo, zato smo se v prvih 
akcijah kar po radijskih zve-
zah sproti dogovarjali, kje je 
potrebno še posoliti, popeska-
ti ali plužiti. Kljub temu me-
nim, da smo bili razmeram 
kos." Približno 30 ljudi je 
vključenih v zimsko službo, za 
opravljanje dejavnosti imajo 
na voljo šest posipalcev, prav 
toliko svojih plugov, na novo 
so letos kupili posipalec za 
mokro posipanje, na enega še 
čakajo. Pri opravljanju nalog 
zimskega vzdrževanja so skle-
nili pogodbo tudi s tremi koo-
peranti, ki so se že vključili v 
delo, z dvema se o tem še po-
govarjajo. Oba pa čakata na 
naročena pluga. Ko bodo ure-
dili tudi to, bo, ocenjuje Sle-
menšek, težav manj. Brez 
slednjih vsemu navkljub ne 
bodo. V tem trcnutku jim 
manjka unimog za zimsko 

vzdrževanje cest v Kavčah. 
Nakup stroja bi bil za podjetje 
prevelik zalogaj. "Pa tudi 
naša preostala oprema je bolj 
prilagojena dejavnosti za let-
no vzdrževanje površin. Te 
imamo manj kot zimske. 
Kljub pogodbam kar težko 
"flikamo" z mehanizacijo, po-

bodo imeli v rokah, ampak se 
bodo ozirali na stanje na ce-
stah oziroma na njihovo pre-
voznost. Če bodo ocenili, da 
morajo ukrepati prej, kot ob 
zapisani višini snežnih pada-
vin, bodo na terenu prej. Ob 
obilnejših padavinah pa se 
lahko zgodi, da bodo na 

voz pri garaži. Upam, da bodo 
tudi letos na takšen način po-
magali nam, predvsem pa sa-
mi sebi." 
Denatja za izvajanje dejavnosti 
zimske službe sami nimajo, am-
pak naj bi tega predvidele 
občine v svojih proračunih. Ob 
normalnih snežnih padavinah 

Priznanje za 
Marovtoiz ——i 
Gorenja 

Slovensko združenje za kakovost je na 8. letni konferenci 
pred dnevi v Portorožu podelilo pomembno priznanje Matjažu 
Marovtu, direktorju Kuhalnih aparatov v Gorenju, za uspešno 
uveljavljanje kulture celovite kakovosti in za mednarodno uvel-
javljanje slovenske poslovne prakse. 

Marovt, ki je zažel poklicno pot v Gorenju leta 1986, si je s 

trebno za posipanje in 
pluženje ulic, pločnikov v me-
stu Velenje in ceste v primest-
nih KS Podkraj - Kavče in 
Konovo. V občini Šoštanj pa 
smo po pogodbi dolžni skrbeti 
za površine v mestu Šoštanj, 
KS Lokovica ter za nekaj cest 
v KS Topolšica." 
Sprememb, ki bi določale, 
kdaj morajo na teren, po Sle-
menškovih besedah ni. Po za-
pisanih pravilih naj bi ukrepa-
li pri 10 cm snežnih padavin, 
vendar, je zatrdil, metra ne 

kakšnem delu tudi kasneje kot 
pri 15 cm debeli odeji. Nova 
določila o zimski opremi vozil 
jim pri tem gredo "na roko" in 
če se bodo lastniki železnih 
konjičkov držali tega, do za-
stojev v prometu tudi pri 
neočiščenih 10 cm res ne bi 
smelo prihajati . Jasno je, da 
vsega naenkrat, poudarja Jule 
Slemenšek, ne morejo očistiti. 
"Lani, ko je zapadlo 70 cm 
snega, so marsikje občani pri-
jeli za lopato in sami odmetali 
kakšno potko ali si očistili do-

naj za zimsko službo do novega 
leta zadoščalo približno 2,5 mi-
lijona tolaijev. Sicer pa pesek 
za posipanje sproti dovažajo iz 
kamnoloma Paka, na zalogi so 
ob koncu minulega tedna imeli 
nekaj čez 100 ton soli. Po po-
godbi jo lahko iz Portoroža do-
bijo v 24., ob obilnejših padavi-
nah v 48 urah. Pripravljajo pa še 
cisterno za hranjenje kalcijeve-
ga klorita, potrebnega za 
močenje pomembnejših cest ob 
izjemno nizkih temperaturah. 

m t P 

Matjaž Marovt sodi med najperspektivnejše Gorenjeve 
menedžerje 

svojim dosedanjim delom in nenehnimi ambicijami po novih 
znanjih in pozitivnih spremembah utvaril t rdno izhodišže za j 
kariero vrhunskega menedžerja. Leta 1990 ga je želja po interdis- : 
ciplinarnih znanjih pripeljala na podrožje zagotavljanja 
kakovosti. Izkoristil je vso širino in globalnost poslovnih procesov 
v Gorenju pri uvajanju integralnega sistema kakovosti. Vzpored-
no se je izšolal za vodilnega presojevalca pri British Standard 
Institution in postal zunanji presojevalec SIQ. Za Gorenje je leta 
1995 uspešno zakljužil projekt pridobivanja certifikata ISO 9001. J 
Kot nažrtovano obdobje nenehnega osebnega razvoja je leta 
1998 zakljužil podiplomski študij menedžmenta na Sheffield 
Business School v Angliji. Za zagovor na temo Upravljanje 
dobaviteljskih verig je dobil najvišjo oceno v letniku, kasneje pa 
je bil nagrajen še s prestižnim evropskim priznanjem Nominee 
Master's Thesis Award iz Bruslja, kar je bilo hkrati priznanje tudi 
za našo državo. 

B Vojko Zupanc 


